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رئیس جمه��ور صبح دی��روز )جمعه( ب��رای نظارت و 
ارزیابی وضعیت اقدامات اقتصادی اخیر دولت با حضور 
سرزده در یکی از میادین میوه و تره بار و گوشت و مرغ 
تهران، بدون واس��طه با مردم گفتگ��و کرد. در فرآیند 

مردم سالاری، دولت ها پس از آنکه موفق به...

پیامحضور»صبحجمعه«
رئیسیدربازارچهبود؟

صبح جمعه معياری برای سنجش دولت ها؛

وزیر صمت گفت: همه واحدهای تولیدی الان ذخیره 
روغن خام دارند، بنابراین ما به هیچ وجه در مورد ذخایر 
روغن خام و بسته بندی شده دچار مشکل نیستیم.به 
گزارش عصرایرانیان، سید رضا فاطمی امین گفت: به 

لحاظ موجودی کالا کمبود نداریم، روزانه نزدیک...

کمبودیدر
کالاهاییاساسینداریم

آمریکاباتورمبالا
ودرازمدتمواجهاست

اطمينان خاطر وزير صمت به مردم؛ 

رئیسمجلس:
خاماندیشیدر
صنعتنفتبدتراز
خامفروشیاست

خوشروییریسمانمحبتاست.امامعلی)ع(
سرمقاله

یادداشت

لزوممقابلهبااحتکار
کامیونهایفرسوده

عبدالجلالایری ���
سخنگویکمیسیونعمرانمجلس

ب��ا توجه به مش��کلات 
کام�����ی��ون داران در 
رس��وب  خص�����وص 
در  وارداتی  کامیون های 
گمرک های کشور و ضرورت اصلاح آیین 
نامه اجرایی بند 3 ماده 30 احکام دائمی 
در خصوص ش��رط اس��قاط یک خودرو 
برای واردات کامیون های کارکرده جلسه 
فوق العاده ای با حضور رئیس و اعضای 
کمیسیون عمران، رئیس کمیته حمل و 
نقل جاده ای کمیسیون عمران، داریوش 
امانی، رئیس سازمان راهداری و حمل و 
نقل جاده ای و تعدادی از کامیون داران 
برگزار کردیم. در این جلس��ه مقرر شد، 
رون��د اصلاح آیین نامه اجرایی اس��قاط 

کامیون های فرسوده تسریع شده و...
ادامهدرهمینصفحه ���

غربیهاموضوعاتمختلفیرا
درمذاکراتدنبالمیکنند

محمدحسنآصفری ���
عض�وکمیس�یونام�ورداخلیکش�ورو

شوراهادرمجلس

تأثیر رفت و آمد غربی ها 
ب��ر مواضع  ای��ران  ب��ه 
ایران  اسلامی  جمهوری 
در مذاک��رات برجام باید 
ریشه یابی ش��ود، متاسفانه در دولت قبل 
چنان با برجام کشور را به بن بست بردند 
که خروج از این بن بس��ت مشکل است، 
اعتماد بیش از حد به طرف غربی سبب شد 
امروز آنها زیر میز بزنند و متعهد به وعده ها 
و تعهدات خود نباش��ند. آن ها سبب شدند 
تا امروز مذاکرات سخت شود. قانون اقدام 
راهبردی مجلس، فعالیت های هسته ای و 
تولید اورانیوم سبب شد تا غربی ها و آمریکا 
مجدد پای میز مذاکره بیایند، متاس��فانه 
غربی ها ب��ه وعده های حدقل��ی خود در 

برجام هم پایبند نیستند...
ادامهدرهمینصفحه ���

دوم( آگهیمناقصهعمومییکمرحلهایبهروشمعمولی)نوبتاول
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س��خنگوی وزارت خارجه چین اعلام کرد که شورای 
حقوق بشر سازمان ملل با تصویب قطعنامه ضد روسی، 
باز هم ماهیت استانداردهای دوگانه اش را بر ملا کرد. 
به گزارش س��ی ان ان، وزارت خارجه چین از ش��ورای 
حقوق بش��ر سازمان به دلیل استانداردهای دوگانه اش 
انتقاد کرد. انتقاد پکن پس از تصویب قطعنامه شورای 
حقوق بش��ر س��ازمان ملل در مورد تخلفات روسیه در 
اوکرای��ن صورت می گیرد. »ژائو لیجیان« س��خنگوی 
وزارت خارج��ه چین در نشس��ت خبری ام��روز در این 

باره این شورا را به تحمل و نادیده گرفتن تجاوز برخی 
کش��ورها و محکوم کردن برخی دیگر متهم کرد. ژائو 
در این ب��اره گفت: اس��تانداردهای دوگانه سیاس��ی و 
گزینش��ی در شورای حقوق بشر در حال افزایش است. 
دلی��ل اینکه چین برض��د اوکراین رأی داد بر اس��اس 
موض��ع اصولی پکن در قبال مس��ئله اوکراین اس��ت. 
وی افزود: ش��ورای حقوق بشر بارها در برخی کشورها 
جلس��ات ویژه ای برگزار کرد، اما نتوانسته است برضد 
برخ��ی دیگر از کش��ورها اقدامی انجام دهد. ش��ورای 

حقوق بش��ر سازمان ملل متحد روز گذشته قطعنامه ای 
را برای تحقیق در مورد موارد ادعایی نقض حقوق بشر 
توسط نظامیان روسیه در اوکراین تصویب کرد. برخی 
اعض��ا از جمله چین به این قطعنامه رأی مثبت ندادند. 
غربی ها از هر گونه تلاش��ی برای تحت فشار گذاشتن 
روس��یه در قبال اوکراین از جمله با ارسال تسلیحات و 
کمک ه��ای مالی و نظامی و اکن��ون نیز موارد ادعایی 
نقض حقوق بشر توسط نظامیان این کشور دراوکراین، 

کوتاهی نمی کنند.

رئیس جمهور س��ابق آمریکا ضمن انتقاد از تلاش دولت 
بای��دن برای ارائه کمک 40 میلی��ارد دلاری به اوکراین 
مدعی ش��د، او توانست کش��ورهای اروپایی را وادار کند 
که س��هم خود را به ناتو بپردازند و بایدن هم باید همین 
کار را بکند. »دونالد ترامپ« رئیس جمهور سابق آمریکا 
در بیانیه ای از ت��لاش ایالات متحده برای ارائه بیش از 
40 میلی��ارد دلار کمک به اوکراین در بحبوحه عملیات 
نظامی ویژه روس��یه انتقاد کرد و از اروپا خواست تا برای 
مقابل��ه با نگرانی های منطقه ای خود اقدامات بیش��تری 
انجام دهد. به گزارش »بیزنس اس��تاندارد«، ترامپ روز 
پنجش��نبه در بیانیه ای گفت: چرا ما بیش از 40 میلیارد 
دلار به اوکراین می دهیم در حالی که اروپا، در مقایس��ه، 
کمک بسیار کمی می کند و بدیهی است که آن ها تحت 

تأثیر تهاجم روسیه بسیار بیشتر از آمریکا هستند. ترامپ 
مدعی شد که توانسته کشورهای اروپایی را وادار کند که 
سهم خود را به ناتو بپردازند و دولت بایدن نیز باید همین 
کار را انج��ام دهد. وی در ادامه گفت که چین و دیگران 
با توجه ب��ه میلیاردها دلاری که ایالات متحده از فوریه 
به اوکراین ارس��ال کرده، پ��ول زیادی به جیب می زنند. 
طبق این گزارش، اگر لایحه کمک 40 میلیارد دلاری به 
اوکراین هفته آینده در سنا تصویب شود، ایالات متحده 
در سال های اخیر در مجموع مجوز ارائه ۶0 میلیارد دلار 
به اوکراین را داده است. »رند پال« سناتور آمریکایی روز 
پنجشنبه گفت که تنها پنج کشور برتر جهان بیش از ۶0 
میلیارد دلار برای هزینه ه��ای نظامی هزینه می کنند و 
این رقم تقریباً برابر با هزینه های روسیه است. وی افزود 

ک��ه ایالات متحده باید این پول را از چین قرض کند تا 
آن را به اوکراین بدهد. پال همچنین در ادامه انتقاد خود 
گفت که مجموع ۶0 میلیارد دلار بیش از هزینه ای است 
که برای تحقیقات سرطان هزینه شده یا بیش از مالیات 
بر گاز جمع ش��ده است و از بودجه وزارت امنیت داخلی 
و وزارت انرژی آمریکا بیشتر است. رسانه های آمریکایی 
صبح روز سه ش��نبه گزارش دادند که مجلس نمایندگان 
آمریکا بسته کمک  حدود 40 میلیارد دلاری این کشور به 
اوکراین را تصویب کرد و آن را به مجلس سنای آمریکا 
ارج��اع داد. با تصویب این ط��رح در مجلس نمایندگان 
آمری��کا، حالا این طرح به مجلس س��نای آمریکا ارجاع 
ش��ده تا بعد از تصویب، به منظور تبدیل آن به قانون به 
کاخ سفید برای امضای رئیس جمهور آمریکا ارائه شود. 

تورم در آمریکا در حال اوج گیری است و این شرایط 
ب��رای مدت طولانی تری ادام��ه خواهد یافت و حتی 
ش��دید هم می ش��ود. »اس��تفانی لینک« کارشناس 
بورس آمریکا در گفتگو با ش��بکه سی ان بی سی از 
اوج گیری ت��ورم در آمریکا خبر داد واعلام کرد: این 
ش��رایط برای مدت طولانی تری ادامه خواهد یافت و 
حتی شدید هم می ش��ود. وی همچنین وضعیت این 

هفته بورس آمریکا را نا امید کننده توصیف کرد. این 
کارشناس بورس در ادامه گفت: این هفته بازار سهام 
آمریکا هفته ناامید کننده ای را پش��ت س��ر گذاش��ت 
چ��را که دیگر نمی توان ارزش ش��اخص ها در بازار را 
حف��ظ کرد. به نظ��ر من اقدامات فراوان��ی باید برای 
احیای بورس صورت گیرد. کارش��ناس مذکور گفت: 
ش��اخص های تولید کننده و مصرف کننده همخوانی 

پایین��ی با یکدیگ��ر دارد و من فک��ر می کنم تورمی 
ک��ه الان در آمریکا وج��ود دارد در آینده، طولانی تر 
و ش��دید تر باقی خواهد مان��د و نتایج آن را اکنون در 
بازار می بینیم. این تورم اکنون س��هام بخش فناوری 
را هدف قرار داده و رش��د سهام این بخش را متوقف 
کرده است. ارزش دارایی های بازار سرمایه نیز تحت 

تاثیر تورم بسیار بالا قرار دارند.

شورایحقوقبشرسازمانمللگزینشیعملمیکند

آمریکاباتورمبالاودرازمدتمواجهاستچراباید۴۰میلیارددلاربهاوکراینکمککنیم؟

سخنگویوزارتخارجهچین:

ترامپ:

ادامهازهمینصفحه ���
...همچنی��ن مقرر ش��د اختی��ارات ویژه ای ب��ه وزارت 
راه و شهرس��ازی برای حل مش��کلات ای��ن افراد داده 
ش��ود. برای حل مش��کلات کامیون داران پیشنهاد شد، 
فرصت دوس��اله ای به کامی��ون داران و ترخیص کاران 
برای اس��قاط خودرو داده ش��ود تا در این مدت با وسیله 
نقلی��ه خود کار کرده و هزینه اس��قاط خودرو را تامین و 
پرداخت کنند. همچنین مقرر شد وزارت راه و شهرسازی 

مشکلات موجود را با توجه به اختیارات داده شده به وزیر 
راه مورد بررس��ی قرار داده و حل کند. هدف کمیسیون 
عمران برای ورود به این موضوع قطع دس��ت دلالانی 
بوده که از این موقعیت سوءاس��تفاده کرده و بازار س��یاه 
ایجاد کردند و کامیون های اس��قاطی ۵0 ساله را که به 
قیم��ت ۱00 تا ۲00 میلیون توم��ان خریداری کرده اند 
هم اکنون با ایجاد انحص��ار بیش از یک میلیارد تومان 
به فروش می رسانند. کمیسیون عمران مجلس قاطعانه 

در براب��ر جولان دلالان و تضعیف حقوق کامیون داران 
خواهد ایستاد. به نحوی که احتکارکنندگان کامیون های 
کار کرده و اس��قاطی نه تنها از این اقدام سودی کسب 
نکنند بلکه به ش��دت متضرر شوند. مصوبه کمیسیون و 
افزایش اختیارات به وزارت راه برای حل مشکل اسقاط 
و حل مشکل کامیونداران در جهت کوچک کردن حلقه 
انحصار و سودجویی شرکت های واسطه و دلالان بوده 

است.

ادامهازهمینصفحه ���
...لذا به جای رفت وآمد برای اقناع جمهوری اس��لامی 
ایران بای��د به تعهدات خود عمل کنند. عقب نش��ینی 
بی��ش از حد جمهوری اس��لامی ای��ران در دولت قبل 
س��بب ش��د تا آنه��ا خواس��ته های بیش��تری را مطرح 
کنند. خواس��ته های آمریکا و غربی ها در یک مجموعه 

گنجانده نمی شود، ایران همیشه اعلام کرده که حاضر 
به همکاری اس��ت اما غربی ه��ا نباید موضوعات جدید 
مطرح کنند. خواس��ته غربی ها و آمریکا محدود به یک 
موضوع خاص نیس��ت و آنها م��دام موضوعات و موارد 
مختلف��ی را دنبال می کنند. از این رو ایران لاجرم باید 
محک��م پای خواس��ته های خود بماند. غربی ها نش��ان 

دادند که قابل اعتماد نیستند و ما ناچاریم به طور دقیق 
ضمانت ه��ای لازم را بگیریم و از ط��رف دیگر آنها را 
ملزم به اجرای تعهدات کنیم. جمهوری اسلامی ایران 
از مواضع اصولی و راهبردی خود عقب نشینی نخواهد 
ک��رد زیرا به نفع مردم و مصلحت جمهوری اس��لامی 

نیست.

لزوممقابلهبااحتکارکامیونهایفرسوده

غربیهاموضوعاتمختلفیرادرمذاکراتدنبالمیکنند

مس��ئول سیاس��ت خارجی اتحادیه اروپ��ا جمعه با 
اش��اره به س��فر اخیر معاون خود ب��ه تهران اعلام 
کرد که مذاکرات رفع تحریم های ایران قرار است 
به زودی از س��ر گرفته شود. به گزارش خبرگزاری 
فرانس��ه، »جوزف بورل« مسئول سیاست خارجی 
اتحادی��ه اروپا اعلام ک��رد که مذاک��رات با ایران 
جه��ت رفع تحریم ه��ا در آینده ای نزدیک از س��ر 
گرفته می ش��ود. وی با اشاره به سفر اخیر »انریکه 
م��و را« معاون خ��ود به تهران گفت: ب��ر این باور 
است که این سفر موانع را در زمینه مذاکرات ایران 

بر س��ر رفع تحریم ها، برطرف کرده اس��ت. بورل 
که برای ش��رکت در نشست وزرای خارجه »گروه 
هفت« )G7( در آلمان به این کش��ور س��فر کرده 
است، در این باره گفت: این مسائل نمی تواند یک 
شبه حل ش��ود. بیایید در نظر بگیریم کهمذاکرات 
به بن بس��ت رسیده بود و )حال( از بن بست خارج 
شده است و این مسئله بدین معناست که دورنمای 
دس��تیابی به توافق نهایی وجود دارد. پیش��تر مو را 
در پیامی در حس��اب کاربری خود در توئیتر، ضمن 
اعلام سفر خود به تهران، نوشت که در سفر دوباره 

ب��ه ایران با علی باقری کنی معاون سیاس��ی وزیر 
امور خارج��ه و مذاکره کننده ارش��د ایران و دیگر 
مقامات جمهوری اس��لامی در خصوص مذاکرات 
وی��ن رایزنی خواه��د کرد. وی در ای��ن پیام ادامه 
داده ب��ود: کار برای رفع ش��کاف های باقیمانده در 
مذاکره ادامه دارد. مذاکرات وین از سال گذشته با 
هدف برچیدن تحریم های اعمال شده بر ضد ایران 
در قال��ب ۱+4 در جریان بود، ام��ا همچنان زیاده 
خواهی های آمریکا مانع از حصول توافق نهایی در 

این زمینه شده است.

مذاکراتباایرانبهزودیازسرگرفتهمیشود
مسئولسیاستخارجیاتحادیهاروپا:
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ايران و جهان

شاخصاقتصادیکشورباتوزیع
عادلانهیارانهبهبودمییابد

مع��اون اول رئیس  جمه��ور گفت: دولت به 
دنبال اصلاح ش��اخص های اقتصادی کشور 
است تا ضمن پایین آوردن نرخ تورم، قدرت 
خرید با پرداخت یارانه ه��ا افزایش یابد. به 
گ��زارش »عص��ر ایرانیان«، محم��د مخبر 
)جمعه( با حضور در موسسه نیکوکاری رعد 
الغدیر از بخش های مختلف س��امانه تلفنی 
۶3۶۹ وزارت تع��اون، کار و رف��اه اجتماعی 
ک��ه در این مرکز ب��ه منظور رس��یدگی به 
ش��کایات و سوالات مردمی در اجرای طرح 
»مردمی س��ازی و توزیع عادلانه یارانه ها« 
مستقر است، بازدید کرد. وی در این بازدید 
ک��ه ب��ا همراهی وزی��ر تع��اون، کار و رفاه 
اجتماعی انجام ش��د، از نزدی��ک در جریان 
روند پاس��خگویی به درخواست ها، شکایات 
و س��والات مردم در خص��وص جاماندگان 
دریاف��ت یاران��ه در طرح مردمی س��ازی و 
توزیع عادلانه یارانه ها و همچنین س��والات 
پیرامون این طرح ق��رار گرفت. معاون اول 
ریی��س جمهور در حاش��یه ای��ن بازدید در 
گف��ت و گو با خبرن��گاران، عدالت در توزیع 
یارانه ه��ا را از مهمتری��ن هدف های اجرای 
طرح مردمی سازی و توزیع عادلانه یارانه ها 
برش��مرد و تاکید ک��رد: تاکنون بخش هایی 
از ای��ن یارانه ها اس��تفاده می کردند که دور 
ری��ز س��فره آنها ب��ه اندازه چن��د هفته یک 
خانواده نیازمند اس��ت که باید این مس��أله 
را ح��ل می کردی��م. مخبر با اش��اره به آثار 
مثب��ت این طرح برای اقش��ار و دهک های 
پایی��ن جامعه افزود: پس از اجرای این طرح 
ضریب جینی در کشور وضعیت مناسبی پیدا 
می کند و در کنار این مهم س��الانه 300 تا 
400 ه��زار میلیارد توم��ان نقدینگی و نرخ 
ب��الای تورم به دلیل تزریق یارانه ارز 4۲00 
به جامعه ایجاد می ش��د که پ��س از اجرای 
طرح مردمی سازی و توزیع عادلانه یارانه ها 
شاخص های اقتصادی کشور بهبود می یابد. 
تقریب��اً 7 دهک از جامعه از این طرح منتفع 
می ش��وند چراکه بیش از هزین��ه ای که به 
آنها تحمیل می ش��ود، به آنها پرداخت شده 
است و دولت به دنبال اصلاح شاخص های 
اقتصادی کشور است تا ضمن پایین آوردن 
نرخ تورم، با پرداخ��ت یارانه ها قدرت خرید 

افزایش یابد.

پدافندهواییارتشبازدارندگیفعال
رابرایکشورایجادکردهاست

فرمانده نیروی پدافن��د هوایی ارتش، گفت: 
پدافند هوایی در تعامل با شرکت های دانش 
بنی��ان با تولید و س��اخت انواع س��امانه های 
راداری و موش��کی، بازدارندگی فعال را برای 
کشور ایجاد کرده اس��ت. به گزارش »عصر 
ایرانی��ان«، امیر علیرضا صباحی فرد فرمانده 
نیروی پدافند هوایی ارتش در جمع فرماندهان 
و کارکنان منطقه پدافند هوایی شمال غرب با 
بیان اینکه آسمان کشور تحت سیطره کامل 
پدافند هوایی است، اظهار داشت: پدافند هوایی 
در تعامل با شرکت های دانش بنیان با تولید 
و ساخت انواع سامانه های راداری و موشکی، 
بازدارندگی فعال را برای کش��ور ایجاد کرده 
است که دوست و دشمن به آن اذعان دارند. 
وی با اش��اره به اینکه پدافند هوایی با تمرکز 
بر دانش بومی و ات��کا به جوانان متخصص 
ای��ن مرز و بوم توانس��ته اس��ت ب��ه یکی از 
نیروهای موفق در بومی س��ازی تجهیزات و 
تس��لیحات دفاعی و نظامی دست پیدا کند، 
افزود: پدافند هوایی ارتش با طراحی و ساخت 
انواع س��امانه های راداری و موشکی به یکی 
از نمادهای خودباوری در کش��ور تبدیل شده 

است.

آمریکاتصمیمسیاسیبگیردتوافق
خوبدردسترساست

وزیر امور خارجه کشورمان سفر مورا به تهران 
را فرصتی برای حل موضوعات باقیمانده در 
مذاکرات وین دانس��ت و گفت: توافق خوب 
و قابل اتکا در دس��ترس اس��ت، اگر آمریکا 
تصمیم سیاس��ی بگیرد. به گ��زارش »عصر 
ایرانیان«، حس��ین امیرعبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان با انتشار مطلبی در حساب 
کاربری خود با اش��اره به حضور انریکه مورا 
به کشورمان، نوشت: در توافق با آقای بورل، 
س��فر آقای مورا به ته��ران و گفتگوهایش با 
همکارم آقای باقری، فرصت مجددی بود تا 
بر ابتکارات برای ح��ل موضوعات باقیمانده 
مذاکرات وین متمرکز شویم. وی افزود: توافق 
خوب و قابل اتکا در دسترس است اگر آمریکا 
تصمیم سیاسی خود را گرفته و به تعهداتش 

پایبند باشد. تماس ها ادامه دارد.

رئیسکشوراماراتدرگذشت
خبرگزاری رسمی امارات از درگذشت »خلیفه 
بن زاید آل نهیان« رئیس این کشور خبر داد. 
خبرگزاری رسمی امارات از درگذشت »خلیفه 
بن زائد آل نهیان« رئیس این کشور خبر داد. 
بر اس��اس این گزارش، وزارت امور ریاست 
امارات درگذشت خلیفه بن زائد آل نهیان را 
به مردم این کشور تسلیت گفت. طبق اعلام 
خبرگزاری رس��می امارات )وام( درگذش��ت 

رئیس این کشور جمعه اتفاق افتاده است.

بهدنبالکشاندنآمریکابهجنگبا
ایراننیستیم

مش��اور امنی��ت داخلی رژیم صهیونیس��تی 
گف��ت که این رژیم به دنبال راه حل نظامی 
پیرامون برنامه هس��ته ای ایران یا کشاندن 
آمریکا به جنگ با تهران نیست. به گزارش 
آکس��یوس، یک مقام صهیونیست گفت که 
این رژیم ب��ه دنبال تقابل نظام��ی با ایران 
نیس��ت. »ایال هولاتا« مشاور امنیت داخلی 
رژیم صهیونیستی گفت: ما خواهان راه حل 
نظامی در خصوص برنامه هسته ای ایران یا 
سوق دادن آمریکا به جنگ با تهران نیستیم. 
»رافائ��ل گروس��ی« مدی��ر کل آژانس بین 
المللی انرژی اتمی پیش از این گفته بود که 
همچنان به ش��کل گیری توافق میان ایران 
و کشورهای طرف برجام امیدوار است. مدیر 
کل آژانس بین المللی انرژی اتمی روز س��ه 
ش��نبه، با یادآوری مشکلات فعلی در مسیر 
توافق در وین گفت: البته هنوز امیدواریم در 
یک بازه زمانی معقول، توافقی حاصل شود، 
اگرچه باید این واقعیت را بپذیریم که پنجره 
فرصت )توافق( هر زمان ممکن است بسته 

شود.

رژیمصهیونیستیهلاکتافسر
نیروهایویژهخوددر»جنین«را

تأییدکرد
شبکه ۱۱ تلویزیون رژیم صهیونیستی خبر 
هلاکت افس��ر ویژه نیروه��ای ویژه ارتش 
این رژیم در ش��هر »جنی��ن« را تأیید کرد. 
ش��بکه ۱۱ تلویزی��ون رژیم صهیونیس��تی 
خب��ر هلاکت افس��ر ویژه نیروه��ای ویژه 
ارتش این رژیم در ش��هر »جنین« را تأیید 
کرد. این در حالی اس��ت که پیش��تر اعلام 
ش��ده بود این افس��ر نیروهای ویژه زخمی 
ش��ده اس��ت. نظامیان رژیم صهیونیس��تی 
جمع��ه به اردوگاه جنی��ن در کرانه باختری 
ی��ورش بردند. نظامیان صهیونیس��ت پس 
از یورش ب��ه اردوگاه جنی��ن از گلوله های 
جنگی علیه فلس��طینیان اس��تفاده کردند. 
رس��انه های فلسطینی اعلام کردند که تک 
تیراندازان صهیونیس��ت، فلسطینیان ساکن 
اردوگاه جنی��ن را هدف قرار دادند. به دنبال 
تیراندازی تک تیران��دازان، داوود الزبیدی، 
اس��یر آزاد شده فلسطینی به شدت مجروح 
ش��د. »حازم قاس��م« س��خنگوی جنبش 
مقاومت اس��لامی حماس در س��خنانی به 
تح��ولات اخی��ر در اردوگاه جنین و یورش 
وحش��یانه صهیونیس��ت ها در این اردوگاه 
اش��اره کرد. س��خنگوی جنب��ش مقاومت 
اس��لامی حماس گفت: جنین، دلاورانه و با 
روحیه ای بالا، به مقاومت قهرمانانه در برابر 
نظامیان اشغالگر اس��رائیلی ادامه می دهد. 
جنین از ع��زم و اراده ای پولادین برخوردار 
است که به آن امکان ادامه خیزش در برابر 
اش��غالگران تا بیرون راندن آنان از سرتاسر 

سرزمین فلسطین را می دهد.

کرهشمالیبرایآزمایشاتمی
آمادهشدهاست

کره جنوبی می گوید همس��ایه شمالی آنها 
برای آزمایش اتمی آماده ش��ده و این اقدام 
تأثیر کوتاه مدتی بر اقتصاد س��ئول خواهد 
داش��ت. یک مقام دفتر ریاس��ت جمهوری 
کره جنوبی )جمع��ه( اعلام کرد که به نظر 
می رسد کره شمالی برای هفتمین آزمایش 
اتمی خود آماده اس��ت. ب��ه گفته این مقام 
کره جنوبی، که نام یا س��متش اعلام نشد، 
دول��ت پیونگ یان��گ ممکن اس��ت قبل از 
آزمایش اتمی، موش��ک های بالس��تیک را 
آزمای��ش کن��د. خبرگ��زاری »یونهاپ« به 
نقل از این مقام نوش��ت: »دولت قصد دارد 
برنامه ه��ای عملیات��ی بس��یار دقیقی را در 
مورد کره ش��مالی و دیگر مسائل منطقه ای 
و جهانی قبل از نشس��ت آت��ی بین رئیس 
جمه��ور یون س��وک ی��ول و ج��و بایدن، 
رئیس جمهور ایالات متح��ده تهیه کند«. 
وی همچنین اظهار داش��ت آزمایش اتمی 
کره ش��مالی تأثی��ر کوتاه مدتی ب��ر اقتصاد 
کره جنوبی خواهد داش��ت، اما بس��یاری از 
کارشناس��ان بر این باورند که حمله روسیه 
ب��ه اوکراین و بنیاده��ای اقتصادی جهانی 
احتمالًا »متغیرهای ساختاری بزرگ تری« 
خواهن��د بود. روز پنجش��نبه ب��ود که کره 
شمالی سه موش��ک بالستیک کوتاه برد به 
سمت دریای ش��رقی شلیک کرد که اولین 
اق��دام تحریک آمیز آنه��ا از زمان روی کار 

آمدن یون در کره جنوبی بود. 

اخبار

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: بدتر 
از خام فروش��ی، خام اندیشی و بد حکمرانی 
ک��ردن بر حوزه صنعت نف��ت، گاز و انرژی 
در کشور است. به گزارش »عصر ایرانیان«، 
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس ش��ورای 
اس��لامی که صبح امروز به منظور حضور 
در مراسم افتتاح بیست و ششمین نمایشگاه 
بین المللی نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی 

در محل نمایش��گاه های بین المللی تهران 
حضور یافته بود، بعد از بازدید از س��الن های 
این نمایشگاه در سالن خلیج فارس با بیان 
اینکه همواره خام فروش��ی را نقد می کنیم 
و می گوییم هزینه ک��ردن 70 یا ۸0 درصد 
آن در هزینه های کشور بد است، اما باز هم 
این ش��یوه را در پیش گرفته ایم، گفت: بدتر 
از خام فروش��ی، خام اندیشی و بد حکمرانی 

ک��ردن بر حوزه صنعت نف��ت، گاز و انرژی 
در کش��ور است که در حقیقت باید از ثروت 
حاصل از نفت صیانت کنیم به جای اینکه 
از خودِ نفت خ��ام صیانت کنیم.وی با بیان 
اینکه دولت و مجلس وظیفه دارند به اقتصاد 
مردمی ایمان داشته باشند، اظهار کرد: باید راه 
فرصت طلبی های زشت اقتصاد بیمار کشور 
را ببندیم و نقدینگی را به سمت تولید سوق 

دهیم.رئیس مجلس شورای اسلامی تأکید 
کرد: ب��رای دور زدن تحریم ها، ثبات درآمد 
و افزای��ش ارزش افزوده باید جهت گیری ها 
را اصلاح کنیم.قالیباف افزود: در این راس��تا 
لازم است گاز را مبنای صادرات قرار دهیم 
که با ثبات تر بوده و ارزش افزوده آن کمتر از 
حوزه نفت در فناوری است.بیست و ششمین 
نمایش��گاه بین المللی نفت، گاز، پالایش و 

پتروشیمی با شعار »نفت دانش بنیان؛ تولید 
ایرانی، صادرات جهانی« تا ۲۶ اردیبهش��ت 
ماه در محل نمایشگاه های بین المللی تهران 

دایر است.

خاماندیشیدرصنعتنفتبدترازخامفروشیاست
رئیسمجلس:

افزایشرفتوآمدهایمقاماتبرایتوسعهتجارتخارجی
همزمانبااجرایاصلاحاتاقتصادی؛

همزمان با تلاش دولت برای اصلاح اقتصاد داخلی، تلاش های خارجی برای 
افزایش تجارت خارجی و گس��ترده کردن حوزه تعاملات اقتصادی ایران نیز 
وارد فاز جدیدی شده که سفر امیر قطر به ایران را می توان در چارچوب این 
سیاس��ت خارجی تحلی��ل کرد.امیر قطر امروز در حالی وارد تهران ش��د و با 
مقامات کش��ورمان دیدار و گفت وگو می کند که دولت س��یزدهم همزمان با 
اج��رای طرح بزرگ اص��لاح اقتصادی در داخل به اس��تفاده از ظرفیت های 
منطقه ای و جهانی همه توان خود را به کار گرفته اس��ت.در حالی که انریکه 
مورا، مس��ئول هماهنگ کننده مذاکرات هسته ای برای پیگیری ها مذاکرات 
وی��ن در تهران حضور دارد، همزمان حض��ور امیر قطر در ایران نیز حاکی از 
تلاش ه��ا برای فعال س��ازی ظرفیت اروپا و منطقه برای توس��عه اقتصادی 

کشور است.
پی�امحضورامی�رقطروانریکهم�وراهمزمانبااج�رایطرحهدفمندی ���

پرداختیارانهارزترجیحی
در همی��ن زمین��ه امروز امیر قطر به تهران س��فر کرده و ب��ا رئیس جمهور 
کش��ورمان دیدار می کند. یکی از موضوع��ات مورد بحث در گفتگوهای در 
تهران توس��عه روابط دوجانبه به ویژه در حوزه اقتصادی خواهد بود. این سفر 
همچنین در پاس��خ به سفر س��ه ماه پیش رئیس جمهور کشورمان به دوحه 
انجام می ش��ود که در جریان آن ۱4 سند همکاری امضا شد. در گفتگوهای 
امروز قرار اس��ت اجرای اسناد امضا شده و همچنین توافقات جدید پیگیری 
ش��وند.ایران و قطر همچنان قرار اس��ت در زمینه میزبانی جام جهانی ۲0۲۲ 

با هم همکاری کنند.پس از این س��فر، قرار اس��ت رئیس جمهور کشورمان 
در راس��تای سیاست حسن همسایگی و توسعه همکاری های منطقه ای به 
یکی از کشورهای خلیج فارس سفر کند.این سفر که در ادامه  رویکرد جدید 
دولت س��یزدهم در حوزه ی دیپلماسی است، به منظور پیگیری تسهیل روند 
دیپلماسی اقتصادی کشور صورت می گیرد. پیش از این هم عضویت دائمی 
در سازمان همکاری ش��انگهای، تفاهم راهبردی برای سوآپ گازی، اجرای 
قرارداد راهبردی ۲۵ ساله با چین و همچنین امضای تفاهم نامه های گسترش 
همکاری های اقتصادی بین ایران و روس��یه، با هدف ایجاد بس��تر مناس��ب 
برای حمایت سیاس��ت خارجی از اصلاحات اقتصادی داخلی، از سوی دولت 

سیزدهم اجرایی شده بود.

پیامحضور»صبحجمعه«رئیسیدربازارچهبود؟
صبحجمعهمعیاریبرایسنجشدولتها؛

رئیس جمه��ور صبح دیروز )جمعه( برای نظارت و ارزیابی 
وضعی��ت اقدامات اقتصادی اخیر دولت با حضور س��رزده 
در یکی از میادین میوه و تره بار و گوش��ت و مرغ تهران، 
بدون واسطه با مردم گفتگو کرد. در فرآیند مردم سالاری، 
دولت ه��ا پ��س از آنکه موفق به جل��ب رای مثبت مردم 
نسبت به خود شوند، شکل می گیرد؛ حفظ این نظر مثبت و 
پشتوانه ی مردمی کاری دشوارتر است که معمولًا دولت ها 

در میانه ی راه بخشی از آن را از دست می دهند.
حف�ظاعتمادمردم�یپسازاس�تقراردولتدش�وار ���

است
یکی از عواملی که موجب س��لب اعتماد جامعه نس��بت 
به دولت می ش��ود، عدم توجیه و آگاهی مردم نس��بت به 
برنامه های قوه مجریه است. نمونه ی واضح این موضوع، 
نحوه عملکرد دولت دوازدهم در اجرای طرح افزایش قیمت 
بنزین بود و دولت حسن روحانی به یکباره و بدون اطلاع 
قبلی، صبح جمعه قیمت بنزین را افزایش داد که در نهایت 
منجر به بروز حوادث آبان سال ۹۸ شد و خسارات سنگینی 
برای کش��ور به بار آورد و موجب کاهش چشمگیر اعتماد 
مردمی نس��بت به دولت وقت شد. البته در این گزارش به 
دنبال بررسی تخصصی طرح های اقتصادی دولت نیستیم 
بلکه از پنجره ی سیاست، نوع رفتار دولت مستقر در اقناع و 

آگاه سازی مردم از طرح های خود را برسی کرده ایم.
حکمرانیانقلابیباحضورپررنگمردممیسراست ���

سید ابراهیم رئیسی که از همان ابتدای کار با شعار تشکیل 
دولتِ مردمی پا به عرصه ی انتخابات ریاس��ت جمهوری 
س��ال ۱400 گذاشت، در این مدت کوتاه از تشکیل دولت 
سیزدهم در کنار کارهای بزرگ و اساسی، شیوه ی جدیدی 
از حکمرانی انقلابی برای بازسازی اعتماد مردم را در پیش 
گرفت و در مواقعی که مردم نیاز به حضور دولتی ها در کنار 
خود داشتند، رئیس جمهور ش��خصاً به میدان آمده است. 
مثلًا در همان روزهای آغازین تشکیل دولت، سامانه های 
سوختی کشور مورد حمله قرار گرفت و شایعه ی افزایش 
قیمت بنزین در فضای مجازی مطرح ش��د که با حضور 
و بازدید رئیس جمهور از فرآیند حل این مش��کل، نقشه 

دشمنان خنثی شد.

رهب�رانقلاب:یکجل�وه)مردمیب�ودن(همینرفتن ���
میانمردموشنیدنبیواسطهازمردماست

همچنی��ن این موضوع یکی از محورهای توصیه ی رهبر 
انقلاب در ابتدای تشکیل دولت سیزدهم به رئیس جمهور 
بود؛ ایشان فرموده بودند: مردمی بودن مقوله ی گسترده ای 
است و جلوه هایی دارد. یک جلوه همین رفتن میان مردم 
و شنیدن بی واسطه از مردم اس��ت. ایشان افزودند: »این 
حرکت بسیار خوب و مستحسنی که جناب آقای رئیسی 
انجام دادند که رفتند خوزستان در میان مردم، با مردم، از 
آنها ش��نیدند، با آنها حرف زدند، این یک جلوه از مردمی 
بودن است که بسیار کار خوبی است.« اما این روزها پیکر 
بیم��ار و زخمی اقتصاد ما در اتاق عمل اس��ت و لازمه ی 
ادامه حیات آن، جراحی اس��ت. طبیعی اس��ت که هر نوع 
جراحی نیز سختی ها و مشکلاتی را در پیش خواهد داشت 
و لازم اس��ت عموم مردم از جزئیات این فرآیند س��خت 

آگاه باشند.
رئیس�ی:ارزترجیحیتهدیدیبرایتولیدوافزایش ���

دهندهوارداتاست
ب��ه هر ح��ال، رئیس دس��تگاه اجرا برای نج��ات اقتصاد 
ایران نیازمند این جراحی بزرگ اس��ت از این رو در مقابل 
دوربین ها حاضر ش��د و با مردم ب��ه تفصیل در خصوص 

جزئیات برنامه های خود سخن گفت و تاکید کرد: اصولًا 
ارز ترجیحی تهدیدی برای تولید و افزایش دهنده واردات 
اس��ت و موجب کاهش بهره وری در اقتصاد، ایجاد رانت، 
فساد و تبعیض در کشور می شود که بسیاری از کارشناسان 

نسبت به این موضوع انذار داده بودند.
رئیس جمهور با اش��اره به تجرب��ه خود در زمان تصدی 
قوه قضائیه و روبرو ش��دن با حجم زیادی از پرونده های 
فس��اد در تخصیص ارز ترجیحی، گفت: بسیاری در این 
پرونده ه��ا یا پول گرفته بودند، ی��ا واردات بی رویه کرده 
بودن��د، یا قرار بود کالاهای اساس��ی بیاورند، اما کالای 
دیگری وارد کرده بودند، یا پول را گرفته بودند و در بازار 
به ارز آزاد تبدیل کرده بودند. وی پیرامون نظارت ها پس 
از اجرای این طرح نیز گفته بود: از س��وی دیگر اینگونه 
نیس��ت که بازار رها ش��ود و هر کس��ی در هر جایی هر 
کالایی را بتواند با هر قیمتی بفروشد. به هیچ عنوان این 

اجازه داده نخواهد شد.
رئیسیصبحجمعهدربینمردمبازار ���

ام��ا امروز اتفاق جالب توجه ای در میدان بهمن تهران رخ 
داد. مردم تهران که معمولًا با اس��تفاده از فرصت تعطیلی 
روزهای جمعه برای خرید مایحتاج روزانه ی خود روانه ی 
بازارها می ش��وند، رئیس جمهور را بدون هیچ واسطه ای 

در میان خود دیدند که این حضور میدانی شخص رئیس 
جمهور برای نظ��ارت بر فرآین��د عملیات های اقتصادی 
دولت، بیانگر این اس��ت که تعریف رئیسی از واژه نظارت 
تا چه اندازه دقیق و جدی اس��ت. رئیس��ی ترجیح داد به 
جای آنکه صبر کند ت��ا »صبح جمعه دولتش بدمد« و با 
لبان خندان مسئولیت عملکرد دولت را از خود سلب کند، 
ش��خصاً به میدان نظارت و مسئولیت پذیری وارد شد و با 
حضور در چند فروشگاه زنجیره ای، بی واسطه حرف های 
مردم را ش��نید و با حضور خود پیامی برای س��ایر وزرا و 
مدیران داش��ت که باید هرچه س��ریع تر سرعت خود را با 
س��رعت بالای رئیس جمهور برای پیشبرد امور هماهنگ 
کنن��د. رئیس قوه مجریه همچنین ب��رای راهبری دقیق 
برنامه ها، پس از بازدید میدانی، در جلس��ه ی ستاد تنظیم 
بازار حضور یافت؛ این اقدام رئیسی از همان لحظات اولیه 
مورد استقبال و تحسین کاربران فضای مجازی و مردم قرار 
گرفته است. محمد امین میرزایی فعال رسانه ای در صفحه 
شخصی خود نوشت:   »رئیس جمهور »صبح جمعه« برای 
گفتگو با مردم در یکی از مراکز توزیع مرغ تهران و یکی از 
فروشگاه های زنجیره ای حضور یافت تا نشان دهد می توان 
برای کاستن نگرانی های مردم کنارشان بود.« این کاربر 
فض��ای مجازی مطلب خود را با هش��تک »صبح جمعه 

فهمیدم بنزین گران شده« منتشر کرد!
صبحجمعهتبدیلبهمعیاریبرایس�نجشدولتها ���

شد
کاربر دیگری نیز صبح جمعه را به عنوان معیار س��نجش 
دولت ها تلقی کرده است و یک فعال توئیتری در صفحه ی 
خود نوش��ت: » قطع��ا کار فقط با حضور بی��ن مردم حل 
نمی ش��ود، اما اینکه در این شرایط پاشی بری بین مردم، 
مرد میدان می خواهد که عجالتاً رئیسی نشان داد هست. 
خلاصه فرق داره ظهر جمعه از خواب پاشیم ببینیم بنزین 
گران ش��ده با اینکه صبح اول وقت جمعه میدون بهمن 
)کشتارگاه سابق( باش��یم!« در نهایت می توان این رفتار 
مردمی رئیس��ی را در راستای تحکیم رابطه ی بین مردم 
و حاکمیت و همچنین ایجاد حس اعتماد نسبت به دولت، 

ارزیابی کرد.

ئیس جمهور با حضور در میدان بهمن تهران و بازدید 
از یک��ی از مراکز بزرگ توزیع مرغ از نزدیک با مردم 
گفت وگو و تاکید کرد: تا من زنده باش��م به هیچ وجه 
اجازه نخواهم داد مردم از طرح عادلانه سازی یارانه ها 
آس��یب ببینند. به ایرنا، آیت الله س��ید ابراهیم رئیسی 
صب��ح جمعه با حضور در میدان بهمن از مرکز بزرگ 

توزی��ع مرغ در جنوب تهران بازدید کرد. ئیس جمهور 
همچنین در یکی از فروش��گاه های زنجیره ای حضور 
یافته و ضمن گفت وگو با مردم از نزدیک در جریان 
وضعیت توزیع برخی کالاها و مش��کلات مربوط به 
آن قرار گرفت. آیت الله س��ید ابراهیم رئیسی پس از 
بازدی��د از یکی از مراکز ب��زرگ توزیع مرغ در تهران 

در جلس��ه ستاد تنظیم بازار با حضور اعضای دولت و 
بقیه نهادها هم ش��رکت کرد. سیاست مردمی سازی 
و توزی��ع عادلانه یارانه با ح��ذف ارز ترجیحی 4۲00 
تومانی و اعطای یارانه به خود مردم و افزایش قیمت 
رس��می چهار کالای اساس��ی مرغ، تخم مرغ، روغن 
و لبنیات از روز گذش��ته )پنجش��نبه( آغاز شده است. 

دولت س��یزدهم برای اجرای این سیاست مبلغ 400 
هزار تومان به هر نفر در س��ه دهک اول تا س��وم و 
مبل��غ 300 هزار تومان ب��ه هر نفر از دهک چهارم تا 
نهم پرداخت کرده اس��ت. در این بازدید س��ید جواد 
س��اداتی نژاد وزیر جهاد کش��اورزی رئیس جمهور را 

همراهی می کرد. 

نمیگذاریممردمازطرحعادلانهسازییارانههاآسیبببینند
رئیسجمهور:

قتل»ابوعاقله«جنایتجنگیاست
الجزیرهبررسیکرد؛

وب��گاه ش��بکه الجزی��ره با انتش��ار مطلبی، 
ضمن تش��ریح مواضع فع��الان حقوقی در 
خص��وص جنایت ترور »ش��یرین ابوعاقله« 
اعلام کرد که این فعالان خواستار محاکمه 
صهیونیس��ت ها در دیوان کیفری بین المللی 
هس��تند. وبگاه ش��بکه الجزی��ره مطلبی را 
در خصوص ش��هادت »ش��یرین ابوعاقله« 
خبرنگار فلسطینی این ش��بکه منتشر کرد. 
در ادامه مش��روح گزارش شبکه الجزیره را 
مطالعه می کنید؛ در جریان مراس��م تش��ییع 
پیک��ر ش��هید ابوعاقل��ه همگان خواس��تار 
مج��ازات و محاکمه رژیم صهیونیس��تی در 
دیوان کیفری بین الملل��ی به دلیل ارتکاب 
جنایات مختلف علیه خبرنگاران شدند. این 
خواسته ای است که هر دفعه بعد از شهادت 
یک خبرنگار به دس��ت رژیم صهیونیستی، 
مطرح می ش��ود. البته ناگفت��ه نماند که این 

تنها خواس��ته و مطالبه شرکت کنندگان در 
مراسم تش��ییع پیکر شیرین ابوعاقله نیست 
بلکه افکار عموم��ی ازجمله روزنامه نگاران، 
سیاس��تمداران و حقوقدان��ان نی��ز چنی��ن 
مطالب��ه ای دارند. اما س��وال اینجاس��ت که 
از لح��اظ حقوقی، آیا ام��کان محاکمه رژیم 
صهیونیس��تی در دیوان کیفری بین المللی 
وجود دارد؟ در همین ارتباط، »فرانچس��کو 
آلبانیز« گزارشگر ویژه سازمان ملل متحد در 
امور فلسطین سخنانی را مطرح کرده است. 
وی می گوید: اتفاقی که روز چهارش��نبه رخ 
داد ی��ک جنایت جنگی بود. از لحاظ قوانین 
بی��ن المللی، می توان گفت که قتل ابوعاقله 
یک جنایت جنگی محسوب می شود. علت 
این مس��أله هم آن اس��ت که تأمین امنیت 
خبرنگاران یک مس��ئولیت قانونی اس��ت و 
بای��د رعایت ش��ود. چنین چی��زی حتی در 

مناطق محل درگیری نیز باید اجرایی شود. 
گزارشگر ویژه سازمان ملل ادامه داد: بر این 
اس��اس، اس��رائیل باید تحت پیگرد قانونی 
ق��رار گیرد. لازم اس��ت اس��رائیل در دیوان 
کیفری بین المللی محاکمه ش��ود. این مقام 
س��ازمان ملل متحد همچنی��ن عنوان کرد: 
کاملًا واضح اس��ت که جنایت علیه ابوعاقله 
به ص��ورت تعم��دی اتفاق افتاده اس��ت. از 
آنجای��ی ک��ه وی دارای تابعی��ت آمریکایی 
نی��ز بوده اس��ت، بنابراین ش��رایط پیگیری 
قانون��ی این اتفاق توس��ط خانواده ش��هید 
فلسطینی تسهیل خواهد ش��د. ما معتقدیم 
که تیراندازی به س��مت ابوعاقله به صورت 
عمدی اتفاق افتاده اس��ت. از س��وی دیگر، 
»شعوان جبارین« مدیر مؤسسه »حق« نیز 
سخنانی را در این زمینه مطرح کرد و گفت: 
مؤسس��ه ما از طریق بررسی های میدانی و 

شنیدن اظهارات شاهدان عینی به این نتیجه 
رسید که یک جنایت تمام عیار اتفاق افتاده 
اس��ت. این جنایت کاملًا عامدانه بوده است. 
وی اظهار داش��ت: تحت پیگ��رد قرار دادن 
عاملان این جنای��ت می تواند نقطه عطفی 
در مس��یر تحقیق��ات پیرام��ون جنایت های 
جنگی در فلس��طین باش��د. تاکنون جنایات 
فراوانی علیه خبرنگاران اتفاق افتاده اس��ت. 
از همین روی، باید از فضای ایجاد شده پس 
از ش��هادت شیرین اب عاقله، برای محاکمه 
صهیونیس��ت ها اس��تفاده کرد. اکنون شاهد 
ش��کل گیری یک حمایت مردمی گس��ترده 
از شهیده شیرین ابوعاقله هستیم. در همین 
حال، »حلمی الاعرج« مدیر مرکز آزادی ها 
نیز می گوید: فلس��طینیان در مستندس��ازی 
جنای��ات رژی��م صهیونیس��تی نقش مهمی 
دارند. همین مستندسازی ها زمینه محاکمه 

صهیونیست ها در دیوان کیفری بین المللی 
را فراه��م می کند. اس��رائیل بای��د به خاطر 
جنایت های��ش علیه خبرن��گاران در اراضی 
اش��غالی مج��ازات ش��ود. این اولی��ن باری 
نیس��ت که آنها مرتکب جنایت می ش��وند. 
اس��رائیلی ها در کش��تار خبرنگاران س��ابقه 
طولان��ی دارند. وی در ادام��ه اظهاراتش در 
این زمینه عنوان کرد: تمامی س��ازمان ها و 
نهادهای بین المللی از جمله س��ازمان ملل 
متحد باید به مس��ئولیت های قانونی خود در 
قبال اقدامات غیرقانونی اسرائیل عمل کنند. 
آنها باید جنایت��کاران جنگی را تحت پیگرد 
قانونی قرار دهند. با تمامی اینها اکنون شاهد 
استانداردهای دوگانه نهادهای بین المللی در 
قبال جنایات جنگی اسرائیل هستیم. هرگاه 
پای صهیونیسم در میان باشد، جامعه جهانی 

سکوت می کنند.
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اقتصاد کلان

خاماندیشیوحکمرانیبددرصنعت
نفتوگازبدترازخامفروشیاست

رئیس مجلس گفت: خام اندیشی و حکمرانی 
بد در صنعت نفت و گاز بدتر از خام فروش��ی 
است.به گزارش مهر، محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس شورای اسلامی که صبح امروز )جمعه، 
۲3 اردیبهشت ماه( به منظور حضور در مراسم 
افتتاح بیست و ششمین نمایشگاه بین المللی 
نف��ت، گاز، پالای��ش و پتروش��یمی در محل 
نمایشگاه های بین المللی تهران حضور یافته بود 
بعد از بازدید از سالن های این نمایشگاه در سالن 
خلیج فارس با بیان اینکه همواره خام فروشی را 
نقد می کنی��م و می گوییم هزینه کردن 70 یا 
۸0 درصد آن در هزینه های کشور بد است اما 
باز هم این ش��یوه را در پیش گرفته ایم، گفت: 
بدتر از خام فروشی، خام اندیشی و بد حکمرانی 
کردن بر حوزه صنعت نف��ت، گاز و انرژی در 
کشور است که در حقیقت باید از ثروت حاصل 
از نف��ت صیانت کنیم به ج��ای اینکه از خود 
نفت خام صیانت کنیم.رئیس مجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه دولت و مجلس وظیفه 
دارند به اقتصاد مردمی ایمان داش��ته باش��ند، 
اظهار داشت: باید راه فرصت طلبی های زشت 
اقتصاد بیمار کشور را ببندیم و نقدینگی را به 
س��مت تولید سوق دهیم.وی در ادامه با تأکید 
بر اینکه برای دور زدن تحریم ها، ثبات درآمد 
و افزای��ش ارزش افزوده باید جهت گیری ها را 
اصلاح کنیم، عنوان کرد: در این راس��تا لازم 
اس��ت گاز را مبنای صادرات قرار دهیم که با 
ثبات ت��ر بوده و ارزش افزوده آن کمتر از حوزه 
نفت در فناوری است.به گزارش مهر، بیست و 
ششمین نمایشگاه بین المللی نفت، گاز، پالایش 
و پتروشیمی با شعار »نفت دانش بنیان؛ تولید 
ایران��ی، صادرات جهانی« تا ۲۶ اردیبهش��ت 
ماه در محل نمایشگاه های بین المللی تهران 

فعالیت خواهد داشت.

آغازعملیاتاجرایی2۵طرحعظیم
نفتیدرسال۱۴۰۱

وزیر نفت گفت: تلاشمان این است 4۸ طرح 
کلان و اولویت دارِ نیمه تمام در صنعت نفت را 
تا پایان امسال با سرمایه گذاری ۱3 میلیارد دلار 
تکمیل و به بهره برداری برسانیم.به گزارش مهر، 
جواد اوجی امروز )جمعه، ۲3 اردیبهشت ماه( در 
آئین آغاز به کار بیست وشش��مین نمایش��گاه 
بین الملل��ی نفت، گاز، پالایش و پتروش��یمی 
ضمن خیر مق��دم به مهمانان این آئین اظهار 
کرد: نمایشگاه صنعت نفت ایران میثاق سالانه 
و مح��ل تعامل و جمع ش��دن فعالان داخلی 
و خارج��ی در صنع��ت نفت ای��ران و یکی از 
نمایشگاه های بزرگ صنعت نفت جهان است.
وی با بیان اینک��ه »صنعت نفت دانش بنیان، 
تولید ایرانی، صادرات جهانی« به عنوان شعار 
نفت،  بین المللی  نمایش��گاه  بیست وششمین 
گاز و پالایش و پتروش��یمی بسیار الهام بخش 
است، تصریح کرد: دانش بنیان کردن صنعت 
نفت و توجه به س��اخت داخل، اولویت اصلی 
وزارت نفت در ش��رایط کنونی به شمار می رود 
که در کل جهان هم چنین است و صنعت نفت 
جهان محل توسعه بسیاری از فناوری های نو 
اس��ت.وزیر نف��ت با بی��ان اینک��ه حضور ۲3 
دانشگاه و مرکز پژوهشی، بیش از صد شرکت 
دانش بنیان، اس��تارت آپ ها و پارک فناوری و 
شهرک های علمی تحقیقاتی در این نمایشگاه، 
نش��انه جدیت وزارت نفت در این زمینه است، 
افزود: انتخاب شعار سال از سوی مقام معظم 
رهبری به نام تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین 
نیز مس��ئولیت ما را در این زمینه بیشتر کرده 

است.

رشدقیمتنفتمحدودشد
قیم��ت نفت در معام��لات روز جمعه، به روند 
رش��د خود ادامه داد اما تحت تاثیر نگرانیهای 
س��رمایه گذاران نس��بت به ت��ورم و قرنطینه 
های کرونایی چین که تقاضا برای سوخت را 
تحت تاثیر قرار خواهند داد، به س��وی کاهش 
هفتگی پیش می رود. به گزارش ایسنا، بهای 
معاملات نفت برنت با یک دلار و ۸۱ س��نت 
مع��ادل ۱.7 درصد افزایش، به ۱0۹ دلار و ۲۶ 
سنت در هر بشکه رسید. بهای معاملات وست 
تگزاس اینترمدیت آمری��کا با یک دلار و ۵۵ 
سنت معادل ۱.۵ درصد افزایش، به ۱07 دلار 
و ۶۸ سنت در هر بشکه رسید.هر دو شاخص 
در مسیر ثبت نخستین کاهش هفتگی در سه 
هفته گذشته قرار دارند و نفت برنت حدود سه 
درصد و وس��ت تگزاس اینترمدیت حدود دو 
درصد کاهش نش��ان می دهد.بازار همچنان 
بین چش��م انداز تحریم نفت روسیه از سوی 
اتحادی��ه اروپا و کاهش عرضه این کش��ور و 
نگرانیها نسبت به ضعیف شدن تقاضای جهانی 

برای سوخت، سردرگم مانده است.

2۰شرکتاروپاییتسلیمروبلروسیه
شدند

خبرگزاری بلومبرگ گزارش داد که تاکنون ۲0 
شرکت اروپایی برای خرید گاز روسیه به روبل 
در گازپروم بانک این کشور حساب روبلی باز 
کرده اند. به گزارش فارس به نقل از بلومبرگ، 
منابع آگاه از ش��رکت گازپ��روم اعلام کردند 
ک��ه ۱0 خریدار جدید اروپایی حس��اب روبلی 
باز کرده اند. با این حس��اب تعداد شرکت هایی 
که می خواهند بر مبنای دستور رئیس جمهور 
روسیه پول گاز وارداتی از این کشور را         به روبل 
بپردازند، طی روز گذش��ته دو برابر شده است.
مناب��ع آگاه اعلام کردند ک��ه در حال حاضر 
۲0 ش��رکت اروپایی در گازپروم بانک حساب 
روبلی باز کرده و ۱4 شرکت نیز در حال انجام 
مراحل اداری در این زمینه هستند. البته هنوز 
نام این ش��رکت ها فاش نشده است.اواخر ماه 
مارس بود که رئیس جمهور روسیه اعلام کرد 
که خریداران غیردوست گاز روسیه باید هزینه 
واردات از این کش��ور را         ب��ه روبل بپردازند، در 
غیر این صورت گاز آنها قطع خواهد ش��د.بر 
اس��اس این مکانیزم پرداخت مش��تریان باید 
دو حس��اب بانکی در گازپروم بانک باز کنند؛ 
یکی به یک ارز خارجی و دیگری به روبل. بر 
اساس این طرح خریداران هزینه گاز وارداتی از 
روسیه را         به حساب ارز خارجی واریز می کنند 
و س��پس گازپروم بانک روس��یه این ارز را         در 
حساب دوم به روبل تبدیل می کند.ماریو درگی، 
نخست وزیر ایتالیا روز چهارشنبه گفته بود که 
ش��رکت های اروپایی می توانن��د بدون نقض 
تحریم ها پول گاز روسیه را         به ارز ملی بپردازند.
وی تأکی��د ک��رد: اکثر خریداران گاز روس��یه 
حساب روبلی را         در گاز پروم بانک باز کرده اند. 
بزرگ ترین ش��رکت واردکننده گاز روسیه در 
آلم��ان هم روند پرداخت به روبل را         آغاز کرده 
است.منابع آگاه می گویند: تاکنون 4 مشتری 
گاز پول روسیه را         به روبل پرداخت کرده اند، اما 
قرار است، تعدادی از آنها پول خود را         اواخر این 

ماه به روبل تسلیم روس ها کنند.

بیستوششمیننمایشگاهنفتآغاز
بهکارکرد

صبح امروز بیس��ت و شش��مین نمایش��گاه 
بین الملل��ی نفت،گاز و پتروش��یمی با حضور 
و س��خنرانی ریاس��ت مجل��س و وزیر نفت 
آغ��از ب��ه کار کرد.به گزارش مهر، بیس��ت و 
شش��مین نمایش��گاه بین المللی نفت، گاز و 
پتروشیمی با سخنرانی ریاست مجلس و وزیر 
نفت آغاز به کار کرد.همچنین محمد حامل، 
دبی��رکل مجمع کش��ورهای صادرکننده گاز 
)جی ئی سی اف( سخنران ویژه آئین گشایش 
رسمی بیست وششمین نمایشگاه بین المللی 
نفت، گاز، پالایش و پتروش��یمی خواهد بود.
در این نمایشگاه، شرکت ملی نفت و صنایع 
بالادس��تی در س��الن ۸ و ۹، دانش��گاه ها و 
مراکز علمی، اس��تارت آپ ها، شتاب دهنده ها 
و پارک ه��ای علم و فناوری در س��الن ۱0 و 
 A ۱۱، پتروش��یمی و صنایع مرتبط در سالن
3۸، گاز و صنایع مرتبط، لوله و پوش��ش لوله 
و ش��یرآلات در سالن 3۸، پالایش و پخش و 
صنایع مرتبط در سالن ۵، ماشین های دوار در 
سالن ۲7، اتحادیه صادرکنندگان فرآورده های 
نفت، گاز و پتروش��یمی ایران در س��الن 7 و 
انجمن های تخصصی نفت و دیگر شرکت ها 
هر یک در سالن های جداگانه قرار گرفته اند.
گفتنی است نمایشگاه امسال با رونق دوباره 
صنعت نفت شاهد حضور 44 شرکت خارجی 
از ۱۱ کش��ور جهان است.بیس��ت و ششمین 
نمایش��گاه بین المللی نف��ت، گاز، پالایش و 
پتروش��یمی هر روزه از س��اعت ۹ تا ۱7 دایر 
است و بیس��ت و ششم اردیبهشت ماه به کار 
خود پایان می دهد.این نمایشگاه که از ۲3 تا 
۲۶ اردیبهشت ۱40۱ در محل نمایشگاه های 
بین المللی ته��ران برگزار می ش��ود، میزبان 
۱۲00 شرکت داخلی و 44 شرکت خارجی یا 

نمایندگی شرکت های خارجی خواهد بود.

تقاضایپروازبیشازعرضهاست
رئیس س��ازمان هواپیمایی کش��وری درباره 
کمب��ود صندلی های پرواز گف��ت: به دلیل 
افزایش تقاضای سفر، با کاهش عرضه مواجه 
ش��ده ایم.به گزارش مهر ب��ه نقل از صدا و 
سیما، محمد محمدی بخش، رئیس سازمان 
هواپیمایی کش��ور گفت: تعداد صندلی های 
هواپیما کم نشده بلکه درخواست ها افزایش 
یافت��ه اس��ت.رئیس س��ازمان هواپیمای��ی 
کش��وری افزود: باتوجه به ورود هواپیماهای 
خریداری ش��ده، حدود 40 درصد به ظرفیت 
صندلی های هواپیماها افزوده شده اما در عین 
حال، میزان درخواست به خصوص در زمان 
تعطیلات ۵0 درصد افزایش یافته اس��ت.به 
گفته محمدی بخش برای تأمین نیاز جامعه 
به سفر باید تعداد هواپیماهای خریداری شده 
افزایش بیش��تری یابد تا درخواست پرواز با 
می��زان عرضه صندلی براب��ری کند.وی در 
خص��وص اینکه چرا برخ��ی از هواپیماهای 
برجامی زمین گیر اس��ت، افزود: ما به دنبال 
رفع نیاز و تأمین قطعات هستیم اما اروپایی ها 

به تعهدات خود عمل نکرده اند.

اخبار

عض��و کمیس��یون ان��رژی مجل��س ب��ه 
راهکارهای عبور از تنش آبی اش��اره کرد 
و گفت: حرکت به سمت کشاورزی نوین، 
جمع آوری آب های س��رگردان، سدسازی 
اصولی، جداس��ازی آب شرب از شستشو 
ازجمله اقداماتی است که می تواند در مهار 
تنش آبی موثر باشد. رمضانعلی سنگدوینی 
در گفت وگو با با اشاره به راهکارهای عبور 
از تنش آبی، گفت: اگرچه صرفه جویی در  

مصرف آب شرب و شستشو تاثیر بسزایی 
در کاهش و کمبود آب در کش��ور دارد اما 
بیش از ۸0 درصد از آب مصرفی کشور در 
حوزه کشاورزی استفاده می شود به همین 
دلیل رفتن به س��مت کشاورزی و آبیاری 
م��درن و مکانیزه، همچنین فاصله گرفتن 
از کشاورزی غرقابی ضروری است، ضمن 
آنکه باید تولید محصولات کم بهره از آب، 
جایگزین تولید محصولات آب بر شوند، به 

عنوان مثال اختلاف مصرف آب در کشت 
برنج به صورت خش��ککاری ب��ا غرقابی 
در ش��مال کش��ور حدود یک سوم است.

نماینده مردم گرگان و آق قلا در مجلس 
ش��ورای اسلامی با بیان اینکه باید با ارائه 
تسهیلات بلاعوض و کم بهره کشاورزان 
را ترغی��ب به تجهیز زمین ه��ای خود به 
آبی��اری قطره ای و نوین ک��رد، ادامه داد: 
بازچرخانی آب نیز در برخی از استان های 

ش��مالی و ایج��اد کانال ه��ای زهکش��ی 
می توان��د آب را چرخه تولید کش��اورزی 
بازگرداند.وی افزود: جداس��ازی آب شرب 
از آب شستش��و نیز راهکار دیگری اس��ت 
که باید دولت نس��بت به آن اهتمام ورزد 
و در کنار نوین س��ازی کش��اورزی به این 
مهم نیز توجه کند ضمن انکه جمع آوری 
آب های سرگردان ناشی از بارندگی ها نیاز 
به فن��اوری خاص خ��ود دارد که نباید به 

راحتی از کنار آن گذشت.عضو کمیسیون 
انرژی مجلس شورای اسلامی مطرح کرد: 
عملکرد وزرای نیرو، کشاورزی و صمت در 
حوزه های گفته ش��ده زیر ذره بین مجلس 
ق��رار داد و نمایندگان بر اقدامات آن ها در 
این حوزه نظارت می کنند، لذا امید اس��ت 
در دولت سیزدهم شاهد تغییر مسیر نحوه 
کشاورزی در کشور و کاهش مصرف آب 

در این حوزه باشیم.

ازحرکتبهسمتکشاورزینوینتاضرورتجمعآوریآبهایسرگردان
سنگدوینیتشریحکرد؛

خلأبازارخودروباوارداتپرمیشود؟
خودروهایوارداتیشهریوربهایرانمیرسند

گروهاقتص�ادی:دبیر انجمن واردکنندگان خودرو با بیان 
این که نخس��تین خودروه��ای وارداتی اواخر ش��هریور 
راهی بازار می ش��وند در خصوص تاثیر واردات بر قیمت 
ب��ازار گفت: از همان ماه اول ما ش��اهد کاهش قیمت ها 
خواهیم ب��ود چرا که واردات خودرو ش��وک به بازار وارد 
می کند. اواخر س��ال ۹7 بود که براس��اس مصوبه سران 
قوا به علت محدودیت های ارزی، واردات خودرو به مدت 
3 س��ال ممنوع شد. در حال حاضر این ممنوعیت 3 ساله 
تا پایان اردیبهش��ت ماه تمام می شود و با تأکید دستگاه 
های مختلف قرار اس��ت مصوب��ه واردات خودرو تعریف 
و به دنبال آن واردات آزاد ش��ود ت��ا التهابات بازار خودرو 
برطرف و تقاضا و عرضه مدیریت شود. در همین ارتباط 
مهدی دادفر در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی تس��نیم، 
در خصوص پیش نویس واردات خودرو که قرار اس��ت از 
سوی وزارت صنعت تهیه و طی روزهای آینده اعلام شود، 
گفت : این پیش نویس در راستای ماده 4 طرح ساماندهی 
صنعت خودرو تهیه می ش��ود و قرار است بر اساس آن به 
جای خودروهای لوکس برای عموم مردم واردات خودرو 
انجام شود.دبیر انجمن واردکنندگان خودرو با اعلام اینکه  
در این پیش نویس قرار اس��ت الزام��ات صادرات خودرو 
و قطعات نیز تعریف ش��ود، افزود: البته تاکید ش��ده سایر 
کالاها نیز امکان صادرات داش��ته باشند اما صادرات آنها 
برای حفظ تراز تجاری باید با تایید وزارت صنعت باش��د 
تا در ادامه آن واردات خودرو انجام ش��ود.وی اضافه کرد: 
همچنان قوانی��ن تعرفه ای،  عوارض و  اس��تانداردها بر 
واردات خودرو حاکم اس��ت و تغییری در این رابطه انجام 
نشده است.دادفر با انتقاد از اینکه در راستای تدوین پیش 
نویس واردات خودرو جلس��ات مختلفی برگزار شده اما از 
انجمن های ذیربط هیچ مش��ورتی در این رابطه صورت 
نگرفته اس��ت، گفت: در نهایت بعد از رایزنی های بسیار 
ما توانس��تیم یک نماینده از خود را در جلسه اخیر وزارت 
صنعت ارسال کنیم  اما نکته اینجاست وزارت صنعت باید 
برای تصویب قوانین و مصوبات مختلف نظر اهالی فن را 
هم جویا شود.دبیر انجمن واردکنندگان خودرو در خصوص 
تاثیر واردات خودرو بر قیمت بازار نیز گفت به نظر می رسد 
از همان ماه اول ما ش��اهد کاهش قیمت ها باش��یم چرا 
که واردات خودرو ش��وک به بازار وارد می کند. با توجه به 
قیمت خودروه��ای وارداتی در آینده بازار به ثبات خواهد 
رس��ید.وی تاکید کرد: به نظر می رسد اولین خودروهای 
وارداتی اواخر ش��هریورماه راهی بازار شوند چراکه تجربه 

ثبات کرده تا اجرایی شدن این گونه مصوبات تعلل های 
بسیاری صورت می گیرد.به گزارش تسنیم،  تالارپشتی 
رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
نی��ز در خصوص واردات خودرو گفته اس��ت: با بررس��ی 
کمیسیون های مجمع تشخیص مصلحت نظام مصوب 
ش��د دولت خودرو هایی را که کم مصرف و ایمن هستند 
بدون س��قف وارد کند.  امروز خلأ ۵00هزارخودرویی در 
بازار احساس می شود که با واردات، فضا رقابتی می شود.

علاوه بر این منطق��ی معاون صنایع حمل و نقل وزارت 
صمت نیز اعلام کرده« برای واردات خودرو نمی توانیم به 
طور کامل از منابع بانک مرکزی اس��تفاده کنیم بنابراین 
پیشنهاد شد که سرمایه گذاران می توانند در زنجیره ارزش 
خودرو چه در قطعات و چه در زیر مجموعه ها سهیم باشند 
و همچنین مش��وق های صادراتی نیز تعریف ش��د برای 
کسانی که طیفی از محصولات را صادر می کنند در ازای 
صادرات با مجوز بانک مرکزی بتوانند وارادات کنند«.وی 
درباره میزان واردات و تاثیر کیفیتی و قیمتی روی تولیدات 
داخلی افزود: به عنوان مثال نیاز بازار ۲ میلیون دس��تگاه 
خودرو اس��ت منتها خودروساز ها یک و نیم میلیون تولید 
می کنند و برای اینکه بازار به تعادل برسد باید جمع تولید 
داخلی و جمع صادرات بتوانند نیاز های جامعه را برطرف 
کنند؛ عدد کاملًا بستگی به این دارد که ما چقدر شکاف 

داشته باشیم و طبعاً وقتی خودروسازان داخلی هم کیفیت 
و ه��م تیراژ را بالا ببرند قطع��اً می توانیم بگوییم واردات 
محدودتری را خواهیم داش��ت.فاطمی امین وزیر صنعت 
هم با اعلام اینکه مصوبه واردات خودرو هفته آینده نهایی 
خواهد ش��د، تاکید کرد »محدودیتی در واردات نخواهیم 
داش��ت و همزمان ب��ا واردات و همچنین افزایش عرضه 
خودروسازان داخلی، بخش عمده ای از تقاضای بازار پاسخ 
داده خواهد ش��د. هماهنگی های لازم انجام شده تا این 
واردات در اس��رع وقت انجام ش��ود، اما دولت، واردکننده 
نخواهد بود بلکه شرایط را تس��هیل خواهیم کرد.«وزیر 
صنعت گفته است: اولین نکته این است که تمرکز ما بر 
واردات خودروهای اقتصادی است. در سال های پیش از 
۱3۹7، عمدتا خودروهای لوکس، گران قیمت و تجملاتی 
وارد می ش��د که بخش خاصی از آن به��ره می بردند اما 
تمرک��ز ما در ای��ن دوره بر این اس��ت ک��ه خودروهای 
اقتصادی برای اس��تفاده عموم وارد شود و هم اینکه این 
نقیصه در کشور برطرف شود.وی در پاسخ به اینکه »چه 
تعداد خودرو وارد خواهد ش��د؟« اظهار کرد: تنظیم تعداد 
خودروهای وارداتی متناسب با تنظیم بازار خواهد بود. پنج 
روش برای واردات طراحی شده که به زودی اطلاع رسانی 
خواهد شد. دولت واردکننده خودرو نخواهد بود، بلکه این 
واردکنندگان هس��تند که مس��ئولیت را برعهده خواهند 

داش��ت. محدودیتی برای واردات وجود ندارد و متناسب 
با نیاز و تقاضا بازار، واردات انجام خواهد شد.

مصوبهوارداتخودروهفتهآیندهنهاییخواهدشد ���
وزیر صنعت، معدن و تجارت در رابطه با زمان واردات خودرو 
و اینکه چه افرادی صلاحیت واردات خواهند داشت، اعلام 
کرد: مصوبه، هفته آینده نهایی خواهد شد. هماهنگی ها با 
دستگاه های مختلف در حال انجام است تا واردات در اسرع 
واردات صورت گیرد و اینطور نباشد که ماه ها طول بکشد. 
حتی در حال حاضر که مصوبه نهایی تایید نش��ده و هفته 
آینده بصورت رسمی مصوب خواهد شد، مسیرها کنترل 
ش��ده، موانع احتمالی بر س��ر واردات، ارزیابی شده است. 
شرایط تسهیل خواهد شد و تدابیر لازم اتخاذ می شود.وی 
گفت: واردات خودرو شرایطی خواهد داشت، شرایط سابق 
وجود دارند و شرایط جدیدی نیز اندیشیده شده است. بطور 
مثال طبیعتا خودروهای وارداتی باید خدمات پس از فروش 
داشته باشند یا مسیرهای متفاوتی در نظر گرفته شده است 
و صلاحیت هایی که از قبل بوده، تداوم خواهد داشت؛ اما 
منابع تامین مالی، متنوع شده است و بخش قابل توجهی 
از طریق منابع خارجی تامین خواهد شد تا کمک کننده به 

تراز ارزی کشور نیز باشد.
ه�زاردس�تگاهیبازارخ�ودروبا پ�رک�ردنخلأ���۵۰۰

واردات؟
رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی 
گفت: با بررسی کمیسیون های مجمع تشخیص مصلحت 
نظ��ام مصوب ش��د دولت خودرو های��ی را که کم مصرف 
و ایمن هس��تند بدون س��قف وارد کند.ع��زت الله اکبری 
تالارپشتی افزود: تا امروز از خودروسازان حمایت هایی شده 
است که طبق فرموده مقام معظم رهبری نباید سوءاستفاده 
کنند و باید س��اختار دو خودروساز اصلاح شود مثلًا دولت 
به جای سهامداری و دخالت، باید ناظر باشد.وی با اشاره به 
مصوبه قبلی مجلس در خصوص واردات 70 هزار خودرو 
گفت: اول، با فرمایشات رهبری کلًا مصوبه اصلاح شد و 
این اختیار را به دولت دادیم تا برای عامه مردم هرقدر که 
بتواند بازار را تنظیم کند، واردات خودرو را انجام دهد دوم، 
ماده 4 آن که مرب��وط به صادرات قطعه و واردات خودرو 
بود، حذف شد.این نماینده مردم در مجلس یازدهم اضافه 
کرد: آیین نامه واردات خودرو به دست دولت تهیه می شود 
و دولت ش��رایط را باید برای واردات آماده کند.وی گفت: 
امروز خلأ ۵00هزارخودرویی در بازار احساس می شود که 

با واردات، فضا رقابتی می شود.

کارشناس��ان می گویند، حال که دولت اصلاح یارانه ها 
را کلی��د زده، چند توصیه کارشناس��ی وج��ود دارد که 
می تواند برای اجرای درست و کاهش تبعات احتمالی 
استفاده کند. به گزارش فارس،  حال که دولت اصلاح 
یارانه ه��ا را کلی��د زده، چند توصیه کارشناس��ی وجود 
دارد که می تواند برای اجرای درس��ت و کاهش تبعات 
احتمالی اس��تفاده کند، بس��یاری کارشناس��ان درباره 
اجرای این طرح بزرگ اقتصادی و تاثیر آن بر اقتصاد 
کشور هم نظرند، اما هستند، برخی که از شیوه اجرای 
آن نگرانند و معتقدند دولت دقت بیشتری داشته باشد.
اختصاص یارانه به محصولات وارداتی از سال ۹7 آغاز 
ش��د و ارز دولتی را به وارد کننده می دادند تا محصول 
عمدت��ا اساس��ی وارد کند و به قیمت ارزان به دس��ت 
مردم برس��د، بررسی ها نش��ان داد که کالای ارزان به 
سر سفره مردم نرس��ید، بلکه به نحو مختلف از قبیل 
قاچاق، صادرات، فساد و رانت به ناکجا آباد رفت و سر 
از جاه��ای دیگر در آورد.بر اس��اس اعلام رئیس کل 
بانک مرکزی، تنها در سال گذشته ۱۵.۶ میلیارد دلار 
و در 4 سال گذشته حدود 70 میلیارد دلار ارز ترجیحی 
به وارد کنندگان پرداخت شده است، در حالی که نرخ 
ارز نیمایی ۲۵ هزار تومان است ، اما دولت تنها 4۲00 
تومان از اینها می گرفت. سال گذشته 3۱۲ هزار میلیارد 

تومان یارانه برای واردات کالاهای اساس��ی پرداخت 
ش��د و اگر ادامه می یافت، پیش بینی می ش��د، امسال 
با توجه به گرانی کالاهای اساسی در بازارهای جهانی 
حداقل به به 3۶0 هزار میلیارد تومان افزایش یابد. این 
در صورتی اس��ت که فرض کنیم تنه��ا ۲0 درصد به 
قیمت جهانی اضافه ش��ده، اما رشد ۱۲۵ درصدی نیز 
گزارش شده است.3۶0 هزار میلیارد تومان یعنی روزانه 
ح��دود ۱000 میلیارد تومان که معاونان وزیر اقتصاد و  
جهاد کشاورزی معتقدند که هدررفته و اصلا به هدفی 
که کاهش قیمت و بزرگی س��فره م��ردم بود اصابت 
نکرده است.بنابراین دولت با چنین نگاهی که اهداف 
اجرای این طرح محقق نشده، اصلاح یارانه ها را انجام 
می دهد در این میان خیلی از کارشناس��ان و دلسوزان 
تلاش می کنند که با ارائه نظرات کارشناسی دولت را 
در این مسیر حمایت کنند یا مانع از آسیب های احتمالی 

در آینده شوند که در زیر به آنها اشاره می شود.
مقابلهباتورمانتظاری ���

نگرانی گروهی افراد این است که اگرچه دولت می گوید 
افزایش قیمت ها تنها برای 4 کالای مرغ، تخم مرغ، 
روغن و لبنیات خواهد ش��د، باید مانع از گسترش این 
گرانی به س��ایر بخ��ش ها و  بروز ت��ورم انتظاری در 
جامعه شد.آنها می گویند دولت برخی محاسبات خود را 

روی کاغذ دارد، اما بازار راه خود را می رود و استدلال 
آنها تجربه های مختلفی اس��ت که در جامعه داشتند، 
مثلا وقتی بنزین گران می شود بخش های دیگر مانند 
حم��ل و نقل درون ش��هری و برون ش��هری را گران 
می کند در کنار آن خیلی صنوف هم آن را بهانه گرانی 

می کردند.
افزایشذخایرانبارهاقبلازاجرایعملیطرح ���

ذخایر انبار کالاهای اساس��ی باید پر باشد نه به اندازه 
نیاز بلکه بس��یار بیش از نیاز که کسی با احتکار نتواند 
بازار را به هم بزند، هر زمانی بازار عطش داشت تزریق 
ش��ود که در این صورت با کاه��ش دادن قیمت بازار 
محتک��ران ضرر ک��رده و عقب نش��ینی خواهند کرد.
مس��ئولان بخ��ش کش��اورزی از کافی ب��ودن ذخایر 
می گوین��د، وزیر جهاد کش��اورزی می گوی��د: »هیچ 
مش��کلی از نظر تامین کالاهای اساسی وجود ندارد«.
ام��ا روایت ب��ازار در روزهای اخیر ط��ور دیگری بود، 
محتکران با شنیدن خبر اصلاح یارانه، مردم با حضور 
در بازار ، قفس��ه فروش��گاه ها را خالی کرده و در انبار 
خانه هایش��ان نگهداری کردند و اینها عطشی در بازار 
ایجاد کرد و بعضا قیمت های بسیار گرانتر از روی کالا 
عرضه ش��د.گزارش هایی وجود داشت که یک بطری 
روغ��ن را ۵0 هزار تومان عرضه کردند و یا کارخانه ها 

اجبار می کردند که در کنار روغن کالاهایی مانند روغن 
زیتون و تن ماهی که مش��تری کمتری در بازار دارند 

بخرند، در حالی که قیمت جدیدی ابلاغ نشده است.
اصلاحیارنهآردسنتی ���

یارانه آرد س��نتی هم باید هر چه زودتر حذف شود در 
غی��ر این ص��ورت بخش زی��ادی از آرد یارانه ای این 
بخش به سمت بخش صنعت می رود که اخیرا آرد آن 
آزاد شده اس��ت.۸0 درصد آرد به میزان ۹ میلیون تن 
سالانه در بخش نانوایی استفاده می شود و حدود ۲ تا 
۲.۵ میلیون تن هم در بخش صنعت برای تولید انواع 

ماکارونی، بیسکوئیت و شیرینی مصرف می شود.
آن طور که از صحبت های مس��عود میرکاظمی رئیس 
س��ازمان برنامه و بودجه در برنام��ه گفت وگوی ویژه 
خبری اس��تنباط می ش��د،  دولت قصدی برای اصلاح 
یارانه نان س��نتی ندارد و قرار هم نیست به این زودی 
ها اجرا شود و شاید هم اصلا اجرا نشود.درباره اصلاح 
یارانه نان انتقادهایی اس��ت که چون قوت غالب مردم 
است و خوراک عمده مردم با درآمد متوسط و به پایین 
است، دولت احتیاط بیشتری کند، اما این زمانی بود که 
یارانه بخش صنعت حذف نشده بود، اما پس از اصلاح 
یارانه ارز، تهدید جدی برای ۲ میلیون تن گندم یارانه 

دار است که از بخش سنتی به صنعتی سرازیر شود.

6اقدامدولتدراصلاحیارانهها

اعتراضجاماندههاتاییدشودیارانهماههایقبلراهممیدهیم
عبدالملکی:

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان این 
که جامانده های یارانه اگر اعتراضشان تایید 
ش��ود یارانه ماه های قبل را هم می گیرند 
گف��ت: برای شناس��ایی مش��مولان یارانه، 
وضعی��ت مالی خانوارها ط��ی دوره 3 تا ۵ 
ساله بررسی شده است. به گزارش تسنیم، 
حجت عبدالملکی در گفت وگوی تلویزیونی 
اظه��ار داش��ت: ب��ه محض اینک��ه فردی 
وارد س��امانه ثبت ش��کایات یارانه معیشتی 
می ش��ود اعتراض او ثبت خواهد ش��د.وزیر 
کار بیان داش��ت: یارانه مورد نیاز ۹0 درصد 
مردم تأمین ش��ده و در حساب دولت است، 

پس اگر تا 3 ماه دیگر مشخص شود فردی 
نیازمن��د بوده ام��ا دریافتی نداش��ته، یارانه 
معیش��تی ماه های گذشته نیز به حساب آن 
واریز می شود.وی با بیان اینکه ۱0 متغیر و 
ش��اخص برای دهک بندی یارانه ها در نظر 
گرفته اس��ت گفت: ش��اخص هایی از جمله 
گردش حس��اب، حقوق، سود سهام و سود 
حس��اب، خودرو، س��فرهای خارجی و سایر 
م��وارد مدنظر اس��ت.وزیر کار افزود: برای 
اینک��ه تح��ولات مقطع��ی در زندگی افراد 
و جابه جایی دهک ها مؤثر نباش��د در دوره 
سه تا پنج س��اله دهک بندی ها مورد توجه 

قرار گرفته و حس��اب می ش��ود ب��ه عنوان 
مثال ف��ردی خانه خریده و فروخته اس��ت 
که این جزو دارایی حساب نمی شود. برای 
اینکه دهک بندی ها درگیر نوس��انات نشود 
شاخص ها در دوره سه تا پنج ساله در فرمولی 
دقیق ضریب بندی می شود.وی با اشاره به 
اینکه ۲ اعتراض در یارانه مورد بررسی قرار 
می گیرد، گفت: کس��انی که تا فروردین ماه 
یارانه می گرفتن��د و اکنون یارانه نگرفته اند 
می توانند اعتراض کنند و افراد دیگری که 
به هر دلیل یاران��ه دریافت نمی کردند یا از 
قبل و به هر دلیلی قطع شده بود می توانند 

بعد از تکمیل سامانه هدفمندی یارانه ها به 
آن مراجع��ه کنند.عبدالملکی بیان داش��ت: 
اف��راد معترض ب��ه دهک بن��دی یارانه در 
س��امانه حمایت می بینند که به چه علت و 
ش��اخص هایی دهک بندی فرد تغییر کرده 
اس��ت در همین رابط��ه پیامکی برای همه 
کسانی که در قبل یارانه می گرفتند و اکنون 
قطع ش��ده ارسال شده است تا وارد سامانه 
حمایت شوند. وی تاکید کرد: افراد تا 3 ماه 
آینده فرصت ثبت در س��امانه را دارند و اگر 
مس��تحق دریافت یارانه باشند به آنها یارانه 
پرداخت می ش��ود. یارانه ها در حساب های 

دولتی موجود است و تقریباً برای 7۸ تا 7۹ 
میلیون نفر در نظر گرفته ش��ده است.وزیر 
رفاه با اشاره به اینکه سامانه حمایت اکنون 
در دسترس اس��ت گفت: امکان دارد افراد 
مراجعه کنند و ببیند س��امانه ش��لوغ است. 
محدودیت در زیرساخت ها وجود دارد از این 
رو مردم نگران نباش��ند.وی گفت: چندین 
شماره تماس هم اعلام شده است که یکی 
از آنه��ا مرکز تماس به ش��ماره 0۲۱۶3۶۹ 
اس��ت و سال هاست که مردم با این شماره 
آش��نا هس��تند و در کنار این شماره تماس، 

0۹۲0000۶3۶۹ نیز هست.
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شهرستان

شرکتگازایلامیکیازشرکتهای
پیشرودرحوزهایمنیاست

 رئی��س ایمنی و آتش نش��انی ش��رکت ملیّ 
گاز ای��ران گفت: ش��رکت گاز ایلام یکی از 
ش��رکت های پیش��رو در حوزه ایمنی است. 
بهن��ام دیناری در جلس��ه توجیهی مدیران و 
رؤس��ای ادارات شهرس��تان های شرکت گاز 
ایلام، اظهار داش��ت: ش��رکت ملیّ گاز ایران 
در راس��تای ارتقای ایمنی در س��طح شرکت 
های گاز استانی و پیشگیری از بروز حوادث، 
استقرار نظام یکپارچه مجوزهای کاری را در 
دس��تور کار خود قرار داده اس��ت. وی افزود: 
به همین منظور ش��رکت گاز استان ایلام به 
عنوان یکی از ش��رکت های پیشرو در ایمنی 
برای برگ��زاری آموزش های مرتبط و فراهم 
نمودن زمینه اس��تقرار نظام مزب��ور انتخاب 
گردیده اس��ت. رئیس ایمنی و آتش نش��انی 
شرکت ملیّ گاز ایران تصریح کرد: مدیریت 
HSE ش��رکت ملیّ گاز بر اس��اس ارزیابی 
عملکرد ایمنی ش��رکت های تابعه و با توجّه 
ب��ه آموخته های تجربی ح��وادث، اقدامات و 
پروژه های بهبود ایمنی تعریف نموده که می 
توان به پروژه GAP Analysis در حوزه 
ایمنی و آتش نش��انی پالایشگاه های گاز و 
استقرار نظام مجوز های کاری در سطح کل 
شرکت های تابعه اش��اره نمود. گفتنی است؛ 
که با حمایت مدیرعامل ش��رکت گاز استان 
ای��لام و حضور رئیس ایمنی و آتش نش��انی 
ش��رکت ملیّ گاز ایران، جلس��ه آموزش��ی و 
توجیهی در ارتباط ب��ا الزامات و ارکان نظام 
جامع مجوز های کاری در استان ایلام برگزار 

شد.

برگزاریاولینهمایشونمایشگاه
فرصتهایسرمایهگذاریدرشهراراک
شهردار اراک خبر از برگزاری اولین همایش و 
نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری در شهر 
اراک داد.  علیرضا کریمی ش��هردار اراک در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: مهم ترین هدف 
اولی��ن همای��ش و نمایش��گاه فرصت های 
س��رمایه گذاری در شهر اراک، جذب بیست 
هزار میلیارد رالن سرمایه گذاری در پروژه های 
گردشگری رفاهی خدماتی کلان شهر اراک 
خواه��د بود. بدون ش��ک آغاز ای��ن روند به 
یکی از اهداف شهرداری اراک، یعنی توسعه 
اقتصاد ش��هری و ثروتمند شدن اقتصاد خرد 
اراک و گردش��گری ش��هری کمک شایانی 
خواهد نمود. وی ادامه داد: یکی از روش های 
توس��عه در مدیریت ش��هری، توجه به جذب 
س��رمایه گذاری  ه��ای خ��رد و کلان ب��رای 
پروژه های مختل��ف خصوصاً در حوزه رفاه و 
گردشگری است و نگاه ویژه شهرداری اراک 
نیز به این امر معطوف اس��ت و با شعار همه 
برای اراک سرمایه گذاری خواهیم کرد راهی 
نوی��ن برای آبادانی هرچه بیش��تر اراک قدم 
برداش��ته ایم و اس��تفاده از همه ظرفیت های 
ش��هروندی و شهری برای نیل به این امر از 

مهم ترین ضرورت های این گام بلند است.
ش��هردار اراک تاکید کرد: در مس��یر سرمایه 
گذاری و جذب سرمایه گذار نباید از همراهی 
دستگاه های اجرایی دولتی نیز غافل بود چرا 
ک��ه با حضور مثب��ت آنها و نگرش توس��عه 
مداران��ه می توان به حرکت س��رمایه گذاری 

شتاب بخشید.
وی تصریح ک��رد: امروز توس��عه همه جانبه 
علاوه بر تفکر توس��عه مدار، نیازمند قدم های 
پرش��تاب نیز دارد، از این رو شهرداری اراک 
تصمیم دارد که اولین همایش و نمایش��گاه 
فرصت های س��رمایه گذاری را در شهر اراک 
برگزار کند و از مهم ترین اهداف برگزاری آن 
می ت��وان به معرفی ش��هر اراک که به لحاظ 
اقتصادی نقش ویژه ای را در توسعه کشور ایفا 
می کند، به عنوان شهر سرمایه پذیر پرداخت.

کریم��ی گف��ت: برق��راری ارتباط م��داوم با 
س��رمایه گذاران بخش خصوصی، رایزن های 
اقتصادی سایر کش��ورها از دیگر اهداف این 
رویداد محسوب می شود، اما مهم ترین هدف 
آن جذب ۲0 هزار میلیارد رالد سرمایه گذاری 
در پروژه ه��ای گردش��گری رفاهی خدماتی 
کلان شهر اراک خواهد بود. بدون شک آغاز 
این روند به هدف دیگر شهرداری اراک یعنی 
توسعه اقتصاد شهری و ثروتمند شدن اقتصاد 
خرد اراک و گردشگری شهری کمک شایانی 

خواهد نمود.
وی خاطرنش��ان کرد: توجه به ش��رکت های 
دانش بنی��ان از طریق پیش بین��ی کمیته ای 
با همین نام با حضور اس��اتید، پژوهشگران، 
محققان و دانشمندان اراکی در مسیر توسعه 
همه جانبه ش��هری، از دیگر نکات ویژه این 

همایش خواهد بود. 

آئینگرامیداشتصدمینسالگرد
تاسیسهلالاحمرباهمکاری
شهرداریفردیسبرگزارشد

بع��د از ظهر ام��روز با همکاری ش��هرداری 
فردیس و جمعیت هلال احمر شهرس��تان ، 
مراسم گرامیداشت صدمین سالگرد تاسیس 
جمعیت هلال احمر کشور و تجلیل از امداد 
گ��ران و داوطلبان هلال احمر شهرس��تان 
فردیس ، ب��ا حضور دکتر عباس��ی نماینده 
مجل��س ، فرماندار و دادس��تان شهرس��تان 
فردیس ، اعضای ش��ورای اس��لامی ش��هر 
، ش��هردار فردی��س ، نماینده ول��ی فقیه در 
هلال احمر اس��تان و مدی��ران و داوطلبان 
هلال احمر استان البرز و شهرستان فردیس 
ودر س��الن ایثارگران ش��هرداری برگزار شد 
.محمد رض��ا آژیر ش��هردار فردیس در این 
مراس��م ضمن گرامیداشت صدمین سالگرد 
تاس��یس جمعیت هلال احمر کشور گفت : 
امدادگران و داوطلبان جمعیت هلال احمر به 
معن��ی واقعی کلمه ، جهادگران عرصه امداد 
و نجات هس��تند که ب��ا دانش ، تخصص و 
مهارت ه��ای لازم ، وظایف معنوی خویش 
را در شرایط بحرانی جامعه به بهترین شکل 
ممک��ن اجرا م��ی کنند .آژیر ب��ا بیان اینکه 
ش��هر فردیس به واس��طه وجود انبار نفت و 
خطوط لوله ه��ای گاز و نیروگاه های برقی 
در موقعیت خاص بحرانی کشور قرار گرفته 
افزود : جمعیت هلال احمر و حوزه مدیریت 
بحران شهرداری ، نقش مهم و تاثیر گزاری 

در مواقع بحرانی شهر خواهند داشت .

ملاقاتمردمیمهندسیعقوبی
شهردارهشتگردبرگزارشد

یعقوبی در جلسه ملاقات عمومی این هفته 
ب��ه پیش بینی ه��ای صورت گرفت��ه برای 
توس��عه ش��هر الکترونیک اش��اره کرد . وی 
گفت : در بودجه پیشنهادی سال ۱40۱مبلغ  
300 میلیارد رالف جهت توس��عه شهرداری 
الکترونیک و ارتقاء زیرس��اخت ها و فناوری 
های نوین در نظر گرفته شده است و انتظار 
می رود با پیگیری کارشناس��ان شهرداری و 
طی تش��ریفات قانونی با خرید سخت افزار و 
ن��رم افزار های مورد نیاز ، بخش عمده ای از 
خدمات ش��هرداری به صورت غیر حضوری 
ارائه گ��ردد . وی تصریح کرد : تکریم ارباب 
رج��وع و رس��یدگی به درخواس��ت های آنها 
وظیفه تمامی کارکنان ش��هرداری می باشد 
لیکن می توان با ارائه خدمات غیر حضوری 
در این امر تسهیل نمود و شهروندان محترم 
درخواس��تها و مش��کلات خود را با کمترین 
هزینه و در کوتاهترین زمان ممکن از طریق 
درگاه های ارتباطی تعریف شده به سمع و نظر 
مسئولین مربوطه برساند . شهردار هشتگرد 
افزود : پیگیری درخواس��ت های��ی از قبیل 
پرداخت عوارض ، تقسیط عوارض ، پیگیری 
پرونده های شهرسازی و...بصورت حضوری 
از جمل��ه مواردی اس��ت ک��ه موجب صرف 
وقت و هزینه بوده لیکن توس��عه شهرداری 
الکترونی��ک می تواند در ای��ن زمینه یاریگر 
شهرداری و شهروندان باشد .یعقوبی اطلاع 
رسانی دقیق و شفاف از عملکرد شهرداری را 
از جمله رویکردهای رئیس و اعضای شورای 
اس��لامی شهر دانس��ت که انتظار می رود تا 
ش��هروندان محترم با ارزیابی این گزارش ها 
و ارائه پیشنهادات خود در زمینه رفع کاستیها 

با مدیریت شهری همکاری نمایند .

کاهش۱۹برابریمرگومیرباتزریق
واکسنکرونادرکرمانشاه

سرپرست دانش��گاه علوم پزشکی کرمانشاه 
از کاه��ش م��رگ و میر ۱7 ت��ا ۱۹ برابری 
در کسانی که واکس��ن کرونا دریافت کرده 
ان��د، خبر داد دکتر قباد محمدی سرپرس��ت 
دانش��گاه علوم پزشکی کرمانش��اه روز سه 
شنبه ۲0 اردیبهش��ت ماه در نشست خبری 
با اصحاب رس��انه اظهار داشت: تعداد مرگ 
و میر کرونا در اس��تان کرمانش��اه به نسبت 
جمعیت از میانگین کشوری کمتر است. وی 
افزود: اگر تعداد مرگ و میر را در استان های 
مختلف کش��ور طبق آمار وزارت بهداش��ت 
بررس��ی کنیم به نس��بت جمعیت هر استان 
مرگ و میر در استان کرمانشاه بسیار پایین 
تر از میانگین کش��وری بوده است. محمدی 
در ادامه از زحمات خبرنگاران برای پوشش 
اخب��ار کرونا در کم ش��دن م��رگ و میر در 
استان تقدیر و تشکر کرد. سرپرست دانشگاه 
علوم پزش��کی کرمانش��اه گفت: چند ماهی 
اس��ت که به ط��ور ش��بانه روزی همکاران 
م��ا واکسیناس��یون را انج��ام می دهن��د و 
واکسیناسیون جز اصلی ترین برنامه دانشگاه 
علوم پزشکی محسوب می شود. این مسئول 
همچنین اف��زود: در کرونای امیکرون ثابت 
شده که همواره واکسیناسیون بین ۱7 تا ۱۹ 
برابر مرگ و میر را کاهش میدهد. محمدی 
با بیان اینکه تا کنون در اس��تان 3۵3۶743 
دز واکسن کرونا تزریق شده است و بیش از 
هزار میلیارد تومان برای واکسیناسیون هزینه 
کرده ایم، ادامه داد: واکسیناس��یون رایگان از 

افتخارات نظام جمهوری اسلامی است.
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وزیر آموزش و پرورش از اقدام مهم استاندار اصفهان و خیرین به ویژه خیرین 
مدرسه ساز اتاق بازرگانی در راستای ساخت 3۲ فضای آموزشی مهارتی در 
جوار صنایع استان تقدیر کرد . به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان 
این اقدام در راستای تقدیر از افراد تاثیر گذار در گسترش حوزه تعلیم و تربیت 
بر اس��اس ماده ۶۶ قانون برنامه شش��م توسعه کشور و اهمیت اجرای سند 
تحول بنیادین وزارت آموزش پرورش در اس��تفاده از ظرفیت خیرین مدرسه 
س��از و خیرین اتاق بازرگانی، به ویژه در راستای تکوین و اجرای طرح جامع 

ساخت 3۲ فضای آموزشی مهارتی در جوار صنایع استان اصفهان مبتنی بر 
حمایت اقتصادی این صنایع با رویکرد اشتغال و ایجاد زمینه کاهش مشکلات 
عرصه های آموزشی، صورت گرفت.  یوسف نوری از رئیس جمهور محترم 
تقاضا کرد به منظور الگوبرداری از این سیاست راهبردی در راستای توسعه 
پایدار، ترقی و تعالی جامعه و همزمان توانمندسازی و کارآمدی موثر آموزش 
و پرورش در اقصی نقاط کشور، دستور تکریم و تسری سیاست های ممتاز و 

راهبردی استاندار اصفهان به دیگر استان های کشور ارایه شود 

تقدیروزیرآموزشوپرورشازنقشاتاقبازرگانیاصفهاندرافزایشسهمآموزشهایمهارتیکشور

بزرگترینمخزنصیانتازمیراثفرهنگیکشورافتتاحمیشود
مش��هد مقدس محمدرض��ا رحمتی-با هدف توس��عه 
زیرس��اخت ها و امکان��ات صیان��ت از آث��ار فرهنگی و 
تاریخ��ی، بزرگترین مخ��زن نگهداری از ای��ن آثار در 
کتابخانه مرکزی آستان قدس رضوی افتتاح خواهد شد. 
این مخزن در فضایی ش��امل سه طبقه و ۹00 مترمربع 
زیربنا س��اخته ش��ده اس��ت و طبق برآورد کارشناسان، 
ظرفیت ذخیره سازی میراث مکتوب و فرهنگی کشور، 
در حجم��ی معادل یکص��د میلیون منب��ع اطلاعاتی و 
مکتوب را دارد که از این نظر، بزرگترین مخزن کش��ور 
به ش��مار می آید. آس��تان قدس رضوی به عنوان یکی 
از بزرگتری��ن مراجع صیانت از آثار ارزش��مند فرهنگی 
و تاریخی که طی دهه های اخیر، خدمات گس��ترده ای 
در این عرصه ارائه کرده اس��ت، با ایجاد و بهره برداری 

از بزرگتری��ن مخزن نگهداری این آثار، خدمتی تازه به 
فرهن��گ و تاریخ ارائه خواهد کرد که بر اس��اس اعلام 
کارشناس��ان، می توان پاسخگوی نیازهای این حوزه تا 
۵0 س��ال آینده باشد. در ساخت این مخزن، از سیستم 
انتق��ال کتاب و قفس��ه های ریل��ی و ثاب��ت، نورآرایی 
استاندارد، سیس��تم امنیتی مخازن، فیلتراسیون مناسب 
ب��رای جلوگیری از ورود آلودگی، به روزترین امکانات و 
پیش��رفته ترین تجهیزات تهویه و هواسازی و همچنین 
سیستم مجهز اعلام و اطفای حریق اتوماتیک، استفاده 
شده اس��ت. شایان ذکر است این مخزن، پنجشنبه ۲۲ 
اردیبهش��ت ماه با حضور تولیت آستان قدس رضوی و 
جمعی از مس��ئولان ملی، اس��تانی و اساتید دانشگاه به 

طور رسمی افتتاح شد.

بههمتآستانقدسرضوی

همایشملیتجلیلازمعلمین،اساتیدوهمیارانطرحشاهدمؤسساتآموزشیاردبیلبرگزارشد
به همت بنیاد اولین همایش ملی تجلیل از معلمین ، اساتید و همیاران طرح 

شاهد مؤسسات آموزشی اردبیل برگزار شد.
  ب��ه گزارش ایث��ار از اردبیل ، به همت بنیاد اولی��ن همایش ملي تجلیل از 
معلمین ، اساتید و همیاران طرح شاهد در سالن ویدئو کنفرانس شهید باهنر 
استانداري اردبیل برگزار و از منتخبین و برگزیدگان کشوری » اکبر صفرزاده 
« فرزند شهید و استاد برگزیده از وزارت علوم و تحقیقات و فناوری  و » جواد 
یحیی زاده « برادر شهید و همیار طرح شاهد از وزارت آموزش و پرورش  با 

اهداء هدایا لوح و تندیس تجلیل  شد .

همچنین به میمنت این همایش و هفته معلم از س��ه نفر از معلمان شاهد و 
ایثارگر در مدارس اس��تان جانبازان گرانقدر » میرغنی فروزان « ، » مهدی 
پناهی « و  » رباب محمدپور « فرزند شهید با اهداء لوح تقدیر و کارت هدایا 
قدرداني بعمل آمد . این همایش در حضور  معاون  سیاسی امنیتی و مشاور 
استاندار در امور ایثارگران ، مدیر کل و معاون فرهنگی و رییس اداره اموزش 
بنیاد استان ،  نمایندگان نیروهای نظامی و انتظامی ،  رؤساي دانشگاه های 
محقق اردبیلی ، آزاد اسلامی ، علوم پزشکی ، پیام نور ، جامع علمی کاربردی 

و آموزش و پرورش  برگزار گردید .

دکت��ر بهمنی در بازدید از واحد اصناف ، 
دبیرخانه و بایگانی شهرداری با تأکید بر 
این مطلب افزود:بیشترین واحدهایی که 
با ارباب رجوع در اتباط هستند ، دیبرخانه 

، بایگانی ،شهرسازی و اصناف می باشند 
که گاهاً رس��یدگی به امور شهروندان به 
دلیل تراکم اقدامات این واحد ها،مستلزم 
گ��ذر اندک زمانی می باش��د که در این 

فرص��ت همکاران ما بای��د با صعه صدر 
و تکریم ارباب رجوع نسبت به رسیدگی 
به درخواست ش��هروندان تسریع نمایند.
در ای��ن بازدی��د دکتر بهمن��ی درجریان 

روند نتای��ج اقدامات لازم و رفع نواقص 
موجود ، ک��ه طی بازدید های پیش��ین 
مطرح و دس��تور پیگری صادر شده بود 

قرارگرفت.

تکریماربابرجوعبیشکمهمترینوظیفهپرسنلشهرداریاست.
شهردارکمالشهردربازدیدسرزدهازواحدهایشهرداری:

طرحانتقالپادگانلشکر۷۷پیروزخراسانبهتصویبرسید
پساز۱۷سال:

مش��هد مقدس محمدرضا رحمتی-س��ی و 
هشتمین جلسه علنی شورای شهر مشهد با 
تصویب طرح انتقال پادگان لشکر 77ارتش 
و آغ��از عملی��ات اجرایی بازگش��ایی معابر 

شهری برگزار شد.
سید عبدالله ارجائی شهردار مشهد به صورت 
ویدیو کنفرانس در این جلس��ه  ضمن تقدیر 
ویژه از رئیس قوه  قضاییه و معاونین دستگاه 
قضا، س��ازمان قضایی آستان قدس، شورای 
اس��لامی ش��هر مش��هد، راه و شهرسازی، 
اس��تاندار خراس��ان رضوی گفت: در جلسه 
شورای عالی معماری و شهرسازی با توافق 
س��ه جانبه ارتش، شهرداری مشهد و آستان 
قدس رضوی طرح انتقال پادگان به تصویب 

رسید.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر مشهد نیزدر 
این  جلسه اظهارداشت: بسیار خرسندیم که با 
پیگیری های مدیریت شهری، بعد از مدت ها، 
خواسته به حق مردم مشهد با تصویب شورای 
ش��هر و شورای عالی معماری و شهرسازی، 
محقق خواهد ش��د. مهدی ناصحی با بیان 
اینکه حدود ۱7 سال از نخستین رایزنی های 
مدیریت ش��هری برای انتقال پادگان ارتش 
می گ��ذرد و به دلای��ل مختلف ای��ن اقدام 
ارزش��مند، به جمع بندی نهایی نرسیده بود، 
گفت: سرانجام در شورای ششم شهر مشهد 
مق��دس، توافق نامه انتقال پ��ادگان تحقق 
یافت و با موافقت ش��ورای ش��هر و شورای 
عالی معماری و شهرسازی، وارد فاز اجرایی 
خواهیم شد و عموم مردم از مواهب ناشی از 

این بازگشایی و انتقال بهره مند خواهند شد.
وی ب��ا بی��ان اینک��ه ادوار مختلف مدیریت 
شهری مش��هد مقدس برای انتقال پادگان 
زحمات بس��یاری کش��یده اند، گفت: فارغ از 
خروج��ی تفاهمنامه، انتقال پ��ادگان ارتش 
مدل جدیدی در مدیریت مس��ائل مش��هد 
ابداع کرد؛ نایب رئیس شورای اسلامی شهر 
تصریح کرد: با تصویب این طرح، شهرداری 
باید ابع��اد مختلف این اتفاق ب��زرگ را، در 
مس��یر جهاد تبیین، به اطلاع و آگاهی مردم 
برساند و در سریعترین زمان ممکن، وارد فاز 

اجرایی شویم.
ناصحی تفاهم برای انتقال پادگان را نش��ان 
از همدلی بین بخش��ی برای حل مشکلات 
مش��هد دانس��ت و گفت: در فاز نخست، ۵ 

معب��ر اصلی در پ��ادگان ارتش بازگش��ایی 
می ش��ود و ۹00 هکت��ار از اراض��ی مجاور 
پادگان به صورت مستقیم متاثر از این انتقال 
خواهد ش��د. وی همچنین با گرامیداش��ت 
روز بزرگداش��ت حکیم ابوالقاسم فردوسی، 
تصریح کرد: آرامگاه این حکیم فرزانه، یکی 
از میراث ماندگار تاریخی در مش��هد مقدس 
محسوب می شود؛ میراثی تاریخی که نقش 
بسیار مهم و موثری در ارتقاء زبان پارسی و 

میراث تمدنی ما دارد.
ناصحی با بیان اینکه ش��ورای شهر مشهد 
مقدس، در دوره پنجم و شش��م، تمام همت 
خ��ود را در قال��ب کمیس��یون وی��ژه توس 
ب��رای این خطه تاریخی، گم��ارده تا با نگاه 
به زمینه های مش��ترک تمدن��ی بین ادبیات 

پارسی و انقلاب اسلامی، این زمینه تاریخی 
را ارتقاء ده��د و آن را به جایگاه واقعی خود 

برگرداند.
فرزانه صادق معاون وزیر راه و شهرسازی نیز 
در این خصوص، اظهار کرد: این نخس��تین 
پادگانی اس��ت که تلاش ه��ا و توافقات در 
اس��تان ها منجر به جابه جایی آن می شود و 
از همه طرفین آن به ویژه ش��هرداری مشهد 

تشکر می کنم.
ش��ایان ذکر اس��ت: با تصویب این انتقال و 
جابجای��ی، گره ۱7 س��اله ترافیکی مش��هد 
مقدس گشوده می ش��ود و عملیات اجرایی 
این پروژه برای بازگش��ایی معابر و تسهیل 
دسترس��ی عموم��ی، ظ��رف ۱0 روز آغ��از 

می شود.

3۴مرکزمحصولگندموکلزاکشاورزانایلامیراخریداریمیکنند
مدیرکل تعاون روس��تایی ای��لام گفت: 34 
مرکز فع��ال خرید گندم و کل��زا به ظرفیت 
۱۵۵ هزار تن در نقاط مختلف استان فرایند 
خرید این محص��ولات را از کش��اورزان بر 

عهده دارند.
محمدناصر ناصری در گفت و گو با خبرنگار 
ان اظهار داش��ت: ۲۸ مرک��ز خرید گندم با 
ظرفیت ۱۲۵ هزار تن در اس��تان فعال است 
که از این مقدار ظرفیت، ۶0 هزارتن مسقف 

و ۶۵ هزار تن نیز غیر مسقف است.

وی افزود: تاکنون از اوایل اردیبشهت ماه و 
همزمان با شروع برداشت گندم، هفت هزار 
تن از این محصول توسط مراکز خرید تعاون 
روس��تایی به عن��وان مباش��ر از گندمکاران 

استان خریداری شده است.
مدیرکل تعاون روس��تایی ایلام یادآور شد: 
همچنین هش��ت مرکز خرید کلزا در استان 
ایلام وجود دارد که امس��ال ۶ مرکز اقدام به 
خرید این دانه روغنی از کش��اورزان کرده و 
۲ مرکز دیگر به علت عدم کشت کلزا سال 

زراعی جاری در آن مناطق فعال نیست.
ناصری با بیان اینکه س��ال گذشته ۱۸ هزار 
تن کلزا از کش��اورزان توس��ط مراکز تعاون 
روس��تایی استان خریداری شد، ادامه داد: اما 
امس��ال تاکنون به علت خشکس��الی ها ۱۲ 
هزار تن دانه روغنی کلزا خریداری ش��د که 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته بین 30 تا 
40 درصد کاهش دارد. ۹7 درصد از سطوح 
دیم مزارع گندم استان در سال زراعی جاری 
در اث��ر کاه��ش بارندگی ها و خشکس��الی 

عدیده از بین رفته و قابل برداشت محصول 
نیست. از س��طح ۸3 هزار و 300 هکتار زیر 
کش��ت گندم دیم ۹7 درصد و از ۶4 هزار و 
۱00 هکتار زمین های آبی ۲۸ درصد اراضی 
به علت خشکس��الی های عدیده سال آبی 
جاری ) اول مهر هرس��ال تا پایان ش��هریور 
س��ال بعد( از بین رفته اند و قابل برداش��ت 
محصول نیس��تند. پارسال کشاورزان استان 
۲37 هزار تن گندم تولید کردند که امسال به 
علت خشکسالی ها پیش بینی می شود ۱۸0 

ه��زار تن گندم با ۲۵ درصد کاهش نس��بت 
به س��ال قبل تولید شود. سال زراعی جاری 
۱400 - ۱40۱ می��زان هش��ت هزار و 400 
هکتار از اراضی کش��اورزی استان باتوجه به 
کاهش نزولات جوی به زیر کشت کلزا رفت 
که نسبت به سال گذشته 30 درصد کاهش 

دارد.
س��ال زراعی گذشته )۱400 - ۱3۹۹( مقدار 
۱۲ هزار هکتار از اراضی زراعی استان ایلام 

به زیر کشت دانه روغنی کلزا رفت.

کیفیتمحصولاتذوبآهناصفهاندرمنطقهرقیبندارد
مدیرکلاستاندارداستان:

محمود فرمانی مدیرکل اس��تاندارد استان 
اصفه��ان و هیأت همراه با حضور در ذوب 
آهن اصفهان و بازدید از خط تولید شرکت 
با مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل شرکت 
و تعدادی از معاونین دیدار و گفتگو کرد .

مهن��دس رخصتی در این دیدار با اش��اره 
ب��ه این که محصولات فولادی به س��بب 
استفاده در حمل و نقل عمومی و مصارف 
س��اختمانی، باید دارای استاندارد و کیفیت 
عال��ی باش��ند زیرا ب��ه امنیت م��ردم گره 

خورده است، گفت: محصولات ذوب آهن 
اصفهان از دیرباز ب��ه لحاظ کیفیت و این 
شرکت در رعایت اس��تانداردهای مربوطه 
و همچنین تدوین اس��تانداردهای ملی در 
حوزه صنع��ت فولاد از ش��هرت ویژه ای 

برخوردار است .
وی به ش��عار »با اطمینان بس��ازید« ذوب 
آهن اصفهان اش��اره کرد و خاطر نش��ان 
س��اخت: در فرایند تولید محصولات نگاه 
ذوب آهن اصفهان یک نگاه فرا ملی است 

زی��را این محص��ولات با ن��ام تولید ایران 
صادر می ش��ود بنابراین هرگز اجازه نمی 
دهیم به نام میه��ن عزیزمان کوچکترین 

خدشه ای وارد شود .
مدیرعام��ل ذوب آه��ن اصفه��ان گفت: 
هرچند استاندارد یک فرایند خارجی است و 
کشورهای پیشرفته استاندارد بالاتری دارند 
ولی ذوب آهن اصفهان برای محصولات 
خود به ویژه در امر ص��ادرات، جدیدترین 
و سختگیرانه ترین استاندارد ها را رعایت 

می کند که از همت و تلاش کارکنان این 
ش��رکت برای تولید محصولات متنوع و با 

کیفیت حکایت دارد .
فرمانی نی��ز ذوب آهن اصفهان را یکی از 
افتخارات کشور دانست و گفت: این واحد 
تولی��دی یکی از بزرگترین صنایع کش��ور 
است که تولیدات آن از سطح کیفی بسیار 
مطلوبی برخوردار و  باعث افتخار استان و 
کشور اس��ت. وی با اشاره به این که ریل 
ذوب آهن اصفهان، کیفیت بسیار خوبی را 

دارا می باش��د، افزود: از زمانی که  پروانه 
علامت استاندارد این محصول صادر شده 
سه مرتبه نمونه برداری انجام گردیده که 
هر دفعه همه آزمون ها را با موفقیت پشت 

سر گذاشته است .
وی با اشاره به این که کیفیت محصولات 
ذوب آهن اصفهان در منطقه رقیب ندارد، 
گف��ت: با کیفیت محص��ولات ذوب آهن، 
می توان س��هم بزرگی از ب��ازار منطقه را 

به دست آورد
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جامعه

پاسخوزارترفاهبهچندپرسش
درباره»یارانهها«؛ازحسابهای
مسدودتااعتراضبهدهکبندی

وزارت تع��اون، کار و رفاه اجتماعی به برخی 
سوالات درباره طرح عادلانه سازی یارانه ها 
پاسخ داد. وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
در صفحه اینستاگرامش به چند سؤال درباره 
اصلاح نظام یارانه ها پاس��خ داده که به این 
شرح اس��ت: س��وال:تکلیف خانوارهایی که 
قرار اس��ت در آین��ده از فرایند دریافت یارانه 
حذف شوند، چیست؟ پاسخ:هر گونه تصمیم 
دولت در خصوص ح��ذف یارانه دهک های 
بالای درآمدی بر اس��اس قانون خواهد بود. 
س��وال:افرادی ک��ه کارت بانک��ی آنها دچار 
مشکل ش��ده اس��ت، چه اقدامی باید انجام 
دهن��د؟ پاس��خ: واری��ز یارانه ها به حس��اب 
سرپرس��ت خانوار انجام ش��ده است و مفقود 
ش��دن کارت، انقض��ای کارت و ... ارتباطی 
به عدم واریز آن ن��دارد. این افراد برای حل 
مش��کل خود باید به بان��ک مربوطه مراجعه 
کنند. سوال: سرپرستان خانوارهایی که حساب 
یارانه آنها مسدود شده است، چه اقدامی باید 
انجام دهند؟ پاس��خ: این افراد باید برای حل 
مش��کل خود به بانک عام��ل مراجعه کنند. 
س��وال: جهت خرید از محل یارانه آیا سقف 
روزانه تعریف می شود؟ پاسخ: جزئیات نحوه 
خرید از محل مبلغ یارانه واریز شده از طریق 
وزارت رفاه اطلاع رسانی خواهد شد. سوال: 
آن دسته از نیروهای مسلح که مشمول این 
طرح نشده اند، چگونه باید درخواست خود را 
ثبت کنند؟ پاسخ: تمام نیروهای مسلح برای 
رسیدگی به این موضوع باید از طریق یگان 
خود پیگیری کنند. س��وال: اف��رادی که ماه 
پیش جداس��ازی خانوار را انجام داده اند، چرا 
مش��مول طرح نشده اند؟ پاس��خ: جداسازی 
اطلاع��ات خانوار بر اس��اس قان��ون مربوط 
به س��ازمان هدفمندس��ازی یارانه ها است و 
ای��ن افراد باید موضوع را از طریق س��ازمان 
هدفمندسازی یارانه ها پیگیری کنند. سوال: 
در صورت اعتراض به دهک بندی خانوارها 
فرایند ثبت و رس��یدگی به اعتراض چگونه 
اس��ت؟ پاسخ: تمام خانوارهایی که نسبت به 
دهک بندی خود اعتراض دارند، بعد از اعلام 
وزارت رف��اه می توانن��د در س��امانه حمایت 
اعتراض خود را ثبت و دهک درآمدی خانوار 

خود را مشاهده کنند.

خزعلی:درهدفمندییارانهها
بهزنانسرپرستخانوارعنایت

ویژهایشود
معاون ام��ور زنان و خان��واده رییس جمهور 
گفت: همان گونه که دولت دهک های پایین 
را مورد توجه خاص قرار می دهد، لازم است 
نس��بت به  زنان سرپرس��ت خانوار و  مادران 
ب��اردار و ش��یرده عنایت ویژه ای در دس��تور 
کار هدفمن��دی یارانه ها لحاظ کند. انس��یه 
خزعلی در حس��اب کاربری خ��ود در توییتر 
نوش��ت: رویکرد  مادرانگی و  عدالت محوری، 
توجه ویژه به اعضای آسیب پذیر در خانواده 
را طل��ب می کن��د.وی اظهار داش��ت: اتخاذ 
 رویکرد مادرانگی در سطوح کلان کشور و در 
ش��رایط خاص اقتصادی به صورت مفهومی 
یعن��ی اهمیت یافتن دیگری ب��ر خود، یعنی 
اصالت یافتن  منافع جامعه در نسبت با منافع 
و موقعیت  کارگزاران اس��ت.معاون امور زنان 
و خان��واده رییس جمهور ادامه داد: اگر دولت 
به خاطر وجود فش��ارهای داخلی و خارجی و 
خوف از دس��ت دادن پایگاه، روزنه های نفوذ 
 فس��اد را نبن��دد؛ یعنی  نفع جمع��ی را نادیده 
گرفته و رویکرد خطرپذیری  مادرانه و حمایت 
از س��لامت خانواده را از دس��ت داده و دچار 

تعارض منافع شده است.

۸۰هزارداوطلبازسراسر
کشوردرآزمونوکالتدادگستری

شرکتکردند
رییس مرکز وکلای کارشناس��ان رس��می و 
مشاوران خانواده قوه قضاییه گفت: در آزمون 
وکالت دادگستری ۸0 هزار داوطلب از سراسر 
کشور در ۲۲4 حوزه فرعی و ۵0 حوزه اصلی 
دانشگاه آزاد شرکت کرده اند.حسن عبدلیان پور 
در حاش��یه برگزاری آزمون سراسری وکالت 
دادگستری در مشهد در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا با اش��اره به اینکه ای��ن آزمون با رعایت 
پروتکلهای بهداشتی در حال برگزاری است، 
اف��زود: س��ال ۱400 کانون وکلا نتوانس��ت 
آزمون وکالت و حقوق را برگزار کند لذا برای 
جلوگیری از تضییع حقوق داوطلبان با کسب 
مجوزهای قانونی، مرکز وکلای قوه قضاییه 
ای��ن آزمون را امروز ، ۲3 اردیبهش��ت ماه در 

سراسر کشور برگزار کرد.

سقوطمردجوانازآبشاربهدلیلعکاسی
س��خنگوی سازمان آتش نش��انی و خدمات 
ایمنی ش��هر تهران از سقوط مردی جوان از 
آبش��ار به دلیل انداختن عکس خبر داد.سید 
ج��لال ملکی ، دراین باره گفت: در س��اعت 
۱۲:0۲ ظهر روز جمعه حادثه سقوط از ارتفاع 
به سامانه ۱۲۵ اطلاع داده شد که درپی آن 
س��تاد فرماندهی گروه امدادونجات ایستگاه 
74 را به محل حادثه واقع در روستای رندان 
در ارتفاعات کن س��ولقان اعزام کرد.وی با 
اشاره به حضور عوامل آتش نشانی در محل 
حادثه گفت: آتش نش��انان بخشی از مسیر 
را با خودرو و بخش��ی دیگ��ر را با پای پیاده 
ط��ی کرده و به محل رس��یدند، آنان پس از 
حض��ور در محل مش��اهده کردن��د که یک 
گروه از جوانان حدودا 30 س��اله برای تفریح 
و کوهنوردی ب��ه این منطقه رفته بودند که 
یکی از آنان هنگام انداختن عکس یادگاری 
به پایین آبش��ار س��قوط ک��رده بود.ملکی با 
بیان اینکه این جوان در پایین آبش��ار افتاده  
و دچار مصدومیت ش��ده بود، گفت:  عوامل 
آتش نشانی این فرد  را به روی برانکارد قرار 
داده و با طی کردن مس��یری او را در پایین 
مسیر به عوامل اورژانس تحویل دادند تا به 
مراکز درمانی منتقل شود.سخنگوی سازمان 
آتش نش��انی و خدمات ایمنی شهر تهران با 
بی��ان اینکه در این حادثه عکس انداختن در 
موقعیتی نامناسب چنین خاطره تلخی را رقم 
زده اس��ت، گفت: لازم است شهروندانی که 
قصد صعود به ارتفاعات را دارند حتما آشنایی 
کامل با محیط داشته باشند و برای انداختن 
یک عکس نیز جان خود را به خطر نیاندازند.
به گفته ملکی، آتش نشانان پس از انتقال و 
تحویل مصدوم به عوامل اورژانس در ساعت 

۱4:3۵ به ماموریت خود خاتمه دادند.

وجود۵۷۷واحدتولیدینیمهفعال
دراستانتهران

معاون هماهنگی امور اقتصادی اس��تانداری 
تهران با اشاره به اینکه ۵0 هزار و ۶7۸ واحد 
تولیدی در اس��تان ته��ران فعالیت می کنند 
ک��ه ۱۵۶3 واحد راکد هس��تند و ۶۵۵ طرح 
صنعتی پیش��رفت فیزیکی بالای ۶0 درصد 
دارن��د، اف��زود: افزایش ظرفی��ت ۵77 واحد 
تولیدی نیمه فعال در استان تهران به جدیت 
دنبال خواهد شد.حش��مت اله عس��گری در 
گفت وگو با ایس��نا، درب��اره افزایش ظرفیت 
واحده��ای تولی��دی نیمه فعال در اس��تان 
تهران گف��ت: ۵0 هزار و ۶7۸ واحد تولیدی 
در اس��تان تهران داریم که یک هزارو ۵۶3 
واحد راکد هس��تند و ۶۵۵ طرح صنعتی نیز 
پیشرفت فیزیکی بالای ۶0 درصد دارند. بر 
همین اساس پیگیری خواهیم کرد که طرح 
های صنعتی با پیش��رفت فیزیکی بیشتر با 
انجام اقدامات موثر در س��ال جاری به بهره 
برداری برسند.وی افزود: از سوی دیگر تعداد 
۵77 واحد تولیدی نیمه فعال در سطح استان 
تهران وجود دارد؛ بر همین اس��اس افزایش 
ظرفی��ت واحده��ای تولیدی نیم��ه فعال با 
توجه به داش��تن امکانات و تجهیزات لازم 
برای س��ال جاری در دستور کار قرار گرفته 
است.عس��گری تاکید کرد: کمبود س��رمایه 
در گ��ردش یکی از دغدغه ه��ای مهم این 
واحده��ای تولیدی اس��ت. مناب��ع بانکی به 
میزان کافی در اس��تان وجود دارد و با مرتفع 
نمودن برخی از مشکلات غیر بانکی از جمله 
گمرکی و مالیاتی م��ی توان از ظرفیت این 

واحدها استفاده حداکثری را داشته باشیم.

دادستانیکلکشورآمارانبار
واحدهاییکهارزترجیحیگرفتهاند

رامطالبهکرد
مرک��ز رس��انه ق��وه قضایی��ه اع��لام کرد: 
دادس��تانی کل کش��ور آمار انبار واحدهایی 
که ارز ترجیحی گرفته ان��د را مطالبه کرد و 
براین اس��اس واحدهای تولیدی باید نسبت 
ب��ه خوداظهاری میزان موج��ودی ذخایر در 
انباره��ا اقدام کنند.به گزارش مرکز رس��انه 
قوه قضاییه، در راس��تای دس��تورات رییس 
قوه قضاییه مبنی بر »مقابله با گرانفروش��ی 
و احتکار« و کمک دستگاه قضایی به دولت 
در انجام اصلاحات اقتصادی، دادستانی کل 
کشور در اطلاعیه ای از واحدهای تولیدی که 
ب��ا ارز ترجیحی مواد اولیه وارد یا از س��امانه 
بازارگاه خری��داری کرده اند و در حال حاضر 
موج��ودی دارن��د و همچنی��ن محصولات 
نهایی آنها برابر تصمیم��ات دولت و تنظیم 
بازار، مش��مول افزایش قیمت ش��ده است، 
خواست تا برای پیشگیری از شائبه و تشکیل 
پرونده احتکار، نسبت به خود اظهاری میزان 
موج��ودی ذخای��ر در انبارهای خ��ود اقدام 
کنند.در این اطلاعیه آمده اس��ت: واحدهای 
تولیدی، گزارش خود را به ادارات کل جهاد 
کش��اورزی مراکز اس��تان ها ارایه کنند و در 
موعد مقرر نس��بت به واریز مابه التفاوت ارز 
به حساب هدفمندی یارانه ها اقدام و نتیجه 
را با تس��لیم رونوشت به دادستان های مراکز 
اس��تان ها و ادارات کل تعزی��رات حکومتی 

اعلام کنند.

اخبار

گ�روهاجتماع�ی:معاون ریی��س جمهور و 
ریی��س بنیاد ش��هید و امور ایثارگ��ران در 
بزرگداش��ت 4۹0 ش��هید امدادگر جمعیت 
ه��لال احمر در س��ال های دف��اع مقدس 
گفت: افرادی ک��ه در زمان بحران فعالیت 

داوطلبانه برای عامه مردم داشتند، باید نام 
و خدماتشان ثبت شود و از مزایای ایثارگری 
اس��تفاده کنند.به گزارش »عصر ایرانیان«، 
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی رییس 
بنی��اد ش��هید و ام��ور ایثارگران کش��ور با 
حض��ور در جمع امدادگ��ران و خانواده های 
ش��هدای امدادگ��ر جمعیت ه��لال احمر 
گفت: درگذش��ته برای ثبت و ارایه خدمت 
به مجروحین و فوت شدگانی که داوطلبانه 

ب��رای نجات ج��ان مردم، جان خ��ود را در 
خطر قرار داده اند؛ تلاش هایی شده اس��ت و 
عناوینی همچون »فداکار خدمت« تعریف 
شده است. اما متاسفانه این تدابیر کاربردی 
ندارد چون مناب��ع آن، صندوق مالی آن به 
درستی مشخص نشده و مهم تر اینکه پایه 
حقوقی محکم و استواری دیده نشده است.
قاضی زاده هاش��می تاکید کرد: افرادی که 
در زمان بح��ران فعالی��ت داوطلبانه برای 

عامه مردم داش��تند، باید نام و خدماتش��ان 
ثبت ش��ود و از مزایای ایثارگری اس��تفاده 
کنن��د.او ادامه داد: باید ب��ا همکاری هلال 
احمر و نهادهای مسئول بسته ای قانونی و 
حقوق��ی برای حمایت از اقدامات جهادی و 
داوطلبانه تهیه شود و خدمات بنیاد شهید و 
امور ایثارگران به آسیب دیدگان تعلق گیرد.
رییس بنیادش��هید و امور ایثارگران گفت: 
نقش��ی که جمعیت هلال احم��ر در دفاع 

مقدس با فعالیت اداره جس��ت وجو اس��را و 
مفقودین انج��ام داد، از حافظه خانواده های 
شهدا، آزادگان و ایثارگران پاک نخواهد شد. 
او افزود: نقش��ی که هلال احمر در ثبت و 
جست وجو مفقودین انجام داد؛ ارتباطی که 
بین اس��را و خانواده هایشان از طریق پیام 
برقرار کرد و در نهایت نقش بسیار مهمی که 
در تبادل اسرای جنگی تحمیلی بازی کرد؛ 

در تاریخ دفاع مقدس ایران ماندگار است.

داوطلبانجانباختهدرعملیاتهایامدادونجات»شهید«خواندهشوند
رییسبنیادشهیدوامورایثارگران:

آیاجوانانبرایازدواجبایدبهدنبال»نیمهگمشده«باشند؟
عضو تیم تخصصی مشاوره ازدواج و زوج در انجمن ازدواج و خانواده کشور با 
بیان اینکه احساس نیاز عاطفی به جنس مخالف برای ازدواج و تکمیل نیمه 
خالی وجود، امری غیر قابل کتمان است، گفت: اینکه برای ازدواج معیارهای 
دس��ت نیافتنی قرار دهیم و بگوییم ما به دنبال نیمه گم ش��ده خود هستیم و 
ب��دون اصول و چارچوب های عقلانیت به دنبال افرادی با ویژگی های خاص 
ب��رای ازدواج باش��یم، جز ایده آل گرای��ی نتیجه ای ندارد و افراد را به س��مت 
س��خت گیری در ازدواج پیش می برد.امیر لطفی حقیقت در گفت وگو با ایسنا، 
درباره اینکه آیا برای ازدواج باید به دنبال »نیمه گم ش��ده« بود؟، اظهار کرد: 
اساسا نمی توان گفت به دنبال »نیمه گم شده« بودن غلط است اما در عین 
حال اینکه چطور در عمل با این تصور رفتار می کنیم مهم اس��ت. اینکه در 
ازدواج به دنبال معیارهای دست نیافتنی باشیم، ایده آل گرایی را ایجاد می کند 
و باعث می ش��ود ازدواج خارج از اصول و چارچوب های عقلانیت پیش رود و 
افراد به دنبال کمال گرایی صرف و معیارهای سخت گیرانه باشند.به گفته این 
پژوهش��گر روان درمانی فراتشخیصی، اینکه افراد نیمه گم شده ای دارند یک 
تصور غالب، روایت اجتماعی و تصویر کلی در تمام کشورهای جهان است که 

افراد تصور می کنند برای ازدواج باید مرد یا زن مورد علاقه خود که نیمه دیگر 
وجود آنها است و گم شده را پیدا کنند.این مشاور با بیان اینکه نیمه گم شده 
در ناخ��ودآگاه فرد و بخش درونی او ق��رار دارد، این را هم گفت که به عقیده 
وی به دنبال »نیمه گم ش��ده« بودن، کنش��ی اس��ت حاصل از مجموع تمام 
احساسات، ذهنیت، هیجانات و قلاب ها و  طرحواره های روانی افراد که منجر 
می شود انسان وارد یک رابطه با فرد دیگری شود.لطفی با یادآوری اینکه این 
ذهنیت که بخش��ی از وجود فرد باید توسط فرد دیگری پر شود، در دیدگاه ها 
و نظریه های مختلف روانشناسی مطرح شده است و نمی توان گفت اساسا به 
دنبال »نیمه گم شده« بودن غلط است، ادامه داد: هر کسی تصویری از خود 
و احساسی تحت عنوان تمایلات روانی، جنسی و عاطفی نسبت به فرد دیگر 
دارد، اما اینکه این احساس��ات و هیجانات در کجا قرار دارند و منبع آنها ذهن 
یا قلب یا مغز انسان است، مشخص نیست.عضو تیم تخصصی مشاوره ازدواج 
و زوج در انجمن ازدواج و خانواده کشور با بیان اینکه با این حال نباید به طور 
کلیش��ه ای در ازدواج ها به دنبال نیمه گم ش��ده بود، تاکید کرد: در بسیاری از 
ازدواج ه��ای خ��وب و موفق این اتفاق می افتد و آن بخ��ش خالی وجود افراد 

در فرآین��د آش��نایی و ازدواج خود را نمایان می کند و توس��ط طرف مقابل پر 
می شود.به گفته این مشاور، نیمه گم شده شاید همان بخشی باشد که در ته 
نشین های ناهشیار ذهن ما و یا در طرحواره های ما قرار دارد و این طرحواره ها 
باعث می شوند ما پیوندی با دیگران برقرار کنیم.وی با تقسیم بندی ازدواج به 
دو دس��ته ازدواج سنتی که برمبنای آشنایی فرد توسط یک میانجی و معرف 
انجام می شود و ازدواج مبتنی بر آشنایی دو نفر بدون میانجی گری، گفت: نوع 
دوم ازدواج اشتباها در کشور ما مرسوم به ازدواج مدرن شده است در حالی که 
صرفا بخشی از آشنایی دختر و پسر در آن نوع ازدواج مدرن است و از اساس 
این نوع ازدواج، مدرن نیس��ت. ازدواج مدرن به معنی عبور از سنت است و در 
عبور از سنت اتفاق می افتد و افراد مسائل مدرن را باید در آن رعایت کنند. با 
این حال در هر کدام از انواع ازدواج آنچه مهم است  قرابت فرهنگی، اجتماعی 
و مذهبی، س��لامت جسمی، شخصیتی و روحی و پذیرفتن ظاهر یکدیگر  و 
نیز سلامت شخصیت و سلامت طرحوارگی دو طرف است و لازم است دختر 
و پس��ر به دور از معیارهای کلیشه ای که برای »نیمه گم شده« ساخته اند به 

این موارد دقت کنند.

آیاتوافقنهاییارتشوشهرداریتهرانبهمرحلهاجرامیرسد؟
سرنوشتمبهمیکپادگان؛

گروهاجتماعی:نتیجه توافقات ارتش و شهرداری تهران در 
پادگان 0۶ ارتش یا همان بوس��تان ارتش در ابهام است و 
نتیجه توافق ارتش و شهرداری تهران هنوز مشخص نشده 
اس��ت.به گزاش »عصر ایرانیان« هفدهم خرداد ماه سال 
۹۹ ب��ود که عملیات تبدیل پادگان 0۶ ارتش به بوس��تان 
عمومی ارتش آغازش��د؛ پادگان 0۶ ارتش پادگانی شمال 
ش��رق و منطقه 3 تهران، با مساحت ۵۲ هکتار است.این 
پادگان قرار بود سال ۱37۲ با اجرای طرح انتقال پادگان ها 
و زمین های نظامی به خارج از شهر، به شهرداری واگذار 
ش��ود اما این امر در سال ۹۹ اتفاق افتاد و طی توافق نامه 
ای، این بوستان در اختیار شهرداری تهران قرار گرفت.در 
قانون خارج شدن اراضی نظامی از شهرها عنوان شده بود 
که 40 درصد  مس��احت اراضی ب��ه ارایه خدمات عمومی 
اختصاص یابد؛ همچنین ۶0 درصد دیگر برای تامین هزینه 
های انتقال پادگان ها، بارگذاری ش��ود.اما آنچه مشخص 
اس��ت، توافقات در این س��طح باقی نخواهد ماند؛ چرا که 
بر اساس طرح تفصیلی امکان تبدیل اراضی پادگان های 
نظامی به مراکز تجاری، مسکونی و یا اداری ممکن نیست.

خبرها حاکی از این بود که ارتش امکان بارگذاری در ۶30 
هزار مترمربع، ش��امل ۲۸0 هزار متر مربع مس��کونی، ۲۱ 
هزار متر مربع خدمات، ۶3 هزار متر مربع هتل،  ۱۹7 هزار 
متر مربع اداری را دارد اما این روند ادامه نداشت و شورای 
عالی شهرس��ازی در مصوبه دیگری بارگذاری در پادگان 
0۶ را کاهش داد.پنجمین دوره مدیریت شهری نتوانست 
تکلیف مشخصی را در پادگان 0۶ تعیین کند و این پرونده 
باز همچنان برای مدیریت شهری ششم باقی مانده است.

اخبار رسانه ای مبنی بر تبدیل پادگان 0۶ ارتش به بوستان 
عمومی، اخباری امی��دوار کننده بود اما توافقات همچنان 

در  ابهام قرار دارد.تا جایی که ناصر امانی عضو  ش��ورای 
اسلامی ش��هر تهران همزمان با روز ارتش و حضور امیر 
حبیب الله سیاری معاون هماهنگ کننده ارتش در صحن 
ش��ورای شهر تهران، با اش��اره به تعیین تکلیف وضعیت 
پادگان 0۶ اظهار داشت: در مورد این پادگان در دوره قبل 
توافق ش��د اما به دلایلی این توافق متوقف ش��د و ما در 
خصوص آخرین وضعیت و تصمیمات این پادگان اطلاعی 
نداری��م و باید تعیین تکلیف ش��ود.مهدی چمران رئیس 
شورای شهر تهران نیز در گفت و گو با رسانه ها گفت که 
هنوز تصمیمی برای توافق با ارتش دراین خصوص نگرفته 

است.وی افزود: توافقی که شده از نظر حساب و کتاب هایی 
که بین دو طرف مقرر اس��ت خوب اس��ت، اما من نظری 
داش��تم مبنی بر اینکه در آن مکان قرار است حدود ۵۶0 
هزارمتر مربع زیربنا به ش��هر اضافه شود و در شهر تهران 
اضافه ش��دن این میزان تراکم یک باری را بر دوش شهر 
می گذارد.  چمران ادام��ه داد: الان که این اتفاق رخ نداده 
۵۶0 هزار مترمربع وجود ندارد و راحت تر نفس می کشیم و 
رفت و آمد انجام می شود.وی افزود: از این جهت باید دید 
کلی به این مسائل داشته باشیم، اما از جهتی که بالاخره 
پادگان 0۶ باید به فضای سبز تبدیل شود و بخشی از آن 

نیز زمین های ارتش اس��ت و می خواهد ساخت وساز انجام 
دهد، توافقی که ش��هرداری و ارتش انج��ام دادند، تقریبا 
توافق مناسبی است، منتهی از این دید که به آن نگاه کنیم 
دچار تردید می ش��ویم.امیر سیاری معاون هماهنگ کننده 
ارتش در صحن ش��ورای شهر تهران نیز 30 فروردین ماه 
در جلسه علنی شورای شهر، در خصوص پادگان 0۶ اظهار 
داش��ت: مذاکره همچنان در حال انجام است و قطعا ما به 
دنبال حفظ فضای سبز پادگان 0۶ هستیم.  جعفر شربیانی 
عضو کمیس��یون معماری و شهرس��ازی شورای اسلامی 
ش��هر تهران نیز در خص��وص اراضی پادگان��ی و اراضی 
ذخیره ش��هری گفت: شورای ششم و کمیسیون معماری 
و شهرسازی نگاهش این است که بتوانیم از این ظرفیت 
ها با توافق با نهادها و سازمان ها و ارگان ها استفاده کرده 
و  بارگذاری به گونه ای باشد که بیشترین نفع آن، متوجه 
حوزه فضای سبز شود.وی با بیان اینکه باید تلاش کنیم 
کمترین بارگذاری مسکونی را روی این اراضی داشته باشم، 
عنوان کرد: این نظر ما است و اینکه چقدر بتوانیم سازمان 
ها و نهادها را متقاعد کنیم، هنر و ظرفیت مدیریت شهری 
است.ش��ربیانی تاکید کرد: به نظر می رسد از این ظرفیت 
ها باید به نفع مردم اس��تفاده کنیم، چرا که تهران ظرفیت 
متورم شدن و جمعیت بیشتر و بارگذاری مسکونی را ندارد.
این عضو شورای تهران تاکید کرد که در گذشته توافقاتی 
شده اما در حال حاضر متوقف است.اما شهروندان همچنان 
از سرنوشت 0۶ بی خبرند و ابهام در این حوزه تا زمانی که 
نهاد رسمی نتیجه این توافقات را اعلام نکند، باقی است؛ 
انتظار از مدیریت شهری این است که ضمن شفاف سازی 
تلاش خود را برای حفظ فضای سبز 0۶ به نفع شهروندان 

انجام دهد.

عض��و کمیته علمی کش��وری مقابله ب��ا کرونا ضمن 
تاکید بر اینکه کرونا در کشور به روند کنترل کننده ای 
رسیده است،  گفت: با وجود اینکه خیلی به شرایط مان 
خوش��بین و امیدوار هس��تم، ولی حداقل نیاز است که 
دو هفت��ه این حالت آرامش طی ش��ود تا نفس راحتی 
بکش��یم؛ به همی��ن دلیل هنوز زود اس��ت که رعایت 
پروتکل ها را کاهش دهیم.مجید مختاری در گفت وگو 
با ایس��نا، با اش��اره به ش��رایط مطلوب فعلی کرونا در 
کش��ور، گفت: آمار بستری، آی س��ی یو، ابتلا و مرگ 
و میر در ش��رایط کنترل شده اس��ت و در روند خوبی 
از نظ��ر بیماری قرار داریم. مقداری نوس��ان داریم، اما 
این نوس��انات خطرناک و هشداردهنده نیست. برخی 
می خواهن��د پاندمی را در کش��ورهای خود پایان یافته 
اعلام کنند که این موضوع غلط است؛ زیرا کشورها با 
یکدیگر در ارتباط هستند و اتمام پاندمی در یک کشور 
نمی تواند اتمام پاندمی جهانی باش��د.وی افزود: اکنون 

داریم می بینیم که در چین و برخی کش��ورهای دیگر 
تعداد موارد بیماری بس��یار زیاد است و به همین دلیل 
با وجود اینکه خیلی به ش��رایط مان خوشبین و امیدوار 
هس��تم ولی حداقل نیاز اس��ت که دو هفته این حالت 
آرامش طی شود تا نفس راحتی بکشیم؛ به همین دلیل 
هنوز زود اس��ت که رعایت پروتکل ها را کاهش دهیم 
و زود اس��ت که دچار عادی انگاری در شرایط جامعه 
ش��ویم.او تاکید کرد: رفتار ویروس هایی مثل کرونا و 
آنفلوآنزا غیرقابل پیش بینی اس��ت. بیش از یکصدسال 
گذش��ته وقتی ک��ه آنفلوآنزای اروپایی سراس��ر دنیا را 
گرفت، بشر دچار همین اشتباه شد و فکر کرد پاندمی 
تمام شده است؛ در صورتی که پس از آن غافلگیر شد 
و م��رگ و میرهای زیادی بعد از پایین آوردن س��پرها 
در مقابل بیماری رخ داد؛ پس نباید این اش��تباه تکرار 
شود.وی درباره علت عدم بروز موج های بیماری پس 
از تعطیلات نوروز علی رغم هشدارها نسبت به سفرها 

و دید و بازدیدهای نوروزی،  تصریح کرد: چند س��ویه 
از امیکرون بروز کرده اس��ت و این سویه های ترکیبی 
از BA۱ و BA۲ خوشبختانه با وجود این که سرایت 
پذیری بیشتری دارند، اما کشندگی بیشتری ندارد. به 
نظر می رس��د روندی که در کش��ورهای ش��بیه ایران 
می بینیم، ایجاد ایمنی زیاد در سطح جامعه است؛ یعنی 
تعداد زیادی از مردم امیکرون را بس��یار خفیف گرفتند 
و به نظر می رس��د ایمنی وس��یعی ایجاد شده است.او 
تاکید کرد: از طرفی فراموش نکنید که واکسیناسیون 
در ایران یکی از موفقیت های بزرگ بوده است و ایران 
جزو کش��ورهای برتر واکسیناسیون است؛ پس ایجاد 
ایمنی عمومی به واس��طه ابتلای اف��راد به امیکرون 
و واکسیناس��یون را می توان علت ع��دم افزایش آمار 
دانس��ت.مختاری درخصوص احتمال بروز موج هفتم 
کرونا در کش��ور، تصریح کرد: پاس��خ به این س��وال 
بسیار سخت است. در چین تعداد مبتلایان به طور غیر 

مترقبه ای افزایش یافته اس��ت. اگر قرار باشد با سویه 
جدیدی از کرونا مواجه ش��ویم که توانایی بیش��تری 
داش��ته باشد، شرایط بد و غیر قابل پیش بینی خواهیم 
داش��ت؛ ولی اگر با همین روند پی��ش رویم و گرفتار 
سویه های ترکیبی نش��ویم، به احتمال زیاد پیک های 
بعدی وحش��تناکی نخواهیم داشت.وی در خاتمه بیان 
کرد: اکنون س��ویه های دیگری ک��ه قرابت زیادی به 
امیکرون دارد در کش��ورهای دیگری مش��اهده شده 
است. به عنوان مثال در ش��هر لامبوردی ایتالیا اخیرا 
تعداد زیادی از این موارد دیده ش��ده است و حدود 3۵ 
درصد مواردشان از این سویه جدید است، ولی این نوید 
بخش است که این سویه بستری بیمارستانی و بخش 
آی سی یو را افزایش نداده است. در سایر کشورها نیز 
زیر یک درصد از این س��ویه  نسبتا جدید گزارش شده 
اس��ت؛ پس در حال حاضر ایجاد شرایط هراس انگیز 

درست نیست

ادامهروندکاهشیکرونادرایران؛بیماریهنوزتمامنشدهاست
عضوکمیتهعلمیکشوریمقابلهباکرونامطرحکرد؛

ضربوشتمشهردارناحیه3منطقه۱۹ساختگیباشدبرخوردمیکنیم
علیرضازاکانی:

ش��هردار تهران در خصوص شائبه ساختگی 
بودن ضرب و ش��تم شهردار ناحیه 3 منطقه 
۱۹ گفت: اگر چنین فرضیه ای صحت داشته 
باشد برخورد سختی خواهیم کرد.به گزارش 
ایرن��ا، علیرضا زاکانی ب��ا حضور در پنجمین 
اجلاس ش��ورای عالی اس��تان ها و در جمع 
خبرنگاران با اش��اره به امض��ای تفاهم نامه 
هم��کاری میان ش��ورای عالی اس��تان ها و 
مجمع کلانشهرهای کشور امضا شد، اظهار 
کرد: باید بتوانیم در راس��تای ارتقای خدمات 

به م��ردم از تمام ظرفیت ه��ای مختلفی که 
در ۱۹ کلانش��هر وجود دارد بهره گرفته و با 
توجه به ظرفیت ویژه شورای عالی استان ها 
در ارس��ال طرح و لایحه به مجلس و دولت 
اس��تفاده کنیم.وی با بیان اینک��ه باید برای 
تحقق اصول ۱00 تا ۱0۵ قانون اساسی که 
در راستای وظایف شوراهاست تلاش کنیم، 
افزود: ظرفیت های کم نظیری برای ش��وراها 
در نظر گرفته ش��ده اما با توج��ه به این که 
تاسیس شوراها با تاخیر ۲0 ساله ای نسبت به 

مجلس  شورای اسلامی اتفاق افتاده بخشی 
از این ظرفیت ها به سایر دستگاه های اجرایی 
و حکمرانی کشور منتقل شده لذا باید تلاش 
کنیم ش��وراها و مدیریت ش��هری به جایگاه 
اصلی خود بازگردد.ش��هردار تهران در پاسخ 
به س��وال خبرنگاران پیرامون حواشی ضرب 
و ش��تم ش��هردار ناحیه 3 منطقه ۱۹ گفت: 
زمانی که خبر ضرب و ش��تم شهردار ناحیه 
3 منطقه ۱۹ را ش��نیدم به عنوان وظیفه به 
عیادت او رفته و تلاش کردم از ظرفیت های 

قانونی برای استیفای حقوق شهر، شهروندان 
و پرسنل استفاده کنم.وی با اشاره به گزارش 
پزش��کی قانونی در خصوص اینکه آنچه که 
اتفاق  افتاده ممکن اس��ت س��اختگی باشد، 
گفت: به س��ازمان بازرسی و معاونت مناطق 
دس��تور دادیم که موضوع بررس��ی شود زیرا 
این مسئله چیزی نیس��ت که مورد اغماض 
قرار بگیرد.زاکانی البته تخلف در ساختمانی 
ک��ه ش��هردار ناحی��ه 3 منطقه ۱۹ ب��ه آنجا 
مراجعه کرده بود را محرز دانست و افزود: این 

ساختمان در حال ساخت 4 طبقه اضافه بوده 
لذا اقدام ناحیه برای جلوگیری از ضایعه ای که 
آسیب مالی و حیثیتی برای شهر و شهروندان 
داشته است، درست بود؛ اما این که اتفاقی که 
رخ داده با توجه به گزارش پزش��کی قانونی 
که قطعی چیزی را بیان نکرده و گمانه زنی 
است، نیازمند بررسی است؛ قطعا اگر ساختگی  
باش��د برخورد سختی را خواهیم داشت و اگر 
ساختگی نباشد از حقوق پرسنل خود صیانت 

خواهیم کرد.
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اقتصاد خرد

نرخحداکثریفروش۹قلمکالای
اساسیاعلامشد

اتاق اصناف ایران، نرخ حداکثری فروش ۹ قلم 
کالای اساسی را برای مصرف کننده در سراسر 
کشور اعلام شد.به گزارش عصرایرانیان، اتاق 
اصناف ایران پیرو اطلاعیه شماره ۲ ستاد تنظیم 
بازار مورخ ۲۱/0۲/۱40۱ درباره مردمی سازی 
و توزیع عادلانه یارانه ها، نرخ حداکثری فروش 
انواع لبنیات، روغن، م��رغ و تخم مرغ را برای 
مصرف کننده در سراس��ر کشور اعلام کرد.بر 
اس��اس این اطلاعیه نرخ حداکثری فروش ۹ 
قلم کالای اساس��ی به این شرح است: قیمت 
مصرف کنن��ده هر کیلوگرم ش��یر خ��ام ۲/3 
درصد چرب��ی درب دام��داری ۱۲0000 ریال، 
قیمت مصرف کننده ش��یر نایلونی ۹00 گرمی 
کم چرب ۱۵0000 ریال،قیمت مصرف کننده 
ش��یر پاس��توریزه بطر یک لیت��ری کم چرب 
۱۸0000،قیمت مصرف کننده ماس��ت دبه ای 
۵/۲ کیلویی کم چ��رب 4۹۸000 ریال،قیمت 
مصرف کننده پنیر UF نسبتا چرب 400 گرمی 
370000 ریال،قیم��ت مص��رف کننده روغن 
مای��ع آفتاب گ��ردان ۸۱0 گرم��ی پخت و پز 
۶30000 ریال،قیمت مصرف کننده روغن مایع 
۸۱0گرمی س��رخ کردنی۶۲0000 ریال،قیمت 
مصرف کننده هر کیلو گرم مرغ گرم ۵۹۸000 
ریال،قیمت مصرف کننده هر کیلو گرم تخم مرغ 
3۹۸000 ریال. به اس��تناد این مصوبه از مورخ 
۲۲/0۲/۱40۱ هرگون��ه اعلام قیمت بالاتر از 
قیمت های مصوب در تمامی شبکه های توزیع 
اع��م از زنجیره ای ، صنفی و مجازی ، تخلف 
گران فروش��ی محسوب ش��ده و گشت های 
مشترک نظارت و بازرس��ی اتاق ها و اتحادیه 
های صنفی و سازمان تعزیرات با اندک خاطیان 

احتمالی برخورد قانونی خواهند داشت.

بازارباافزایشبازرسیها
کنترلمیشود

رئی��س اتاق اصناف تهران گف��ت: با افزایش 
بازرس��ی ها بازار را کنترل و از هرگونه افزایش 
قیمت کالاها به غیر از آن اقلامی که افزایش 
قیمت آن به تصویب س��تاد تنظیم بازار برسد، 
جلوگیری خواهی��م کرد.به گ��زارش فارس، 
قاس��م نوده فراهانی اظهار کرد: طرح اصلاح 
یارانه ها که دولت سیزدهم  تصمیم به اجرای 
آن گرفته است باید پیش از این اجرایی می شد 
ام��ا به دلایلی اجرایی نش��د و اکن��ون دولت 
تصمیم گرفته تا این طرح را اجرا کند لذا باید 
بخش های مختلف از جمله اصناف در اجرای 
بهتر این طرح به دولت یاری برس��انند. رئیس 
اتاق اصناف تهران با اشاره به اینکه با اصلاح 
یارانه قیمت برخی از اقلامی که دولت اعلام 
کرده اس��ت، تغییر خواهد کرد، افزود: بنابراین 
برای جبران افزایش قیمت ها دولت یارانه ها را 
به میزان ۱0 برابر افزایش داده اس��ت تا فشار 
اقتصادی ب��ر مردم وارد نش��ود. نماینده وزیر 
صمت در ات��اق اصناف ایران اظهار داش��ت: 
اصناف نیز به عنوان بخشی از جامعه اقتصادی 
کش��ور خود را موظف می دانند تا در این طرح 
دولت را ی��اری کنند لذا ات��اق اصناف تهران 
تمام تلاش خود را انجام می دهد تا با افزایش 
بازرسی ها و نظارت ها قیمت ها را کنترل کند و 
از افزایش قیمت کالاها بیش از آنچه که دولت 
اعلام کرده اس��ت جلوگیری کند. وی افزود: 
ب��ا برنامه ریزی های انجام ش��ده در خصوص 
بازرسی ها بازار را کنترل خواهیم کرد تا قیمت 
اقلام دیگر به غی��ر از آن کالاهایی که دولت 

اعلام کرده است افزایش نیابد.

۱۰میلیونمسکنجدید
درکشورنیازداریم

قاسمی گفت: تاکنون ۵ میلیون نفر در سامانه 
نهضت مس��کن ثبت نام کرده اند و باید برای 
۱0 میلیون نفر در کشور مسکن جدید بسازیم.

به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، رس��تم 
قاس��می گفت: با توجه به  فارغ التحصیلی هر 
ساله دانشجویان و امکان ازدواج آن ها در کشور 
به بیش از ۱0 میلیون مسکن جدید نیاز داریم.
که عمده این افراد یا مستاجر هستند یا در پشت 
بام ها زندگی می کنند. ۸ میلیون جوان به علت 
مشکلات مالی و نداشتن مسکن مجرد مانده 
اند .به گفته وزیر راه وشهرس��ازی ما در طرح 
جهش تولید برای ساخت یک میلیون مسکن 
در سال برنامه ریزی کردیم که بیش از دو سوم 
آن یعنی ۸۶0 هزار واحد در دست اجرا است و در 
سال جدید نیز اقدام به واگذاری واحد ها خواهیم 
کرد.قاس��می می گوید: برخی  از درآمد ها را از 
فروش زمین های تحت تملک راه و شهرسازی 
و همچنین زمین های با کاربری های تجاری و 
خاص که به استان کمک می کند، کسب می 
کنیم و در واقع درآمد های استان ها را باید برای 

استان خودش هزینه کرد.

اخبار

تزریق۷هزارتنمرغ
و۱2۰هزارتنروغنبهبازار

معاون برنامه ری��زی و اقتصادی وزیر جهاد 
کش��اورزی گفت: هیچ مش��کلی در عرضه 
محصولات��ی از جمله مرغ و روغن نداریم و 
هیچ یک از فروشگاه ها و کسبه حق فروش 
محصول بیش از نرخ تعیین ش��ده را ندارند.
به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان،محمد 
قربانی گفت: از دیروز برخی از فروش��گاه ها 
به علت افزایش تقاضا با مش��کلاتی روبه رو 
شده بودند که امروز با سفارش گیری جدید 
و انتقال محصولات به فروش��گاه ها مشکل 
کمبود عرضه برطرف ش��ده و فروش��گاه و 
کسبه طبق قانون موظف هستند که بر اساس 
قیمت های جدید محصول را به مش��تریان 
عرضه کنن��د و در این زمینه هم نظارت ها 
به ش��دت وجود دارد و ادامه خواهد داش��ت.
به گفته معاون برنامه ریزی و اقتصادی وزیر 
جهاد کشاورزی تمامی کش��تارگاه ها فعال 
بوده و  7 هزار تن کش��تار م��رغ انتقال پیدا 
کرده به استان ها و  ۱3۵ میلیون قطعه مرغ 
هم در روز عرضه می ش��ود.قربانی گفت: در 
حوزه تولید روغن هم مش��کلی وجود ندارد 
و  ۱۲0 هزار  تن روغن وارد ش��ده و با تغییر 

قیمت با قیمت جدید وارد بازار می شود.

۴۰۰گروهبازرسی
دراستانتهرانفعالیتمیکنند

معاون بازرسی و نظارت سازمان صنعت، معدن 
و تجارت استان تهران از فعالیت 400 اکیپ 
بازرس��ی برای مقابله با احتکار و گرانفروشی 
در بازار خبر داد.به گزارش صدا و سیما، سعید 
محمدی پور، معاون بازرسی و نظارت سازمان 
صمت استان تهران با اشاره به طرح نظارتی 
ویژه که از روزهای گذشته در بازار آغاز شده 
گفت: کالاهای هدف در این طرح، کالاهای 
اساسی به ویژه روغن، ماکارونی، برنج، شکر، 
ش��وینده و محصولات سلولزی بوده و هدف 
بازرسی عرضه بیشتر این اقلام است.معاون 
بازرسی و نظارت سازمان صمت استان تهران 
از فعالیت 400 اکیپ بازرسی در سطح استان 
تهران با همکاری اتحادیه ها، بازرسان وزارت 
صمت و وزارت جهاد کش��اورزی و تعزیرات 
حکومتی خبر داد و اظهار کرد: سعی می کنیم 
کالاها هر چه بیشتر عرضه و از احتکار، حتی 
احتکار در واحدهای صنفی جلوگیری ش��ود.
وی همچنی��ن از بازدی��د از بزرگترین تولید 
کننده روغ��ن در تهران خب��ر داد و تصریح 
کرد: بر اساس مشاهدات مقدار زیادی روغن 
برای تصفیه به این واحد تولیدی وارد ش��ده 
و خ��ط تولید با ۸0 درصد توان در حال تولید 
اس��ت. همچنین ماش��ین ها آماده بارگیری 
ب��رای انتقال روغن های تولید ش��ده، بودند.
محم��دی پور درباره ادامه طرح ویژه نظارتی 
گفت: به طورکلی بازرس��ی و نظارت بر بازار 
وظیفه دائمی س��ازمان های صنعت، معدن و 
تجارت استان ها است. اما در این طرح، همه 
معاونت های س��ازمان و نیروهای آن به جز 
تعدادی که مس��ئولیت پش��تیبانی را برعهده 
دارند در س��طح بازار حض��ور دارند.محمدی 
پور در پاس��خ به سوالی درباره چرایی کمبود 
روغن نیز گفت: این مس��ئله مربوط به حوزه 
بازرسی نیس��ت، بلکه باید از حوزه تجارت و 
صنعت پیگیری شود. همچنین وزارت جهاد 
کشاورزی تأمین کننده روغن خام است.وی 
افزود: بازدیدهای ما در بازار نشان می دهد که 
مشکل روغن کماکان وجود دارد، اما با توجه 
به افزای��ش تولید، پیش بینی می ش��ود این 
مشکل به زودی برطرف شودمعاون بازرسی 
و نظارت سازمان صمت استان تهران در پایان 
از مردم خواس��ت اگر با احتکار و گرانفروشی 
مواجه ش��دند به سامانه ۱۲4 گزارش کنند و 
گفت: هم اکنون، تعداد پاسخگویان دو برابر 
شده و تا ساعت ۹ شب به صورت مستقیم به 

شکایت ها رسیدگی می شود. 

خریدتضمینیگندم
بهیکمیلیونو۵۰۰هزارتنرسید

مدیرعامل بنیاد ملی گندمکاران گفت: بنابر 
آمار میزان خرید گندم  در مقایس��ه با س��ال 
قبل ناش��ی از بهبود شرایط بارش و اصلاح 
قیمت ۱4 درصد رشد داشته است.به گزارش 
باش��گاه خبرنگاران ج��وان، علیقلی ایمانی 
گف��ت: بنابر آخری��ن آمار از ابت��دای فصل 
برداشت تاکنون یک میلیون و ۵00 هزار تن 
گندم با ارزش بالغ بر ۱7 هزار و 300 میلیارد 
تومان از کشاورزان خریداری شده که نسبت 
به س��ال قبل ۱4 درصد رش��د داشته است.
به گفت��ه وی، تاکن��ون ۶0 درصد مطالبات 
گندمکاران پرداخت ش��ده ک��ه با این وجود 
پرداخت مطالبات حدود ۲ هفته عقب اس��ت 
.ایمانی می گوید، با توجه به تاخیر در پرداخت 
مطالبات از دولت تقاضا داریم که منابع لازم 
را تامین کند تا گن��دم از چرخه خرید خارج 
نشود.مدیر عامل بنیاد ملی گندمکاران گفت: 
با وجود ش��رایط اقلیمی پیش بینی می شود 
که تولید گندم به ۱0 میلیون تن برس��د که 
۵ میلیون و ۵00 هزار تن از این میزان وارد 

چرخه دولت خواهد شد.

نائب رئیس کمیسیون اصل ۹0 قانون اساسی 
مجلس بر لزوم تولید خودرو با کیفیت توسط 
خودروسازان که امکان رقابت با محصولات 
خارجی را داشته باشد، تاکید کرد.به گزارش 
خانه ملت،نصرالله پژمان فر اظهار کرد: به نظر 
می رسد؛ فرصت داده ش��ده به خودروسازها 
جهت افزایش کیفیت خودروها کافی است 
چراکه آن ها در راس��تای افزایش دانش فنی 
خود اقدامی انج��ام ندادند درصورتی که اگر 

این مهم محقق شده بود کشور می توانست 
صنعت خودروس��ازی قوی داش��ته باشد، به 
همین دلیل مجلس با جدیت به دنبال واردات 
مدیریت شده خودرو بود چراکه این کار سبب 
ایج��اد رقابت و تولی��د محصول باکیفیت تر 
ازسوی خودروسازان داخلی می شود.وی ادامه 
داد: همچنین باید اطمینان ایجاد شده برای 
خودروس��ازها مبنی بر اینکه مردم مجبورند 
خودروهای آن ه��ا را با هر قیمت و کیفیتی 

خریداری کنند سلب کرد، درواقع بهتر است 
فرصتی تعریف شده به خودروسازها داده شود 
به عنوان مثال باید ۵ س��ال به خودروسازها 
برای جبران کیفیت پایین محصولات شان 
فرص��ت داد و ه��ر س��ال ۱0 درص��د ورود 
خودروهای  خارجی آزاد ش��ود تا در پایان ۵ 
سال، خودروس��ازها احساس خطر کنند که 
این مهلت دیگر قابل جبران نیس��ت و باید 
با خودروهای خارجی رقابت کنند.نائب رئیس 

کمیس��یون اصل ۹0 قانون اساسی مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه با واردات مدیریت 
شده خودرو به شرط حل مشکلات تلنبار شده 
حوزه خودرو موافق است، اظهار کرد: صادرات 
خودروهای مانند پراید، تیبا و پژو به کشورهای 
مانند عراق، پاکس��تان و افغانستان به دلیل 
رقابت با خودروسازان جهانی نبوده است بلکه 
به دلیل هزینه های پایین دس��تمزد، انرژی و 
تولید نسبت به هزینه های ارزی دنیا است که 

سبب شده به تناسب نرخ ارز، قیمت خودروی 
ایرانی برای مردم کشورهای همسایه ارزان و 
به اصلاح مفت باشد! چراکه یارانه های تمامی 
مردم نی��ز در پایین بودن قیمت خودرو برای 

خارجی ها تاثیرگذار است.

وارداتهدفمندخودروبهتقویتکیفیتوکاهشنرخمنجرمیشود
نائبرئیسکمیسیوناصل۹۰مجلس:

کمبودیدرکالاهاییاساسینداریم
اطمینانخاطروزیرصمتبهمردم؛

وزی��ر صمت گفت: همه واحدهای تولی��دی الان ذخیره 
روغ��ن خام دارند، بنابراین ما به هیچ وجه در مورد ذخایر 
روغن خام و بس��ته بندی ش��ده دچار مشکل نیستیم.به 
گزارش عصرایرانیان، س��ید رض��ا فاطمی امین گفت: به 
لحاظ موجودی کالا کمب��ود نداریم، روزانه نزدیک چهار 
هزار تن مصرف روغن در کش��ور اس��ت.وی گفت: پنج 
شنبه چهارهزار تن، جمعه در روز تعطیل 3۵00 تن تولید 
می ش��ود و روز ش��نبه ۵ هزار تن تولید می شود. در یکی 
از اس��تان های شمالی انباری که ۲ هزار تن روغن معادل 
نصف مصرف یک روز کل کشور کشف شد.وزیر صمت 
گفت: متأس��فانه ۸۵ درصد روغن را از خارج از کشور وارد 
می کنیم. وی افزود: شرکتی به اسم بازرگانی دولتی ایران 
تا الان که روغن ارز 4۲00 تومانی داش��ته روغن را وارد 
می کرده است. وزیر صنعت، معدن و تجارت اضافه کرد: 
این شرکت اواخر فروردین ماه ۱۲0 هزار تن و در چند روز 
گذشته هم ۸0 هزار تن روغن روغن تخصیص داده است.

فاطمی امین گفت: هم��ه واحدهای تولیدی الان ذخیره 
روغن خ��ام دارندبنابراین ما به هیچ وج��ه درمورد ذخایر 
روغن خام و بس��ته بندی شده دچار مشکل نیستیم. وزیر 
صنعت، معدن و تجارت گفت: قیمت های جدید دیش��ب 
به انجمن های تولید کننده ابلاغ ش��د، ما بین سه عامل 
تولید کننده، شرکت های پخش و فروشگاه ها ارتباطمان 
را تقویت و دقیق تر کردیم.فاطمی امین افزود: چند روزی 
کمبود روغن و اختلال خواهیم داش��ت، اما به س��رعت 
برطرف خواهد ش��د. وی گفت: مصرف م��رغ تهران در 
روز ۱۲00 تن اس��ت، امروز ۱۲00 ت��ن مرغ گرم و 400 
تن هم مرغ منجمد در تهران عرضه ش��ده اس��ت. وزیر 
صنعت، معدن و تجارت افزود: در بحث نظارت دو مرحله 
وجود دارد، یک باید تولیدکنندگان قیمت درست درج کنند 
و دوم اینک��ه در نظام توزیع افزایش قیمت معقول باش��د 
یعنی گرانفروشی نشود.این مقام مسئول ادامه داد: بنابراین 
کالایی که قیمت بر روی آن به عنوان قیمت تولید کننده 
درج ش��ده است اگر از حدی بیش��تر نباشد و مجاز باشد، 
کار ماس��ت که آن ها را کنترل کنیم.وزیر صنعت، معدن 
و تج��ارت اضافه ک��رد: در گام اول اینکه تولید کنندگان 

قیمت را درس��ت درج کنند ما این را به طور س��امانه ای 
پیگیری می کنیم و اگر قیمت ها بیش از حد مجاز باشد ما 
با آن برخورد می کنیم. آقای فاطمی امین گفت: قس��مت 
دوم توزیع و قسمت آخر فروشگاه ها هستند که هم دولت 
باید نظارت ها را گس��ترده کند و هم م��ردم می توانند به 
ما کم��ک کنند.وزیر صنعت، معدن و تج��ارت گفت: در 
سراس��ر کش��ور روزی 700 نفر بازرس داشتیم که این را 
به بالای هفت هزار نفر رسانده ایم. فاطمی امین افزود: در 
یک روز نزدیک به ۹ هزار پرونده کوچک و بزرگ معادل 
یک ماه بازرس��ی، تشکیل انجام شد. وی گفت: امروز در 
سراس��ر کش��ور ۲0 هزار تماس داشتیم که ۵۸ درصد آن 
راجع به گرانفروش��ی بود.وی خاطرنشان کرد: اتفاقی که 
در این هفته افتاد، سازمان تعزیرات اختیارات بسیار خوبی 
گرفته، هفته های قبل اگر کسی درج قیمت نمی کرد ۸4 
هزار تومان جریمه می شد که این جریمه هیچ بازدارندگی 
ن��دارد، آن جریمه الان به ۱0 میلیون تومان افزایش پیدا 
کرد اس��ت. فاطمی امین گفت: روز گذشته و امروز بالای 

۶0 هزار بازرس��ی داش��تیم که ش��امل انبارها، واحدهای 
تولیدی و ش��رکت های پخش که بخش عمده ای از آن 
به تماس های مردمی بر می گردد.وی در خصوص سامانه 
۱۲4 افزود: سامانه ۱۲4 دو قسمت است یک کانال تلفنی 
اس��ت که ما در یکی دو ماه گذش��ته ارتق��ا داده ایم، تمام 
تماس ها ضبط می شوند و بخشی دیگر سایت ۱۲4 است 
که قیمت ها را اعلام می کند. وزیر صنعت، معدن و تجارت 
گفت: قبلًا کس��ی که می خواست ذرت وارد کند، ذرت را 
وارد می کرد از دول��ت دلار می گرفت بابت هر یک دلار 
4.۲00 تومان به دول��ت می داد.فاطمی امین افزود: ۸00 
کارخانه خ��وراک دام داریم وقتی ذرت و کنجاله می روند 
در کارخانه فراوری می ش��وند، ۱۵ درصد بهره وری آن ها 
بیش��تر می ش��ود یعنی ما ۱۵ درصد کمتر نیاز به واردات 
داری��م.وی اضافه کرد: روش تخصیص ارز 4۲00 تومانی 
باعث شده بود که کارخانجات کمتر از ۲0 درصد از آن ها 
استفاده شود.وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: ۱7 هزار 
مرغداری داریم که بخشی از آن ها بلااستفاده است به این 

دلیل که وقتی نهاده ه��ای یارانه ای وارد می کنیم طبیعتاً 
نمی توانیم به اندازه کافی وارد کنیم.فاطمی امین گفت: در 
روش جدید وارد کنن��ده از نیما ۲4 هزار تومان دلار خود 
را خریداری می کند و دیگر نیازی به دخالت دولت نیست، 
وارد کنن��ده و بخش خصوص��ی یکدیگر را پیدا می کنند. 
آقایوی افزود: یکی از مهم ترین آثار این طرح این است که 
دولت خودش را از فعالیت های اقتصادی خارج می کند و 
نظارت می کند. وی اضافه کرد: نفع مردم در این است که 
دولت خودش را درگیر کار کسب و کار نمی کند می آید در 
سطح بالاتری قرار می گیرد و تمام توان خود را بر نظارت 
و افزایش بهره وری می گذارد.فاطمی در پاسخ به پرسشی 
مبن��ی بر اینکه تغییراتی که در قیمت های جهانی کالاها 
داشت چقدر تأثیر گذار در تصمیم دولت بود؟ افزود: یکی 
از م��واردی که اجرای این قانون را تس��ریع کرد، افزایش 
شدید قیمت های جهانی بود، به عنوان مثال گندم سه ماه 
قبل تنی ۲۸0 هزار دلار بود که به 400 دلار رسیده است، 
دانه های روغنی در ش��هریور م��اه نزدیک به هزار و ۲00 
دلار بوده که الان دو هزار دلار است.وزیر صنعت، معدن 
و تجارت گفت: مس��لماً دهک های پایین سه دهک اول 
که برای هر نفر 400 هزار تومان افزایش پیدا کرده، قطعاً 
ب��ه این مبلغ از مرغ، لبنیات، تخم مرغ و روغن اس��تفاده 
نمی کردند یعنی منابعی در اختیارش��ان قرار می گیرد که 
خیلی بیش��تر از مخارج قبلی است یعنی نه تنها افزایش 
قیمت ها برای آن ها جبران می ش��ود بلکه مبلغ بیشتری 
هم پرداخت می شود.فاطمی امین افزود: ممکن است در 
بعض��ی از صنایع غذایی که روغن اس��تفاده می کنند، هر 
گونه تغییر قیمتی باید با اجازه و مصوبه س��ازمان حمایت 
ازمصرف کنندگان و تولید کنندگان و س��تاد تنظیم بازار 
باشد.وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: برای چهار قلم 
اصلی قیمت هایی که اعلام شده دیگر تغییر نخواهد کرد، 
اما ممکن است در بعضی از صنایع در بعضی از محصولات 
به دلیل اینکه مواد اولیه آن ها افزایش پیدا می کند، افزایش 
قیمتی را شاهد باشیم.وی افزود: هر واحد تولیدی که فکر 
می کند که هزینه هایش بیشتر و سودش کافی نیست باید 

به سازمان حمایت مراجعه کند.

معاون وزیر جهاد کش��اورزی با اش��اره ب��ه اینکه در 
اجرای طرح اص��لاح یارانه آرد بح��ث فوریت مطرح 
بود، گف��ت: در حوزه روغن نباتی کمب��ودی نداریم و 
ذخای��ر کالاهای اساس��ی نیز کافی اس��ت.به گزارش 
مهر،محم��د قربانی، معاون برنامه ری��زی و اقتصادی 
وزارت جهاد کش��اورزی درباره انتقادات مطرح شده از 
اقدام دول��ت در حذف یارانه آرد اظهار کرد: متوس��ط 
مصرف خانوار ماکارونی در سبد خانوار شهری سالانه 
4.۹ کیلوگرم و 4.7 کیلوگرم در روستا و متوسط هزینه 
ش��هری آن در س��ال 7۱ هزار تومان و روس��تایی ۶۹ 
هزار تومان است همچنین متوسط مصرف سرانه نان 
فانت��زی و حجیم برای هر فرد در ش��هر 0.۶ کیلوگرم 
و روس��تا 0.۱ کیلوگرم اس��ت.وی با تاکید بر اینکه در 
اص��لاح یارانه آرد فوریت زیادی وجود داش��ت، اضافه 
ک��رد: یارانه ای که در ح��وزه آرد ما به بخش صنف و 
صنع��ت می دادیم 30 هزار میلی��ارد تومان بود ضمن 
اینک��ه هر تن گندم بین ۵۸0 تا ۶00 دلار خریداری و 
وارد می ش��د و صادرات هر تن ماکارونی نیز به قیمت 
4۸0 ت��ا ۵00 دلار انجام می گرفت بنابراین این یارانه 
از جیب مردم خارج می شد و به مصرف کننده خارجی 

تعلق می گرفت.قربانی با اشاره به صادرات حدود ۲۵0 
هزار تن ماکارونی در س��ال گفت: همه کش��ورها آرد 
وارد و ف��رآوری و صادر می کنند تا ارزش افزوده ایجاد 
شود ما آرد را با ارز 4.۲00 تومان وارد، ماکارونی تولید 
و آن را ص��ادر می کردیم ک��ه در واقع نوعی صادرات 
یارانه اس��ت؟وی با بیان اینکه ۲۵0 هزارتن قاچاق آرد 
از کش��ور انجام می ش��ده، درباره اینکه منبع این عدد 
کجاست؟، افزود: این گزارش کشف نیروی انتظامی در 
س��ال ۱400 است که نسبت به سال قبل ۲00 درصد 
رشد داشته است همچنین در سال ۱400 تقاضای آرد 
یارانه ای کشور به یک میلیون و 3۱3 هزار تن رسید و 
این رقم در سال ۱3۹۹، ۸3۱ هزار تن بوده که افزایش 
4۸۲ هزار تنی داشته این در حالی است که نه جمعیت 

ما افزایش یافته و نه مصرف سرانه تغییر یافته است.
بایکچرخهفساددرتوزیعیارانههامواجهبودیم ���

قربانی درباره اینکه گفته می شود به دنبال گرانی شدید 
قیمت برنج، مصرف نان در کشور افزایش داشته است؟، 
افزود: آمار مرکز ملی آمار این مس��اله را تأیید نمی کند 
و براساس اعلام این مرکز مصرف سرانه نان در کشور 
همچنان 3۱0 گرم در روز برای هر فرد اس��ت.معاون 

وزیر جهاد کشاورزی توضیح داد: قیمت هر کیسه ۵0 
کیلوگرمی آرد در داخل کش��ور حدود 3۸ هزار تومان 
و خ��ارج از مرز بین ۸00 هزار ت��ا یک میلیون تومان 
بود ضمن اینکه گزارشاتی که در اختیار ما قرار گرفته 
نش��ان می دهد در یک ماه و نیمی که از س��ال ۱40۱ 
گذشته 3۱۸ تن آرد قاچاق کشف شده است.قربانی در 
واکنش به اینکه مرزبانی میزان کشف آرد قاچاق را در 
سالجاری حدود ۵ تن اعلام کرده است، گفت: گزارشی 
که در اختیار ما قرار دارد گزارش رسمی ناجا است که 
اخیراً نیز اعلام شده ضمن اینکه غیرمکشوفه نیز وجود 
دارد و بنابرای��ن مقدار زیادی هم آرد از کش��ور خارج 
شده است.وی تصریح کرد: بنابراین با یک چرخه فساد 
در توزیع یارانه ها مواجه بودیم که باید اصلاح می ش��د 
و فوریت مس��اله بس��یار زیاد بوده است.قربانی به این 
پرسش که آیا فکر نمی کنید سخنرانی های مسئولان 
که بعد از انجام این طرح صورت گرفت، می توانس��ت 
قبل از اجرا باشد و اقناع و همراهی افکار عمومی را به 
دنبال داشته باشد؟، توضیح داد: فوریت دیگر تغییرات 
ش��رایط و قیمت ه��ای جهانی ب��ود و اتفاقاتی که در 
کشورهای همس��ایه ما بخاطر خشکسالی و وضعیت 

جهانی رخ داده و این کش��ورها به دنبال واردات بودند 
و وقت��ی گزارش هایی به ما می رس��ید ک��ه قاچاق در 
حال ش��دت گرفتن اس��ت، نمی توانس��تیم زمان را از 
دس��ت بدهیم و به این فوریت رسیدیم که باید یارانه 
اصلاح شود.وی درباره اینکه آیا منظور شما این است 
ک��ه دولت ناگهانی به چنین تصمیمی رس��ید؟، افزود: 
خی��ر، ناگهانی نبود، ضرورت انجام کار مطرح بود. چرا 
که پدیده قاچاق هم ش��دت گرفته بود و هم مرتب در 
حال تکرار بود البته نمی خواهم بگویم دلیلش این بوده 
و چنین دیدگاهی ندارم اما می تواند یکی از احتمالات 
باشد.این مقام مسئول درباره اینکه آیا دولت نگران بود 
عده ای از شرایط سواس��تفاده کنند و دست به احتکار 
بزنند که چنی��ن کاری را بی مقدمه انجام داد؟، گفت: 
بهرحال احتمال هر اتفاقی وجود دارد و ممکن است که 
رخ دهد.قربانی گفت: به مرور که از این اتفاق بگذرد، 
چرخه فساد و رانت جمع می شود و شرایط برای مردم 
بهتر خواهد ش��د و آن زمان متوجه می ش��وند که این 
کار درست و منطقی بوده است وقتی کم کم در مسیر 
ریل گذاری اقتصادی دولت قرار بگیریم نتایج آن برای 

مردم کاملًا مشخص خواهد شد.

فساددرتوزیعیارانههازیادبودوبایداصلاحمیشد
معاونوزیرجهادکشاورزی:

قرعهکشیخودروتااواخرسالآیندهادامهدارد
معاونوزیرصمت:

معاون وزیر صمت با بیان اینکه قرعه کشی 
خ��ودرو تا اواخر س��ال آین��ده ادام��ه دارد، 
گفت: اگر عرض��ه و تقاضای خودرو متعادل 
ش��ود، قطعا روی قیمت اثر خواهد داشت و 
پیش بینی می شود با شروع واردات، قیمت ها 
آرام آرام ب��ه ح��د عقلانی نزدیک  ش��ود.به 
گزارش صداوس��یما،در حالی که قبلا اعلام 
ش��ده بود، قرعه کشی خودرو در سال جاری 
حذف می ش��ود، اما منوچهر منطقی، معاون 
صنایع حم��ل و نقل وزارت صم��ت درباره 
مصوبه آزادس��ازی واردات خ��ودرو گفت: از 
اواخر س��ال ۹7 س��ران قوا ی��ک مصوبه ای 
گذاردند که به عل��ت محدودیت های ارزی، 
واردات خ��ودرو را به مدت 3 س��ال ممنوع 
کردند و این مدت 3 سال تا آخر اردیبهشت 
م��اه تمام می ش��ود از طرفی هم محدودیت 
ارزی دیگ��ر وج��ود ن��دارد، چون ما رش��د 

صادرات داش��تیم و تا سال قبل تا 40 درصد 
افزایش صادرات داشتیم، بنابراین محدودیت 
ارزی هم از بین رفته است.وی افزود: بحث 
دوم بحث درون خواست سران قواست برای 
اینکه کیفیت و قیمت به یک حالت متعادل 
برس��د زمان آن بود که بحث واردات خودرو 
برای تنظیم گری بازار و ارتقای کیفیت مطرح 
شود؛ بر اساس همین اصل، وزارت صمت با 
مدیریت ش��خص آقای وزیر با تلاش فوق 
العاده زیاد در این زمینه، آیین نامه را تنظیم 
و به دولت ارائه ش��د حال می توانیم بگوییم 
کلیات آن مصوب ش��ده اس��ت.منطقی در 
ادامه بیان داش��ت: دو ده��ه اول را در نظر 
بگیریم خودرو ها قیمت بالایی داشتند، اما در 
مصوب��ه جدید که تنظیم ش��ده علاوه بر دو 
دهک بالا، ده��ک پایین هم در نظر گرفته 
با مش��وق های خاص که بتواند دهک های 

پایین را هم پوشش دهد به طور مثال تعرفه 
پایین تری برای دهک پایین گذاش��تند.وی 
افزود: بح��ث دیگر نیم نگاه��ی به صنعت 
خودرو بود، صنعت خ��ودرو 3 وظیفه اصلی 
دارد: یکی خدمات پس از فروش که در این 
طرح به صورت ویژه به آن نگاه شده است، 
نکته بع��دی این بود که ما واردات خودرو را 
صرفاً برای واردات انجام می دادیم، اما یکی 
از بحث هایی که خیلی از کشور ها هم از آن 
استفاده می کنند این است که در کنار واردات، 
انتقال دانش و فناوری هم اجراشود و مبحث 
بعدی ورود به بخش خودرو های جدید و به 
روز و به خص��وص خودرو های برقی که در 
دنیا اس��تقبال خوبی از آن شده است.معاون 
صنایع حمل و نقل وزارت صمت اضافه کرد: 
برای واردات خودرو نمی توانیم به طور کامل 
از منابع بانک مرکزی استفاده کنیم بنابراین 

پیشنهاد شد که سرمایه گذاران می توانند در 
زنجی��ره ارزش خودرو چ��ه در قطعات و چه 
در زیر مجموعه ها س��هیم باشند و همچنین 
مش��وق های صادراتی نیز تعریف شد برای 
کس��انی که طیفی از محص��ولات را صادر 
می کنن��د در ازای صادرات ب��ا مجوز بانک 
مرکزی بتوانن��د وارادات کنند.منطقی درباره 
میزان واردات و تاثیر کیفیتی و قیمتی روی 
تولی��دات داخلی افزود: به عن��وان مثال نیاز 
بازار ۲ میلیون دس��تگاه خودرو اس��ت منتها 
خودروساز ها یک و نیم میلیون تولید می کنند 
و برای اینکه بازار به تعادل برسد، باید جمع 
تولید داخلی و جمع صادرات بتوانند نیاز های 
جامعه را برطرف کنند؛ عدد کاملًا بستگی به 
این دارد که ما چقدر ش��کاف داشته باشیم و 
طبعاً وقتی خودروسازان داخلی هم کیفیت و 
هم تیراژ را بالا ببرند، قطعاً می توانیم بگوییم 

واردات محدودت��ری را خواهیم داش��ت.وی 
در ادامه گفت: اگ��ر عرضه و تقاضا متعادل 
ش��ود، قطعا روی قیمت اثر خواهد داشت و 
پیش بینی ما این اس��ت که با شروع واردات 
و ادام��ه آن، قیمت ه��ا آرام آرام ب��ه آن حد 
عقلانی که مش��تری انتظار دارد، نزدیک تر 
ش��ود.معاون صنای��ع حمل و نق��ل وزارت 
صمت درباره قرعه کشی ها که ادامه خواهد 
داش��ت یا خیر اظهار داشت: با توجه به بازار 
نامتعادل خودرو، نکته مهم در قرعه کش��ی 
این اس��ت که متقاضی بیشتر از تولید است 
و بخشی خودرو را کالای سرمایه محسوب 
می کنند؛ پیش بینی می کنم تا اواخر س��ال 
آینده همانطور که وزیر صمت گفتند، اغلب 
قرعه کشی ها منتفی و از بین خواهد رفت و 
ما به سمت کیفیت محصول و عقلایی شدن 
قیمت و تامین نیاز های مردم خواهیم رفت.
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بانک و بيمه

عرضهخدماتگروهمالیسامانبه
صادرکنندگانفرآوردههاینفت،گاز

وپتروشیمی
بانک س��امان در راس��تای توجه همیش��گی 
خ��ود ب��ه صنای��ع و صادرکنن��دگان، ضمن 
حمای��ت از برگ��زاری پانزدهمی��ن همایش 
س��الانه اتحادیه صادرکنندگان فرآورده های 
نف��ت، گاز و پتروش��یمی کش��ور، به معرفی 
خدمات خود ب��ه صادرکنندگان فرآورده های 
نفتی پرداخ��ت.  به گ��زارش روابط عمومی 
بانک س��امان، پانزدهمین همایش س��الانه 
اتحادی��ه صادرکنن��دگان فرآورده های نفت، 
گاز و پتروش��یمی ای��ران با حض��ور فعالان 
عرص��ه فرآورده ه��ای نفت��ی و پالایش��ی و 
همچنین مقامات مسئول کشور و با حمایت 
ویژه بانک سامان، بیمه س��امان، کارگزاری 
سامان و صرافی س��امان برگزار شد. گفتنی 
است، در این همایش رضا شیرین گوهریان 
معاون اعتباری بانک سامان به عنوان نماینده 
گروه مالی س��امان به تشریح خدمات مالی و 
بیم��ه ای به مدیران و صاحبان صنایع نفت و 
پتروش��یمی پرداخت و اعضای اتحادیه را از 
آخرین دس��تاوردها و محصولات گروه مالی 

مطلع کرد. 

خرید33میلیاردریالکتابدر
نخستینروزنمایشگاه

 دوس��تداران کتاب در نخستین روز نمایشگاه 
بین الملل��ی کتاب ته��ران 33 میلی��ارد ریال 
کتاب خریدند. به گزارش روابط عمومی بانک 
صادرات ایران، مشتاقان و علاقه مندان کتاب 
در نخستین روز از س��ی و سومین نمایشگاه 
بین المللی کتاب تهران با استفاده از درگاه های 
بانک��داری الکترونیک بانک ص��ادرات ایران 
نزدیک ب��ه 33 میلیارد ری��ال کتاب خریدند. 
روز چهارش��نبه ۲۱ اردیبهشت ماه امسال در 
بخش نمایش��گاه حضوری ۱3 ه��زار و 3۱۵ 
تراکن��ش خرید به ارزش بالغ بر ۱۶ میلیارد و 
۲۲3 میلیون ری��ال و در بخش غیرحضوری 
هف��ت هزار و 44۲ تراکنش به ارزش بیش از 
۱۶ میلی��ارد و 707 میلیون ریال  با اس��تفاده 
از درگاه ه��ای بانک��داری الکترونی��ک بانک 
ص��ادرات ایران انج��ام ش��ده و خرید کتاب 
تسهیل شده اس��ت. سی و سومین نمایشگاه 
بین المللی کتاب تهران، ۲۱ تا 3۱ اردیبهشت 
ماه امس��ال با حمایت بانک صادرات ایران در 
محل مصلی بزرگ امام خمینی)ره( و با حضور 
نزدیک به ۱۹00 ناش��ر داخل��ی و بین المللی 
به صورت حضوری و ۲۸00 ناش��ر در بخش 
مجازی برگزار می شود و بانک صادرات ایران 
ب��ا فراهم کردن بس��ترهای لازم ارائ��ه انواع 
خدم��ات بانکداری الکترونیکی با اس��تفاده از 
ظرفیت شرکت »پرداخت الکترونیک سپهر« 
در استقرار انواع پایانه های فروشگاهی و تجهیز 
سامانه مجازی این نمایشگاه به درگاه پرداخت 
اینترنتی )IPG( و استقرار خودپردازهای ثابت 
و سیار، تسهیل خرید و ارائه خدمات پولی در 

این نمایشگاه را برعهده دارد.

انتصابنخستینمدیرزندربالاترین
مقاماجراییاستانهادربیمهایران

رای نخس��تین بار در بیمه ایران یکی از بانوان 
همکار به عن��وان بالاترین مقام اجرایی بیمه 
استان منصوب شد. به گزارش روابط عمومی 
بیمه ایران، مهدیه س��اعدی که پیش از این 
رییس شعبه زاهدان بود، با حکم حسن شریفی 
مدیرعامل و رئیس هیأت مدیره بیمه ایران به 
سمت سرپرست ش��رکت سهامی بیمه ایران 
اس��تان پهناور سیستان و بلوچستان منصوب 
ش��د. در مراسم معارفه ایش��ان که با حضور 
حسن ش��ریفی برگزار ش��د، مدیرعامل بیمه 
ایران  در سخنانی با اشاره به اینکه در راستای 
سیاس��تهای دولت مردم��ی و با هدف تکریم 
مقام والای زن در نظام تصمیم گیری شرکت 
این انتصاب صورت گرفته است،افزود: انتخاب 
»س��اعدی« اولین قدم برای هم��وار نمودن 
مسیر صعود و ترقی س��ازمانی بانوان همکار 
است. رییس هیأت مدیره بیمه ایران در ادامه 
اضافه کرد:به دلیل تدابیر و تلاش های قابل 
س��تایش » راس��تگو« مدیر کل قبلی استان، 
فضای همدلی خوبی می��ان همکاران بوجود 
آمده اس��ت و همین موضوع وظیفه و رسالت 
مدیرکل جدید را سنگین تر از قبل می نماید. 
بنا به این گزارش، حمایت های همه جانبه از 
مدیر منصوب ش��ده نیز از جمله موضوعاتی 
بود که مورد تاکید مدیر عامل بیمه ایران قرار 
گرفت. در ادامه این جلسه، راستگو در سخنانی، 
ضمن سپاسگزاری از حضور مدیرعامل و هیات 
همراه در استان سیستان و بلوچستان، با بیان 
اینکه این اولین بار است که مدیرعامل در این 
استان حضور پیدا می کنند، گزارشی از عملکرد 
خود در زمان تصدی ارائه کرد.در ادامه مراسم، 
ساعدی نیز در سخنانی ضمن تشکر از اعتماد 
مدیریت ارشد شرکت، حفظ و ارتقای افتخارات 
بیمه ایران در اس��تان را ب��ا همدلی همکاران 
وظیف��ه اصلی خود برش��مرد و گفت: از همه 
همکاران تقاضا دارم با اتکا به انس��جامی که 
وجود دارد تمام تلاش خود را برای رسیدن به 

اهداف والای سازمانی مبذول دارند. 

حمایتهایمالیوارائهمشاورهبه
شرکتهایدانشبنیانراافتخار

بانکشهرمیدانیم
مدیرعامل بانک شهر حمایت و ارائه خدمات 
مالی به شرکت های دانش بنیان را افتخاری 
ب��رای این بانک عن��وان کرد و گف��ت: ارائه 
خدمات بانک��ی بدون توجه به تغییرات حوزه 
فناوری؛ محکوم به شکس��ت خواهد بود. به 
گزارش روابط عمومی بانک شهر، دکتر سید 
محمد مه��دی احمدی در مراس��م افتتاحیه 
نمایش��گاه »اینوتکس ۲0۲۲« که در پارک 
فناوری پردیس استان تهران برگزار شد، افزود: 
افتخار می کنیم در س��الی که به نام »تولید، 
دانش بنیان و اشتغال آفرین« مزین است، به 
عنوان یکی از حامیان اصلی بزرگترین رویداد 
نوآوری و فناوری کشور، از کسانی که کسب 
و کارش��ان براساس دانش است، حمایت می 
کنیم. دکتر احمدی به تببین جایگاه علم و فن 
آوری در صنعت بانکداری پرداخت و با اشاره 
به حجم عظیم تغییرات فن آورانه در صنعت 
مالی در چند س��ال گذشته، گفت: محاسبات 
ابری، هوش مصنوعی، ش��بکه تلفن همراه 
و بانکداری باز چش��م انداز جه��ان را در دهه 
گذش��ته متحول کرده اند و اکنون با یکپارچه 
ش��دن امور مالی و فناوری، بانک��داری را به 

شدت تغییر داده اند. 

اخبار

خدمات بیمه ای مدارس غیردولتی سراسر 
کشور به بیمه سرمد سپرده شد.  به گزارش 
روابط عمومی بیمه س��رمد، در جلسه ای با 
حضور یعقوب رش��نوادی مدیرعامل بیمه 
سرمد و عباس معزی مدیرعامل و علیرضا 
رمضانی��ان مش��اور مال��ی و برنامه ریزی 
توس��عه م��دارس  از  صن��دوق حمای��ت 
غیردولتی کشور، تفاهم نامه بیمه ای میان 

این دو مجموعه به امضا رس��ید و خدمات 
بیمه ای مدارس غیردولتی سراسر کشور به 
سرمد سپرده شد.  با امضای این تفاهم نامه، 
کلیه خدمات بیمه ای مدارس غیردولتی در 
کشور برای اولین بار در بیمه سرمد تجمیع 
شد تا این شرکت، افتخار خدمت رسانی به 
شاغلان مدارس غیردولتی و خانواده آنان را 
پیدا کند.  یعقوب رشنوادی پس از امضای 

این تفاهم نامه با اشاره به اینکه تجمیع امور 
بیمه ای م��دارس غیردولتی کش��ور برای 
اولین ب��ار اتفاق افتاده اس��ت، گفت: تمام 
ت��لاش ما در مجموعه بیمه س��رمد، ارائه 
خدمات مناسب و به موقع است و امیدوارم 
با اس��تفاده از تمامی ظرفیت های شرکت، 
بتوانیم سهم کوچکی در خدمت رسانی به 
معلمان و ش��اغلان در مدارس غیردولتی 

و جامعه فرهنگی کش��ور داش��ته باشیم.  
مدیرعامل بیمه س��رمد افزود: بیمه سرمد 
شرکت جوانی اس��ت که به پشتوانه بانک 
صادرات ایران اعتبار خود را با ارائه خدمات 
نوین و محصولات به روز به دس��ت آورده 
و تلاش می کند تکی��ه گاه مطمئنی برای 
بیمه گذاران خود باشد.   مدیرعامل صندوق 
حمایت از توس��عه م��دارس غیردولتی نیز 

گفت: امیدواریم بیمه سرمد با ظرفیت هایی 
ک��ه دارد بتواند رضای��ت کارکنان مدارس 
غیردولت��ی کش��ور را جل��ب کن��د و این 
تفاهم نام��ه س��رآغاز هم��کاری میان دو 
مجموعه باش��د. بیش از ۱7۸00 مدرس��ه 
غیردولتی در کشور، عضو صندوق حمایت 
از توس��عه مدارس غیردولتی هس��تند و از 

خدمات این صندوق استفاده می کنند.

مدارسغیردولتیکشورزیرچترخدماتبیمهسرمد

سرپرستبانککشاورزی:

سرپرس��ت بانک کش��اورزی گفت: با توجه به اهداف 
بلندمدت تعیین ش��ده و با وجود نیروهای توانمند،طی 
چند سال آینده به بانک نخست کشور تبدیل خواهیم 
ش��د. به گ��زارش رواب��ط عمومی و هم��کاری های 
بین الملل بان��ک کش��اورزی،مهدی رضایی که روز 
چهارشنبه ۲۱ اردیبهش��ت ماه در هم اندیشی مدیران 
این بانک س��خن می گفت،با بیان این مطلب اظهار 
داشت: بانک کشاورزی به لحاظ ساختاری و زیرساختی 
ظرفیت فوق العاده ای دارد و با وجود نیروهای توانمند 
و کارآم��د ط��ی چند س��ال آینده می توان��د به بانک 
نخس��ت کشور تبدیل ش��ود. وی با اشاره به اینکه در 
حال حاضر امنیت غذایی یکی از مهم ترین موضوعات 
است و بانک کشاورزی نخس��تین بانکی است که از 
آن انتظ��ار حمایت و کمک همه جانب��ه دارند، گفت: 
باید برنامه ریزی کنیم تا بر اس��اس برنامه چهارس��اله  
تدوین ش��ده برای بانک، به جایگاه مدنظر خود دست 
یابیم. رضایی با بیان اینکه رویکرد مدیریتی در بانک 
کش��اورزی عارضه یابی سیستمی اس��ت اضافه کرد: 
مدیران استانی هر چه بیشتر مشکلات و چالش ها را 
شناس��ایی کنندتا برمبنای آن بتوانیم در ستاد مرکزی 
بانک خدمت رس��انی بهتری ب��ه آنان ارائه کنیم. وی 
در بخش دیگری از س��خنانش ضمن تشریح رویکرد 

فعالیت مدیریتی در بانک کشاورزی و نقش کارکنان 
س��طوح مختلف در آن تصریح کرد:در چنین فضایی 
باید به صورت سیس��تمی تمام مش��کلات شناسایی 
و ریش��ه یابی ش��ده و پس از جمع بندی و بررس��ی 
چالش ها و مش��کلات،برای آن راهکاری اندیش��یده 
ش��ود. سرپرس��ت بانک کش��اورزی با تأکید بر اینکه 
برای حل مشکلات سیستمی به جای  شهودی محور، 

بای��د داده محور عم��ل کنیم خاطرنش��ان کرد: وقتی 
همکاران ما در ش��عب استانی بتوانند با مدیران بانک 
اس��تان خود ارتباط بگیرند، به طور طبیعی می توانند 
مشکلات بیرونی را شناسایی کنند و در جهت برطرف 
نمودن آن گام بردارند. رضایی بر مس��ئولیت پذیری و 
اهتمام حداکثری برای تحقق اهداف بانک کشاورزی 
تأکی��د و اضاف��ه ک��رد: از مدیران اس��تانی و مدیران 

ش��عب تقاضا دارم با اس��تانداران، نمایندگان مجلس، 
همکاران شعب،مش��تریان و ذی نفع��ان بانک تعامل 
بیش��تری داشته باشند. سرپرس��ت بانک کشاورزی با 
تأکید بر ضرورت تکریم ارباب رجوع و مشتری مداری 
به معنای واقعی در تمام ش��عب بان��ک گفت: هزینه 
جذب یک مشتری از دس��ت رفته به مراتب بیشتر از 
جذب یک مش��تری جدید اس��ت، لذا انتظار می رود 
مدیران شعب بانک در استان ها برای ایجاد وفاداری 
و توس��عه تعامل با مش��تریان اهتمام ویژه ای داش��ته 
باش��ند. رضایی در تش��ریح نقش و جایگاه بانکداری 
شرکتی نیز یادآور شد: بانکداری شرکتی فقط محدود 
به پرداخت تس��هیلات نیس��ت بلکه زنجیره تامین را 
بای��د در مجموعه خودش مس��تقل کند. سرپرس��ت 
بانک کشاورزی در ادامه سخنانش یکی از مهم ترین 
اه��داف برگزاری ای��ن هم اندیش��ی را تصمیم گیری 
ب��رای برطرف کردن مش��کلات و ارائه خدمات بهتر 
و با کیفیت تر دانس��ت و اب��راز امیدواری کرد: با ارائه 
راهکارهای��ی اثراگذار و عملیاتی فعالیت های بانک با 
س��هولت بیشتری انجام شود. وی درپایان خاطرنشان 
کرد:توسعه خدمات و ارائه محصولات نوآورانه بانکی 
باید در دستورکاربانک کشاورزی قرار گرفته و در این 

مسیر پیشگام باشیم.

راهبردبانککشاورزیکسبجایگاهبرتردرنظامبانکیاست

دوتفاهمنامهپستبانکایرانبهامضارسیدوتوکنققنوسوباجهبانکیپارکفناوریپردیسدراینوتکس2۰22افتتاحشد
باحضورمعاونفناوریونوآوریوزیرارتباطاتوفناوریاطلاعات؛

با حضور معاون فناوری و نوآوری وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات؛ دو تفاهم نامه پست بانک ایران 
به امضا رسید و توکن ققنوس و باجه  بانکی پارک 
فناوری پردیس در اینوتکس ۲0۲۲ افتتاح ش��د به 
گزارش اداره کل روابط عمومی پست بانک ایران، 
محمدامین آقامی��ری، معاون فن��اوری و نوآوری 
وزی��ر ارتباطات و فناوری اطلاعات و اکبر قنبرپور، 
مش��اور وزی��ر، رئیس هیات مدی��ره و مدیر عامل 
ش��رکت خدمات هوایی پیام، در ب��دو ورود به این 
نمایشگاه در غرفه پس��ت بانک ایران حضور پیدا 
کردند و در حضور آنها و بهزاد ش��یری، مدیرعامل 

پست بانک ایران، ابتدا دو تفاهم میان شرکت افرا 
سرمایه دیجیتال و ش��رکت راهکارهای هوشمند 
هس��ته پیراد )پی نت( با پست بانک ایران به امضا 
رسید و در ادامه از توکن ریالی پست بانک ریال در 
کیف پ��ول ققنوس رونمایی کردند.  در تفاهم نامه 
نخست، که به امضا فرهاد بهمنی به نمایندگی از 
پست بانک ایران و مدیرعامل شرکت راهکارهای 
هوش��مند هس��ته پیراد )پی نت( به مدت یکسال 
به امضا رسید، پس��ت بانک ایران متعهد شده که 
خدم��ات خود را در قال��ب API در اختیار پی نت 
قرار  دهد و هزینه ایجاد بس��تر مورد استفاده جهت 

تحویل و لینک پش��تیبان آن تا مقصد پی نت بر 
عهده بانک است.  همچنین پی نت موظف است 
ارتباط امن دو طرفه SSL بین سرور خود و بانک 
را به صورت دایم برقرار کند و احراز هویت و اهلیت 
نهادهای ثالث ک��ه از خدمات پلتفرم بانکداری باز 
پی نت اس��تفاده خواهند کرد بر عهده این شرکت 
بوده و پی نت با تبعیت از سیاس��ت های بانک در 
چارچوب مدل اهلیت و صلاحیت سنجی مشتریان 
اختیار ارائه س��رویس به آنها را دارد.  بر اساس این 
گزارش، پی نت متعهد اس��ت پنل کاربری پلتفرم 
پی نت را جهت مدیریت و فعالسازی، غیرفعالسازی 

س��رویس ها و دسترس��ی به اطلاعات مربوط به 
،جزئیات تراکنش ه��ا و جزئیات کامل گزارش ها 
به نحوی که امکان محاسبه کارمزدها و رهگیری 
تراکنش های تحقق یافته را داشته باشد در اختیار 
بان��ک قراردهد.   همچنین در قرارداد دوم، س��ید 
اصغر جلیلی نیا عضو هیات مدیره پست بانک ایران، 
محمد مهدی مومنی رنانی مدیرعامل و تیم لطیف 
رئیس هیات مدیره شرکت افرا سرمایه دیجیتال) 
ازکی وام( و با هدف همکاری متقابل برای اعطای 
تسهیلات بصورت آنلاین به مشتریان ثبت نام شده 
از طریق پورتال این شرکت قرارداد فی مابین امضا 

کردند.  بر طبق این تفاهم نامه که به مدت یکسال 
شمس��ی به امضا طرفین رسید، پست بانک ایران 
متعهد شد، در فاز اول، اعتباری بالغ بر 300 میلیارد 
ریال بصورت پایلوت برای اعطای تس��هیلات در 
نظر بگیرد که براساس درخواست شرکت و بررسی 
های بانک قابل تمدید است.  بر اساس این قرارداد، 
این تسهیلات در قالب تسهیلات مرابحه و حداکثر 
300 میلیون ریال با دوره بازپرداخت ۱۲ و ۲4 ماه، 
بصورت غیر مکنایی پرداخت می شود. احراز هویت 
و اعتبارس��نجی متعهد، ضامن و اخذ مدارک لازم 
توسط شرکت افرا سرمایه دیجیتال انجام می شود. 

بهدنبالاستقراریکسیستمتامینمالیباهدفگردشمنظمچرختولیدبدونایجادتورمهستیم
اخلاقیدرهمایشتامینمالیزنجیرهایدرصنعتخودرو:

قابلیت های س��امانه مدیری��ت پرداخت بانک تج��ارت در همایش تامین مالی 
زنجیره ای در صنعت خودرو با حضور مدیران تعدادی از شرکتهای خودرو ساز و 
قطعه ساز تشریح شد. به گزارش روابط عمومی بانک تجارت، مدیر عامل بانک 
تجارت در این همایش به شرایط خاص اقتصادی کشور به واسطه تحریم های 
ظالمانه بین المللی اش��اره داش��ت و گفت: برای س��ال جاری رشد اقتصادی ۸ 
درصدی پیش بینی شده و انتظار رشد بخش صنعت کشور بیشتر از متوسط رشد 
اقتصادی است. به تعبیر دیگر مهمترین بخشی که می تواند رشد اقتصادی پیش 
بینی شده را محقق کند بخش صنعت است.  هادی اخلاقی فیض آثار، افزود: 
بدون تردید صنعت خودرو و در کنار آن صنعت قطعه سازی به صورت مستقیم 

و غیر مستقیم در رشد بخش صنعت کشور نقشی مهم را ایفا می کنند. صنعت 
خودرو از ابتدای انقلاب علیرغم نقد هایی که به آن وارد می ش��ود همچنان به 
عنوان یکی از بخش های کلیدی و پیش��رو کشور به شمار می رود.  وی یادآور 
شد: با توجه به شرایط اقتصادی کشور و تاثیری که رشد پایه پولی در تورم دارد، 
مجموعه ناظر بر نظام پولی کش��ور به این نتیجه رس��ید که منابع و تسهیلات 
اعطای��ی بانک ها به تولید کنندگان و بخش ه��ای مولد اقتصادی را به گونه ای 
اختصاص دهد که با کمترین عارضه تورمی همراه باشد. برای تحقق این رویکرد 
از ابتدای تشکیل دولت جدید راهکارهای مختلفی در دستور کار قرار گرفت که 
یکی از این راهکارها اس��تفاده از ظرفیت های تامین مالی زنجیره ای در صنعت 

بود که بسیار روی آن تاکید شده است.  مدیر عامل بانک تجارت، اهداف تامین 
مالی زنجیره ای )SCF( را برشمرد و تاکید کرد: اصلی ترین هدف تامین مالی 
زنجیره ای این است که منابع تخصیص داده شده بانک ها به تولید بدون اینکه از 
این زنجیره خارج شود ابزاری برای پرداخت اعتبار و تامین مالی بعدی باشد. بانک 
تجارت با توجه به ارتباط و تعامل نزدیک خود با صنعت خودرو تصمیم گرفت 
اولویت استقرار این طرح را با صنعت خودرو اجرایی کند. امیدواریم برگزاری این 
نشس��ت تخصصی با حضور مدیران، کارشناسان بانک، صنعت خودروسازی و 
قطعه س��ازی گامی مهم برای استقرار یک سیستم تامین مالی باشد که بتواند 

بدون ایجاد تورم به گردش منظم چرخ تولید کمک کند.  



روزنامه صبح ايران
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مديرمسئول: بيژن نوباوه وطن

افزایشتولیدماسکدرکشور
باساختدستگاهيپیشرفته

یکي از شرکت هاي دانش بنیان نیاز کشور را به وسیله 
دستگاه منبع تغذیه التراسونیک براي تولید ماسک در 
زمان ش��یوع کرونا رفع کرده است.به گزارش ایسنا، 
محمدرضا کرفي مدیر عامل این شرکت دانش بنیان 
در این باره گفت: براي تولید ماس��ک هاي سه لایه 
جهت تکمیل فرآیند دوخت، به دستگاه منبع تغذیه 
التراسونیک نیاز است که با توجه به افزایش تقاضاي 
جهاني براي ماس��ک، این دستگاه نیز در کنار دیگر 
تجهیزات با افزایش سفارش رو به رو شده است.وي 
با اشاره به ساخت این دستگاه ها در این شرکت افزود: 
قیمت نمونه مشابه کم کیفیت چیني این دستگاه در 
حدود 40 میلیون تومان اس��ت، این در حالي اس��ت 
ک��ه نمونه با کیفیت و همراه ب��ا خدمات داخلي که 
در ش��رکت تولید مي شود، با حدود نصف این قیمت 
عرضه مي ش��ود.کرفي با اش��اره به تقاضاهاي رو به 
ازدیاد این دستگاه و تجهیزات مشابه، اظهار کرد: در 
حال حاضر مشغول تحویل همزمان 4۵ دستگاه به 
یکي از زیرمجموعه هاي ستاد اجرایي فرمان امام )ره( 
هستیم که در زمینه تولید ماسک و دیگر اقلام مورد 

نیاز کشور براي مقابله با کرونا فعال هستند.

نمايشگاه بين المللی کتاب تهران عکس: yjcفناوري ايرانی

اخلاق

شرحصحیفهسجادیهدعایبیستوهفتم)۷2(

حجت الاس��لام والمسلمین موسوی مطلق: بسم الله 
نْ  دٍ وَ آلهِِ، وَ حَصِّ الرحمن الرحیم اللهَُّمَّ صَلِّ عَلیَ مُحَمَّ

تکِ…باراله��ا بر محمد و آلش  ثُغُ��ورَ المُْسْ��لمِِینَ بعِِزَّ
درود فرس��ت، و س��رحدّات و مرزهای مسلمانان را به 
عزّت��ت پاس دار… در کتب فقه��ی از مرز معمولًا با 
واژه »ثغََْ��ر« ک��ه جمع آن »ثغُور« می ش��ود، نام برده 
شده اس��ت و درقرآن نیر مرز با واژه »رباط« آمده که 
این واژه در کلام فقها اس��تفاده می شودو از مرزبانی 
با عنوان »مرابطه« نام برده ش��ده اس��ت، کلمه رباط 
ومشتقات آن پنج بار درقرآن تکرار شده است. جایگاه 
مرزداران در روایات بس��یار خاص اس��ت از ثواب های 
ف��وق العاده که برای نگهبانان و مرزداران مش��خص 

شده است اهمیت آن روشن می گردد. امام علیه السلام 
دعا را با صل��وات آغاز می نماید یکی از آداب دعا این 
اس��ت که دعا با صلوات آغاز شود چرا که صلوات یک 
دعای مستجاب و یک فعل خدائی است. حفظ مرزها 
و س��رحدات اس��لام دارای اهمیت فوق العاده است، 
اگر مرزها نگه داش��ته نش��ود جابگاه و عظمت اسلام 
و مس��لمین از بی��ن می رود، امام علیه الس��لام عزت 
خداوند را برای اولین دعا واسطه قرار می دهد چرا که 
عزت یعنی شکست ناپذیری و مغلوب نشدن، و چون 
خداوند غالب غیرمغلوب است پس از خداوند می خواهد 

به عزتش مرزهای ما نگه داشته شود از این سبک دعا 
معلوم می ش��ود نگه داش��تن مرزها یعنی جلوگیری از 
غالب ش��دن دشمن و مغلوب شدن ما است، توجه به 
عزت خداوند جبهه مسلمین را عزتمند می گرداند. نگه 
نداش��تن مرزها یعنی سقوط حتمی است، البته در این 
دعا مقصود مرزهای طبیعی و زمینی است ولکن حفظ 
همه ی مرزهای واجب و دارای اهمیت است مرزهای 
اعتقادی و اصولی ما از مهمترین مرزها هستند که باید 
از آن پاسداری گردد حفظ مرزهای زمینی برای حفظ 

مرزهای احکام آسمانی است.
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دانشنامه

روزهداريبههمراهویتامین»سي«درمانسرطانراسادهميکند
محققان دانشگاه کالیفرنیاي جنوبي مي گویند تبعیت از رژیم هاي غذایي مشابه با شرایط روزه داري در کنار مصرف 
ویتامین C در درمان انواع س��رطان مؤثر اس��ت.به گزارش مهر، براس��اس مطالعه مذکور که نتایج آن در نیچر 
کامیونیکیشنز منتشر شده، تبعیت از رژیم غذایي مشابه با شرایط روزه داري باعث کاهش سرعت رشد تومورهاي 
سرطاني مي شود.آزمایش هایي که در این زمینه بر روي موش ها انجام شده، نشان مي دهد تبعیت از این نوع رژیم 
غذایي باعث شده رشد تومورهاي سرطاني در روده بزرگ موش هاي مختلف کند شود.این اولین بار است که یک 
روش مداخله غیرسمي براي کند کردن روند رشد تومورهاي سرطاني مؤثر واقع شده است.روش هاي مداخله دیگر 
مانند شیمي درماني هم به سلول ها و تومورهاي سرطاني و هم به سلول هاي عادي و سالم آسیب مي زنند.البته باید 
توجه داشت که رعایت شرایط روزه داري براي بیماران سرطاني که معمولًا با مشکلات جسماني و ضعف بدني 

مواجه مي شوند، کار ساده اي نیست و لذا مصرف ویتامین C مي تواند این شرایط دشوار را تا حدي تسهیل کند.

ایمپلنتمغزيکهنابینایانرابیناميکند
محققان دانشگاهي ایمپلنتي مغزي ابداع کرده اند که حروف را روي مغز شبیه سازي مي کند.به این ترتیب آنها 
توانستند توالي حروف را ثبت کنند.به گزارش مهر، در بیشتر مواردي که افراد بینایي خود را از دست مي دهند، 
مشکل اصلي در نتیجه خسارت به چشمان یا اعصاب بینایي به وجود آمده و بخش »دیدن« مغز آنها آسیبي 
ندیده است.این بدان معنا است که احتمالا مي توان چشمان را فریب داد و اطلاعات را مستقیم از دوربین به 
مغز رساند.در همین راستا محققان کالج پزشکي بیلور آمریکا یک ایمپلنت مغزي ساخته اند که به افراد نابینا 
کمک مي کند تا به طور مصنوعي ببینند و توالي حروف را ثبت کنند.این الکترودها اشکال را روي کورتکس 
بصري مغز افراد ردیابي مي کنند.در آزمایش ها افراد کم بینا و نابینا توانستند حروف الفبا را بدون تلاش اضافي 
توضیح دهند و شناس��ایي کنند.به گفته محققان، ش��رکت کنندگان نابینا در پروژه توانستند بیش از ۸۶ شکل 
حروف را تشخیص دهند.در این پژوهش الکترودهایي در مغز 4 فرد کم بینا نصب شد.همچنین الکترودهایي 
در کورتکس بینایي ۲ فرد نابینا نیز نصب شد.دانیل یوشور محقق ارشد این پژوهش مي گوید: هنگامي که ما از 
تحریک الکتریکي براي ردیابي حروف در مغز افراد استفاده کردیم، توانستیم شکل حروف مورد نظر را ببینیم 
و به طور صحیح حروف مختلف را شناسایي کنیم.شرکت کنندگان نقاط یا خطوط درخشاني به شکل حروف 
را توصیف کردند.در خلاصه پژوهش آنان آمده اس��ت: ما اس��تراتژي جایگزیني را بررسي کردیم که در آن با 
اس��تفاده از تحریک الکترودها به طور متوالي، اشکال روي سطح کورتکس بینایي قابل رصد بودند.در هر دو 

گروه کم بینا و نابینا، مغز افراد به طور موفیت آمیز توالي شکل حروف را پیش بیني کرد.

برچسبيکهزخمهايناشيازدیابترابهسرعتدرمانميکند
پژوهشگران چیني، نوعي برچسب پوستي ابداع کرده اند که مي تواند زخم هاي ناشي از دیابت را زودتر از روش هاي 
دیگر درمان کند.به گزارش ایس��نا، پژوهش��گران چیني موفق شده اند با یک برچسب پوستي که از جلبک هاي 
فیروزه اي ساخته شده، زخم موش ها را ترمیم کنند.شاید روزي بتوان از این برچسب براي درمان زخم هاي مزمن 
افراد مبتلا به دیابت نیز استفاده کرد.حدود یک چهارم افراد مبتلا به دیابت، از زخم هاي مزمن رنج مي برند زیرا 
گردش خون ضعیف و دلایل دیگر موجب مي شوند که ترمیم پوست آنها پس از خراش برداشتن و یا بریده شدن، 
دش��وار باشد.چنین شرایطي در موارد حادتر حتي مي تواند به قطع عضو آسیب دیده ختم شود.زخم هاي ناشي از 
دیابت گاهي اوقات با کمک اکسیژن درمان مي شوند زیرا این باور وجود دارد که اکسیژن مي تواند به ترمیم زخم 
کمک کند اما این روش، اغلب نتیجه بخش نیست زیرا فقط مقدار کمي از اکسیژن مي تواند به پوست نفوذ کند.
پژوهشگران "دانشگاه نانجینگ" )NJU( چین براي بهبود اکسیژن رساني به خون، نوعي برچسب پوستي ابداع 
کرده اند که از باکتري هاي زنده موسوم به "Synechococcus elongates" پر شده است.این باکتري ها 
معمولا با نام باکتري هاي فیروزه اي شناخته مي شوند و اکسیپن را به صورت طبیعي در حضور نور خورشید و طي 
فرآیند فتوسنتز تولید مي کنند.این برچسب پوستي، دانه هاي هیدروژل را شامل مي شود که مي توانند اکسیژن را 
در خود فرو ببرند و آن را با خود به داخل پوس��ت برس��انند.هزینه ساخت این برچسب، کمتر از 0.۹۹ دلار است.
پژوهشگران، تاثیر این برچسب پوستي را با تاثیر اکسیژن درماني در موش هاي مبتلا به دیابت که زخم هاي پوستي 
به قطر یک سانتي متر داشتند، مقایسه کردند.زخم  موش ها پس از شش روز، با کمک این برچسب تا 4۵ درصد 
درمان ش��د؛ در حالي که زخم موش هایي که تحت اکس��یژن درماني قرار داش��تند، تنها ۲0 درصد بود.همچنین 
زخم هاي درمان شده با برچسب، سه روز زودتر از زخم موش هاي دیگر، به طور کامل بسته شدند و هیچ عوارض 
جانبي نیز به همراه نداشتند.پژوهشگران امیدوارند که بتوانند این برچسب را پیش از به کار گرفتن در آزمایش هاي 

بالیني انساني، روي حیوانات بزرگتري آزمایش کنند.

رژیم صهیونیس��تی از رسانه ها می ترسد؛ اما نه به این دلیل که به 
عنوان افشا کننده جنایاتش فعالیت می کنند بلکه به این خاطر که 
در حال واگذار کردن نبردهای رس��انه ای با فلسطینیان هستند.۸0 
سال پیش، اگر نیروهای شبه نظامی تروریستی هاگانا با همراهی 
س��ربازان بریتانیا که آن زمان قیومیت فلسطین را برعهده داشتند، 
به روستایی حمله می کردند و اخبار هولناک و شیوه تجاوزهایشان 
دو روز بعد به روس��تاهای اطراف می رس��ید و اهالی آن هم تخلیه 
می کردند؛ اما اکنون داس��تان بسیار متفاوت تر است. دنیای رسانه 
و رسانه های نوین، شرایط را برای ادامه دهندگان و حتی سربازان 
همان گروه تندور، نژاد پرست و تروریست هاگانا که امروز از سران 
رژیم آپارتایدی رژیم اس��رائیل اند، بس��یار متفاوت کرده اس��ت. با 
گسترش رس��انه ها، دیگر کشتارهای عجیب صهیونیست ها فقط 
تفریح باقی نمی ماند. به باور بسیاری از تحلیل گران، اگر ما شاهد 
خروشان یک انتفاضه ۵ ساله از سال ۲000 تا ۲00۵ بودیم، دلیلش 
پخش تصاویر شهادت دردناک محمد الدوره در کنار پدرش بود. اما 
مسئله، تنها نقش رسانه ها در افشای جنایات مانند ترور خانم شیرین 
ابوعاقله نیس��ت، بلکه رسانه موجب شده امروز رژیم صهیونیستی 

نبردها را ببازد، در ادامه به برخی از آنها می پردازیم:
���سیفالقدسونبردرسانهایحماس

یکی از حاشیه های مهم سیف القدس سال گذشته )۲0۲۱(، کنش 
گری رس��انه ای در رژیم صهیونیستی و فلس��طین بود. ابتدا باید 
به نقش مرابطین مس��جدالاقصی در اتفاقات ۲۸ رمضان امسال 
اش��اره کرد. فعالیت رسانه ای ش��دید آنها از روزهای قبل و انتشار 
و رصد لحضه ای و زنده )لایو( مرابطین در ش��بکه های اجتماعی 
با حضور آنها در درگیریها و در نهایت مصادره خبر عقب نش��ینی 
نظامیان رژیم صهیونیستی، از مهم ترین اتفاقات رسانه ای اتفاقات 
اخیر بود. زیرا این اتفاق با انتش��ار جهانی، بدون حضور رس��انه ای 
رس��می در صحن های مس��جد رخ داد. همچنین در سوی دیگر 
داس��تان، تصاویر گفتگوی فلس��طینی ها با اش��غالگران در محله 
شیخ جراح و انتش��ار آن، بسیار مورد توجه قرار گرفت. هم چنین 

رس��انه های فلس��طینی در دوران جنگ، کنش گ��ری جدیدی با 
رس��انه و ش��بیه اقدامات روانی حزب الله را برای اولین بار اجرایی 
کردند. اعلام س��اعت، تعداد و محل موشک بارانی که قرار است 
تا س��اعتی دیگ��ر رخ دهد، از این ابت��کارات مقاومت غزه بود که 
بس��یار تأثیر روانی فراوانی داشته است. اما در سوی دیگر داستان، 
رسانه های صهیونیست از ابتدای تنش ها در مسجدالاقصی، قضیه 
را انتخاباتی و به تنش های مرتبط با بن بست سیاسی میان رقبای 
نتانیاه��و و خود او مرتب��ط نمودند. آنها معتقد بودند این تنش ها و 
ادامه رفتارها از س��وی نتانیاهو برای برهم زدن تلاش مخالفانش 
برای تش��کیل ائتلاف نخست وزیری است. این رویه و کنش در 
ادامه و حتی پایان جنگ، شدت بیشتری هم یافت. عدم موفقیت 
رژیم صهیونیس��تی در جنگ و ترور رهب��ران حماس انتقادات را 
بیش��تر هم کرد. اما در س��وی دیگر حماس و غزه با کنش گری 
رسانه ای حضور علنی س��ران حماس در جشن ها، انتشار تصاویر 
بازس��ازی و جشن، بازس��اخت ذهنی »پیروز جنگ بوده است« را 
پررنگ تر کرد با آنکه حجم انتقادات به نهادهای اطلاعاتی و ارتش 

در رژیم صهیونیستی بسیار پررنگ تر شده بود.
روزهرادررسانههاباخت رژیمصهیونیستیجنگ���2

مقاومت پس از پیروزی در نبرد نظامی ۲ روزه در س��ال ۲0۱۸، در 
نبرد رسانه ای هم توانست رژیم صهیونیستی را شکست دهد. حتی 
ش��اید بتوان گفت اگر نبرد ۲ روزه ماندگار ش��د، پیروزی مقاومت 
در نبرد رس��انه ای بود. شروع نبرد رس��انه ای را می توان در انتشار 
تصاویر برخی س��ربازان و مزدوران صهیونیس��تی در رس��انه های 
فلس��طینی دانست. این جنگ رس��انه ای پس از آن شروع شد که 
مقاومت فلسطین و خبرگزاری های وابسته به آن تصاویر اعضای 
تیم صهیونیس��تی و همکاران مزدور آنها را که به اجرای عملیات 
ش��أن در خان یونس کمک کرده بودند، منتش��ر کردند و از افکار 
عمومی فلس��طین خواستند که هر گونه اطلاعاتی درباره صاحبان 
ای��ن تصاویر دارند، به مراجع مربوطه انتقال دهند. دایره سانس��ور 
نظامی رژیم صهیونیستی در واکنش به این اقدام مقاومت فلسطین، 

از رس��انه های گروهی، فعالان رسانه ای و تمامی شهرک نشینان 
صهیونیس��ت خواس��ت که از بازپخش این تصاویر منتشر شده از 
س��وی گردان های قسام در شبکه های اجتماعی خودداری کنند تا 
سرویس های امنیتی فلسطینی که در گذشته توانمندی خود برای 
ارسال بدافزارها و نفوذ در تلفن های همراه نظامیان صهیونیست را 
نش��ان داده اند، نتوانند این اف��راد را پیگیری کرده و اطلاعات لازم 
درباره آنها را کس��ب کنند. در این خصوص بن کاسبت تحلیل گر 
صهیونیست در یادداشتی در المانیتور تصریح کرد که انتشار تصاویر 
این نیروها، فاجعه ای بزرگ برای یگان س��ری رژیم صهیونیستی 
است که در کش��ورهای خارجی مشغول به فعالیت است و اکنون 
ش��یوه فعالیت این یگان برای همه رو شده است. وی پیش بینی 
کرد که رژیم صهیونیس��تی مجبور به ایجاد تغییراتی راهبردی در 
شیوه فعالیت یگان های سری خود در خارج شود که در زمینه جمع 
آوری اطلاع��ات و انجام برخی عملیات های س��ری فعالیت دارند. 
این اقدام رس��انه ای حم��اس به نوعی توان و اش��راف اطلاعاتی 
نیروهای قسام و مقاومت غزه را پس از ناکام گذاشتن عملیات نفوذ 
کماندوهای صهیونیستی به داخل غزه را عیان تر و رسانه ای کرد. 
حماس به خوبی درک کرده اس��ت که اکنون عیان کردن اقتدار و 
توان اطلاعاتی برای افکارعمومی خود در غزه حائز اهمیت بوده و 

می تواند فضای اجتماعی سرزمین های اشغالی را ملتهب نماید.
هفتتیرغنیمتیدردستاناسماعیلهنیه ���

یکی دیگر از اقدامات رس��انه ای و نمادین حماس پس از جنگ دو 
روزه، نمایش هفت تیر جامانده از کماندوهای صهیونیستی در خان 
یونس بود. فرمانده گردان شرقی گردان های شهید عزالدین قسام 
یکی از هفت تیرهای غنیمت گرفته ش��ده توسط مبارزان مقاومت 
از عناصر یگان ویژه ارتش صهیونیستی در شرق خان یونس را به 
اسماعیل هنیه رئیس دفتر سیاسی جنبش حماس تقدیم کرد. این 
اقدام جدا از القای احساس پیروزی و غرور برای اهالی غزه، روایت 
حماس و رس��انه های نزدیک به مقاومت از داس��تان خان یونس و 
غافل گیری نیروهای کماندویی تل آویو در مقابل نیروهای مقاومت 

و فرار عجولانه آنان از نوارغزه را واقعیت پذیرتر می سازد. در حقیقت 
حماس با این اقدام ضمن تحقیر صهیونیس��ت ها سعی دارد با ارائه 
مستنداتی رس��انه ای، روایت خود را مستحکم تر و قابل پذیرش تر 

نماید.
صهیونیستهاهمباورندارند! ���

این نبرد رسانه ای به جایی رسیده که صهیونیست ها حتی سخنان 
رس��انه های خودش��ان را چندان ب��اور ندارند؛ چیزی ک��ه متأثر از 
فضای رس��انه های جهانی علیه صهیونیس��ت ها علی رغم وجود 
غول های رس��انه ای صهیونیستی در رأس دنیای رسانه است. یکی 
از سوالات افکارسنجی مؤسسه دموکراسی رژیم صهیونیستی که 
س��ال ۲0۲0 منتشر ش��ده، میزان اعتماد به رسانه هاست. براساس 
پاس��خ پرسش شوندگان، راست گرایان بسیار کمتر از میانه روها و 
چپ های صهیونیست به رسانه ها اعتماد و باور دارند. راست ها تنها 
۲0 درصدشان به رسانه باور دارند و در بهترین حالت چپ ها تنها ۶4 
درصد. اختلاف حدود ۵۵ درصدی میزان اعتماد راست گرایان و چپ 
گرایان به رسانه ها نشان دهنده یک شکاف رسانه ای جدی در رژیم 
صهیونیستی است. اما در سوالی جذاب پرسیده شده، آیا رسانه های 
صهیونیست، وضعیت تل آویو از بدتر از واقعیت نشان می دهند؟ در 
سال ۵۶ ،۲0۱7 در سال ۵4 ،۲0۱۸ و در سال ۲0۲0، هم بیش 

از ۵4 کاملًا با این گزاره موافق یا موافق بوده اند.
جمعبندی ���

رژیم صهیونیس��تی از رسانه ها می ترسد؛ اما نه تنها که افشا کننده 
جنایاتش باش��د؛ بلکه نبردهای رس��انه ای با فلسطینی ها را هم در 
حال واگذار کردن اس��ت. شیرین ابوعاقله یا خانم رزان نجار که در 
راهپیمایی های بازگشت دستانش را بالا گرفته برای کمک به زخمی 
به سمت حصارها حرکت می کرد و روپوش سفید پرستاری را هم بر 
تن داشت، از سوی صهیونیست ها هدف گرفت و تصاویرش جهانی 
شد؛ عیان کننده ماهیت رژیم صهیونیستی اند، ماهیتی که دیگر پشت 
دیپلماس��ی های پنهان و عدم واکنش نهادهای حقوق بشری قابل 

پنهان نیست، دنیا دیگر رژیم صهیونیستی را یک آپارتاید می داند.

چرارژیمصهیونیستیازرسانههامیترسد؟
بهبهانهشهادتشیرینابوعاقله؛

هیئت هماهنگی شیعی عراق اخبار منتشر شده در خصوص توافق بخشی 
از ای��ن هیئت با مقتدی صدر برای تش��کیل دولت آتی را تکذیب کرد. به 
گزارش س��ومریه نیوز، »هیئت هماهنگی ش��یعی« در عراق اخبار منتشر 
ش��ده در رس��انه ها مبنی بر توافق بخش��ی از این هیئت با ائتلاف سه گانه 
به ریاس��ت مقتدی صدر برای تشکیل دولت را تکذیب کرد. بر اساس این 
گ��زارش، در بیانیه هیئت هماهنگی ش��یعی ع��راق در این خصوص آمده 
اس��ت: اخباری که در رابطه با توافق بخشی از هیئت با مقتدی صدر برای 
تش��کیل دولت آتی منتشر ش��ده برای انحراف افکار عمومی است. پیش 
از این، اعضای ائتلاف س��ه گانه موس��وم به »نجات میهن« )متش��کل از 
جریان های وابس��ته به مقتدی صدر، محمد الحلبوس��ی و مسعود بارزانی( 
نشس��ت مش��ترکی را در اربیل واقع در اقلیم کردس��تان برگزار کردند. بر 
اس��اس این گزارش، در جریان نشست مش��ترک مذکور، آخرین تحولات 
سیاسی عراق به ویژه فرایند تشکیل دولت جدید مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت. در جریان این نشست، ائتلاف نجات میهن بار دیگر بر موضع خود 
مبنی بر لزوم تش��کیل دولت »اکثریت ملی« تأکید کرد. پافشاری ائتلاف 
سه گانه بر تشکیل دولت اکثریت ملی به مثابه مخالفت این ائتلاف با طرح 
ابتکاری اخیر هیئت هماهنگی ش��یعی اس��ت؛ طرحی که بر لزوم تشکیل 
دولت توافقی تأکید دارد. هیئت هماهنگی معتقد است که دولت جدید باید 
با مش��ارکت تمامی گروه های سیاسی در عراق تشکیل شود. با این حال، 
ائتلاف س��ه گانه که خود را اغلبیت ملی می داند، بر این باور است که تنها 
احزابِ ذیل این ائتلاف همراه با نمایندگان مس��تقل پارلمان حق دارند که 

نسبت به تشکیل دولت اقدام کنند.

نایبرئیسکمیسیونکشاورزی
مجلس:ارز4200تومانیبرایبرخی
دهکهانفعحداقلیهمنداشت

نایب رئیس کمیس��یون کش��اورزی مجلس تصریح ک��رد: برخی دهک های 
جامع��ه از ارز 4۲00 تومانی بهره چند برابری نس��بت ب��ه دیگران بردند، اما 
متأسفانه برخی دهک های جامعه حداقل های نفع را         هم نبرده اند که بایستی 
این رویه اصلاح شود. علیرضا عباسی در گفت وگو با »عصر ایرانیان« اظهار 
داش��ت: در سال ۹7 و در تلاطم های قیمت ارز با این نیت که از تولیدکننده 
و مصرف کنن��ده به ط��ور همزمان بتوان حمایت ک��رد؛ ارز 4۲00 تومانی در 
نظر گرفته ش��د اما عملا به این هدف نرسیدیم و هر چه از اجرای این طرح 
می گذش��ت، مشخص می ش��د که این رویه باعث عدم رضایت تولیدکننده و 
مصرف کننده ش��ده و بایستی این راه اشتباه س��ریعا اصلاح شود. وی افزود: 
اصلاح نظام یارانه ها نیازمند ملزوماتی اس��ت که یکی از آنها اطلاع رس��انی 
به مردم اس��ت تا همه اقش��ار جامعه از آن نفع ببرند. نایب رئیس کمیسیون 
کشاورزی مجلس تصریح کرد: برخی دهک های جامعه از ارز 4۲00 تومانی 
به��ره چند برابری نس��بت به دیگران بردند، اما متأس��فانه برخی دهک های 
جامع��ه حداقل های نفع را         هم نبرده اند که بایس��تی این رویه اصلاح ش��ود، 
هر چند که خطاهایی هم در حین تخصیص ارز 4۲00 تومانی ش��اهد بودیم. 
عباس��ی گفت: ارز 4۲00 تومانی حذف نشده است بلکه در شیوه پرداخت آن 

تغییرات ایجاد شده و اصلاحات لازم را         در نظر گرفته ایم.

تکذیبتوافق»هیئتهماهنگی«عراق
باائتلاف»صدر«برایتشکیلدولت

خطیب موقت نماز جمعه تهران گفت: منصفانه بپذیریم که اقتصاد کش��ور بیمار اس��ت 
مربوط به امسال و پارسال نیست. از قبل انقلاب شروع شد و دولت های بعد از انقلاب 
همت برای س��امان دادن آن داشتند، اما در این عرصه چندان موفق نبودند. به گزارش 
دانش��جو، آیت الله س��ید احمد خاتمی در فراز نخست خطبه های نماز عبادی - سیاسی 
جمعه این هفته تهران افزود: از جلوه های تقوا آن اس��ت انسان وقتی از دیگران سخن 
می گوید سخن ناصواب نگوید غیبت و تهمت حرام است. نسبت دادن حرفی که دیگری 
نگفته و کاری که انجام نداده و این نسبت دادن های بی حساب بی تقوایی است. وی 
مس��ائل اقتصادی و گرانی ها در کشور را مسائل روز دانست و گفت: اگر خطیب جمعه 
در این مسائل ورود نکند خطیب مردم نیست. لذا براساس تکلیف و وظیفه ام نکاتی را 
در رابطه با مس��ائل اقتصادی به ویژه گرانی ها نوش��تم که اینها حاصل دو روز مطالعه و 
مشورت های مختلف با مسوولان و غیر مسوولان است. امام جمعه موقت تهران افزود: 
انصاف فضیلت اس��ت و انصاف یعنی قضاوت واقع بینانه داشتن. قضاوت جناحی، کینه 

توزانه و متملقانه منصفانه نیست. تحصیل رضایت مردم گفت که مردم صاحب حکومت 
و مخدوم هس��تند و مس��وولان خادم و ابایی از گفتن آن تعبیر نمی بینم که مسوولان 
نوکر مردم هستند و باید در خدمت مردم باشند من هم از جنس شما مردم هستم و درد 
و رنج ش��ما درد و رنج ماس��ت. خاتمی تصریح کرد: برخی مشکلاتی که مردم برای ما 
می گویند جای گریه دارد هیچ دولتی نارضایتی مردم خود را نمی خواهد به ویژه دولت 
برادر گرامی آقای رئیس��ی که مردم بودن و مردمی زیس��تن، خدمت به مردم و اجرای 
اسلام شعار اوست. وی تاکید کرد: منصفانه بپذیریم که اقتصاد کشور بیمار است مربوط 
به امسال و پارسال نیست. از قبل انقلاب شروع شد و دولت های پس از انقلاب همت 
برای سامان دادن آن داشتند اما در این عرصه چندان موفق نبودند. خطیب موقت تهران 
با بیان اینکه بر پیش��انی این دولت، صداقت نوشته شده است، گفت: دولت می توانست 
وجیه المله بماند و جراحی انجام ندهد چون معلوم است این سیاست جراحی ، نارضایتی 
به همراه دارد اما دولت و شخص رئیس جمهور صادقانه وارد میدان شد و گفت آبرویم را 

کف دستم گذاشتم و حاضرم آبرویم برود. وی ادامه دارد: آیا این جای بلوا دارد یا تشکر؟ 
باید بگوییم ممنونیم از صداقتت که با مردم رو راست رفتار می کنی. خاتمی گفت: دولت 
در حال انجام جراحی هایی اس��ت که همه متخصص��ان چه به او رأی دادند و چه رأی 
ندادند معتقدند این جراحی باید انجام شود هرچند در کیفیت اجرای آن اختلاف نظری 
است اما در اصل آن اختلاف نظر وجود ندارد. امام جمعه موقت تهران بیان کرد: دولت 
می خواه��د کاهش جدی فاصله طبقاتی روی دهد و جراحی برای افزایش قدرت خرید 
هفت دهک جامعه، تحقق عدالت اقتصادی، واگذاری امور مردم به مردم، مبارزه با فساد 
از منش��أها و خاس��تگاه های اولیه آنهاست و جراحی هم درد دارد اما سرانجامش نجات 
این بیمار است و متخصصان ما می گویند باید بیمار را نجات داد. وی اذعان کرد: دولت 
باید بداند در این عرصه، س��رمایه انقلاب این محرومان و مستضعفان و کسانی هستند 
که تا آخر پای این انقلاب ایستاده اند و تا آخر هم خواهند ایستاد لذا طوری برنامه ریزی 

شود که اینها آسیب نبینند. 

آیتاللهخاتمیدرخطبههاینمازجمعه:
اقتصادکشورازسال۵۰بیماراست


